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10 December 2019

JOSIP BUNIC

Prema novom istraživanju njemačke multinacionalne investicijske banke

ujedno i poduzeća za financijske usluge Deutsche Bank, kriptovalute bi mogle

postepeno zamijeniti gotovinu.

U istraživačkom izvješću „Imagine 2030“, Deutsche Bank sa sjedištem u

Frankfurtu tvrdi da se na kriptovalute do sada gledalo kao na „dodatke“, a ne

kao „zamjenu“ u svijetu financija. No sljedeće desetljeće moglo bi to

promijeniti, ovisno o regulatornim tijelima.

Ako jedan od GAFA (Google, Apple, Facebook i Amazon) ili njihovog kineskog

ekvivalenta BATX (Baidu, Alibaba, Tencent i Xiaomi) uspiju prevladati

regulatorne prepreke (…) to bi ubrzalo usvajanje kriptovaluta i dalo im

mogućnost da konačno zamijene gotovinu, navodi se u izvješću Jima Reida,

šefa temeljne strategije kreditiranja i tematskih istraživanja u Deutsche Bank.

Trenutni fiat-sustav izgleda „lomljivo“, posebno zbog desetljeća „niskih

troškova na plaće, ostalih benefita i troškova radne snage“ te inflacije. Tijekom

sljedećeg desetljeća stvari bi se mogle promijeniti i „potražnja za alternativnim

valutama, od zlata do kriptovaluta, mogla bi porasti“, navodi se u izvješću.

Reid je izjavio da bi prednosti kriptovaluta kao što su sigurnost, brzina,

minimalni troškovi transakcija, jednostavnost pohrane i „i njihova važnost u

digitalnom dobu“ mogle pomoći pri masivnom prihvaćanju u narednim

godinama.

Kriptovalute bi mogle postati „novac 21. stoljeća“

Drugi je razlog zašto bi kriptovalute mogle postati „novac 21. stoljeća“ njihova

privatnost.

Gotovo dvije trećine potrošača preferira nematerijalna gotovinska plaćanja, a

trećinu zabrinjava anonimnost. To su ujedno i dvije stvari koje opisuju

kriptovalute, dodao je.

Konačno, inflacija bi mogla potaknuti potražnju za alternativnim valutama. Prije

svega, kriptovalute bi trebale postati legalne u očima vlada i regulatora kako bi

postale široko rasprostranjene. To bi pridonijelo stabilnosti cijena, omogućilo

globalnu rasprostranjenost i povećalo interes poduzeća u platnoj industriji,

poput Visa i Mastercarda, kao i trgovaca poput Amazona i Walmarta

I dok mnogi predviđaju kraj ere „keša“ u nadolazećim godinama, Deutsche

Bank vjeruje da bi kartice mogle nestati jer ih pametni telefoni čine

zastarjelima. Isto tako, vlade i banke okreću se bezgotovinskom društvu.

Na temelju trendova, u istraživačkom izvješću Detusche Banka na kraju se

navodi da će se broj korisnika blockchain novčanika (engl. Wallet) do 2030. g.

povećati na 200 milijuna.

Slobodan Radeta

https://www.facebook.com/groups/1690284104328191/permalink

/2736572546366003/?sfnsn=mo
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Bojko OC

In reply to this message

Ja ne znam da li sam pojam HEJT (i hejteri) cuo vise puta igde nego po

grupama OneCoin.

I kad tako razmisljam, pitam se da li I druge Coine toliko mrze koliko OneCoin.

I ako je odgovor negativan, pitam se zasto bas OneCoin toliko neko da mrzi.

Cesto vidjam kako ljudi pisu da je OneCoin eto prst u oko bankama,

globalizmu, ne znam cemu... Ista prica kao kad slusam kako pojedini srbi misle

da nas najvise mrze svi u celom svetu jer smo nebeski narod.

A siguran sam da nije istina ni jedno ni drugo.

To da li je Politika ili bilo ko pre nje preveo tekst sa BBC, to nije sporno uopste.

Jos niko nije demantovao nista od toga napisanog!! Sama kompanija nije

iznela saopstenje nakon toga uopste.

I kako onda da ih tuzi i zasto?

Da li je netacno da Ruzu traze da joj sude? Pa nije.

I tako dalje i tako dalje.

Nenad DrZem

Nenad DrZem 09.12.2019 23:58:44

Osnov za tužbu protiv svakog od navedenih medija biće samo

uspeh OC, a tada bi kompanija trebala sa ih oguli odštetnim

zahtevima do koske. Svedočim za kompaniju ako do toga dođe i

pridružujem se tužbi. Pa neka i dalje objavljuju šta stignu.

Nenad DrZem

Pročitaj još jednom šta piše

Nikola Adzija

Newsletter od kompanije je u tijeku i trebao bi bit poslan do kraja dana ili

najkasnije sutra. Toliko od info sto imam, pa pricekajmo ��

Bojko OC

In reply to this message

Procitao sam.

Obelezio sam tebe, a zapravo sam se obracao apsolutno svima. Nista licno.

Cinjenica jeste da OneCoin sada stoji ocajno. Katastrofalno.

Osnivac kompanije u bekstvu.

Sudski sporovi u toku. (brat priznao krivicu ili nije, ne znamo sa sigurnoscu)

1 vec zavrsen, osudjen saradnik.

Sajt ne radi, pod istragom (iako kazu da ga nadogradjuju).

Direktori OneCoina stalno se smenjuju.

Medijska slika na svim mejnstrim medijima i svim medijima o kriptovalutama

nikad gora. Svi nas rastezu na ove gore nabrojane teme, sa pravom.

Ako OneCoin ovo prezivi sve, bice najvredniji Coin ikada.

Ali ocekujem proaktivniji pristup menadzmenta. Znaci x100 da se aktiviraju.

Pitanje bi moglo da glasi, za sve nas:

Ko bi od nas sada u svetlu ovih informacija, ulozio iste te pare koje je ranije

ulozio?

Ali ne da mu se vrate kroz mrezu, nego da ih samo ulozi i kupi tokene, izrudari

Coine.
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Meni pre neki dan jedan kupac na DS, koji je vec kupio Kupon za 50% popusta

za Adidas patike - odustao od placanja dinarskog dela i kupovine tih istih

patika. Nisu mu se svidele kad je dosao po njih. Sve OK. Ali...

A za onih 1.15 ONE mi kaze: nema veze, ne moras da mi ih vracas, to ti

poklanjam.

Koji biste Coin trenutno tako olako poklonili? Bilo koji drugi?

Dejan Glavonjic

Da imam 1 M BTC,poklonio bih jedan sigurno���������

Bojko OC

Evo neka se javi taj momak. Zove se Miodrag, i neka sam kaze. Ne znam da li

ima 1 M ONE.

Ali ocu da kazem da se olako odricu ONE.

Onaj tamo na nekoj grupi prodaje 120k ONE za 3.000 evra.

O tome govorim.

Dejan Glavonjic

Miodrag je delija,domacin,a taj drugi budala��

Bojko OC

A mozda je i problem u tome sto neko ima 1 M ONE ili manje vise, i sto ih je

lako zaradio, recimo kroz mrezu. Nije dao pare za njih.

I taj moze da ih proda za sicu ili deli naokolo kako god. Odmah da kazem,

znam da postoje limiti za slanje, naravno da ne moze to da uradi.

Ali sutra sa pojavom menjacnice, sta ce uraditi svi ovi mega dijamanti koji su

otisli vec punih dzepova? Pa nudice sve za manje pare, nije im problem. I

dampovace cenu.

Ogromna ponuda, a potraznja kolika ce biti? Sa ovakvom slikom u medijima,

bice 0.

Dakle od Kompanije ocekujem puno, ali bas puuuuno. Da li ce uspeti, ostaje

da vidimo.

Miodrag Zdravkovic

Ja sam Miodrag,istina je ostavio sam 1 OC smatram da imam dovoljnu kolicinu

coina.

Vi ste novi trgovac i siguran sam da je i vama cilj da prikupite malo vise coina

do otvaranja menjacnice,i hteo sam na neki nacin da vas nagradim za to sto

pruzate podrsku ovom projektu.

Miodrag Zdravkovic

Bojko OC 10.12.2019 00:59:42

Evo neka se javi taj momak. Zove se Miodrag, i neka sam kaze. Ne

znam da li ima 1 M ONE.

Ali ocu da kazem da se olako odricu ONE.

Onaj tamo na nekoj grupi prodaje 120k ONE za 3.000 evra.

O tome govorim.

Dejan Glavonjic

Kad cu ja dobiti moje felne koje sam posteno platio���
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Da znas da nisam zaboravio,auto mi stoji na klocnama

Miodrag Zdravkovic

In reply to this message

������������

Dejan Glavonjic

Ala ovaj bruda poliva...

Ivan

Feve����������������

Milan Simic

In reply to this message

Postojace limiti za prodaju na mjenjacnici,tako da tesko mogu spustiti cijenu, a

na drugu stranu ce porasti ponuda i upptrebljivost na DS zbog tada bolje

ponude.

Bogdan Blaznik

Ajde Bojko svaki dan jedno o isto !!! Daj oladi malo.... Diši malo čovječe DIŠI i

ne pametuj toliko !!!!!

Rok Janezic

In reply to this message

���������

Nenad DrZem

In reply to this message

E neka si mu rekao, možda se sad malo opusti, biće i njemu lepše����

Olga Milivojev

Hvala Nikola Adžija !��

Bojko OC

Ocu da pametujem, sto da ne?

Iako ja to ne vidim tako.

Ja neman nista protiv sto vi ostali (ne svi) nemate sta da kazete, zapazite,

analizirate i slicno.
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Ocekivao sam malo vise polemike, razmenu argumenata, ali ok.

To je ono sto sam rekao jos i juce: ovde su pogodne samo lepe i ruzicaste

informacije. Sve ostalo je jeres.

Nenad DrZem

Bojko brate opusti se bre, oćeš da se stresiramo u manjku informacija, a da

posle ispadne da smo se bezveze stresirali. Neću i to je moje pravo, a savet i

tebi.

Alen �������

In reply to this message

Kompeanija je demantirala i poslala im pismo ako se ne varam. Ako bi se sa

svima natezali di bi dosli

Dejan Glavonjic

Ma Bojko samo ti udri,nego to nikome ne moze pomoci.Tu smo gde

smo.Cekamo info i onda lagano,ko ide dalje ide,ko ispada ispada.Tako je to u

zivotu����������

Ivan

Da, bilo je po grupama prepiska izmedju kompanie i BBC..

Alen �������

In reply to this message

Ajde se ti vrati prodaji tenisica, mi se veselimo kad ti stavis barem koj dinar u

dzep

���

Bojko OC

Bice i toga. Polako, nisam ja na potezu trenutno.

Sto se tice mog komentarisanja, ono je na ovoj grupi uvek i iskljucivo vezano

za Onecoinu Onelife i Dealshaker. I nema vredjanja. Tako da ne vidim razlog

da mi se neko obraca na drugaciji nacin.

Goran

In reply to this message

��

I I

Samo napred Bojko.������
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Slobodan

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=10215428494332138&

id=1430907116

Miroslav Grgic

danas nesto tiho

Alen �������

Sta je !? Mrkla tisina danas na svim WA i telegram grupama

Miroslav Grgic

evo nesto pozitivno...

https://www.dealshaker.com/en/deal/photo

/gpNlOsub9Ph8RGTKztzpzKoMIxVQLhkXBipb3LJEIpk~

Alen �������

Ja imam preko 20 grupa nigdje nista ������������

Miroslav Grgic

danas mi odobren deal i vec sam dobio email da kazakhstan.....

Alen �������

�����������

Ti to preko talijanske fransize ili ??

Miroslav Grgic

da

ja zivim u It

Alen �������

Da sad vidim u dilu

Ajde na kavu do rijeke ���

Miroslav Grgic

Ti si iz Ri?! Ja sam bio 15-ak g u Ri

Gdje? Na zamet ili ppecine?

Ovu temu treba prebaciti na pvt

Dejan Glavonjic

Koji ste vi kraljevi

Ivan

����������������

Dejan Glavonjic

Ma jok,moze i ovde����

Nikola Adzija

In reply to this message

Nije u svim... ���.. A ovdje da se i bilo sto vazno napise, 99% ljudi nebi ni

procitalo poruku, posto ih je svaki dan 5487 nepotrebnih poruka.. Tako da

najbolje sacekat sve sluzbeno. A i 90% rasprave sto se vodi ovdje izmedju 2-3

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=10215428494332138&id=1430907116
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=10215428494332138&id=1430907116
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=10215428494332138&id=1430907116
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=10215428494332138&id=1430907116
https://www.dealshaker.com/en/deal/photo/gpNlOsub9Ph8RGTKztzpzKoMIxVQLhkXBipb3LJEIpk~
https://www.dealshaker.com/en/deal/photo/gpNlOsub9Ph8RGTKztzpzKoMIxVQLhkXBipb3LJEIpk~
https://www.dealshaker.com/en/deal/photo/gpNlOsub9Ph8RGTKztzpzKoMIxVQLhkXBipb3LJEIpk~
https://www.dealshaker.com/en/deal/photo/gpNlOsub9Ph8RGTKztzpzKoMIxVQLhkXBipb3LJEIpk~
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3666
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3666


I
03:55

DG
03:55

03:55

A
04:07

DG
04:08

A
04:10

S
04:34

04:34

04:35

NA
04:35

S
04:35

MG
04:35

S
04:36

MG
04:36

04:37

04:37

osobe mogu komotno i na privat. POZZ ��

Ivan

Bar mozda iznenadimo dodjemo svi na kavu samo vi dogovorite se�

Dejan Glavonjic

���������

Stavi lonce���

Alen �������

Bevor heute jemand nach den neuen Newsletter fragt, heute gibt es keinen Lt.

Marco Agnelli. Der kommt erst morgen.

Dejan Glavonjic

Pre danas neko traži novi bilten, danas nema Lt. Marco Agnelli. Doći će sutra.

Alen �������

Bit ce da je jako dugacak, ok moze i sutra �����

Slobodan

Pending vec jedam mesec

Kako uspevate pusti ti dilove tako brzo

Nikola Adzija

Fransiza u zemlji

Slobodan

E tu nema

Miroslav Grgic

javi se ko drzi fransizu u vasoj zemlji

Slobodan

Nema Makedonija

Miroslav Grgic

javi se D torbici da vam pomogne, mozda on zna pravi odgovor

ili Branislav Circic

Curcic
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Dejan Glavonjic

Zna li ko sta je ovo?Danas moj saradnik postavljao dil i ovo mu se pojavilo?

Do sada nismo imali ovakav slucaj����������

Miroslav Grgic

nije odredio procenat Fiat coin

Dejan Glavonjic

Nema fiat

Samo coin

Miroslav Grgic

ima onaj zuti krug i ispod klizac koji se podesi na oderdjeni postotak u koinima

neka pokusa iznova ...

Dejan Glavonjic

��

Miroslav Grgic

i meni se sada isto to pojavilo samo sto sam isao na edit deal a nisam nista

mijenjao

Z G

0932919172 ĐÔNG NGUYEN CT 10.12.2019 10:39:10

Vậy thì còn ai ngoài Onecoin là ứng cử viên sáng giá cho danh

hiệu “nữ hoàng Cryptocurrency” sẽ được giao dịch rộng rãi trên

toàn cầu. Càng đặc biệt hơn khi EU xem Onecoin như đồng tiền

chung trong mọi giao dịch cũng như tránh bị lệ thuộc vào USD khi

những công ty công nghệ hàng đâu như Paypal, Master card, visa

card, Facebook,.. đều nằm ở Mỹ.

http://www.tuvanonecoin.net/2019/12/nhung-tia-sang-dang-dan-he-

mo.html

Z G

In reply to this message

���������������������������������

In reply to this message

Tvoje analize su velikom broju članova ove grupe i vise nego jasne jer su

općenite i jednostsvne samo ih nemaju potrebe iznositi jer nepomažu niti

kompanji niti grupi. Te analize ja rijesavam kad idem na plac-pijacu i sa
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susjedima na ogradi-kapija a ne na grupi. Tebi za dilove �� a za analize��

In reply to this message

���������

Z G

In reply to this message

���������

Dejan Glavonjic

Koliko znam,zabranjeno je prodavati alkohol preko DS

Dejan Glavonjic

Ma piju kod nas i taj������������

Anica Milanovic joined group by link from Branislav Ćurčić

Djordje Stanisljevic

https://t.me/QTBCWORLD/81

Borut Ipavec

QTBC Car & Property COMPETITION 10.12.2019 17:05:14

https://www.wjsnews.com/cryptocurrency-news/germany-leads-the-

way-in-crypto-onecoin-first-license-exchange/

Olga Milivojev

Hvala Borut ��

Dejan Glavonjic

Ala Noor-i prodaje pakete,ne preza ni malo������������

Ozbiljno puko bruda

Dopisivao se juce sa njim,umalo me ubedi da jos koina uzmem.Za dlaku

se izvukoh���.Ali uzece on od mene.Kaze da bude spreman za menjacnicu������

���

Bojko OC

In reply to this message

Drago mi je da razumete moje analize. Ne Vi licno, nego mislim na grupu.

Pitanje da li su potrebne je diskutabilno.

Nekima da, nekima ne.

Ono sto godinama, jos jednom ponavljam, godinama citam na grupama

OneCoin su iskljucivo dobre, pozitivne, ruzicaste vesti.

I tako se kreira da javno mnjenje da je sve sjajno.
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A cim se pojavi neki drugaciji komentar - mrze nas hejteri.

A ono malo po malo, OneCoin u sve vecoj dubiozi.

Moje pisanje je samo kriticki osvrt na sve sto se desava trenutno. Da li nam to

direktno pomaze sada? Verovatno ne.

Ali mozda nam pomogne u buducnosti.

Sa istim pravom iznosim svoje misljenje kao i crni dijamant. I on i ja smo u ovoj

firmi isto - samo IMA. Stoga, ono sto zelim da vam svima kazem, jeste da

njihivu rec cenite na isti nacin kao i moju.

Ne zalecite se na njihove sjajne objave, kao ni na moje drugacije.

I dalje tvrdim da je vazniji menadzment OneCoina nego svi mi i oni zajedno.

Dejan Glavonjic

Slazem se sa zadnjom recenicom���������.

Na zalost i taj menadzment ne zavisi od nas.Mi samo mozemo da cekamo i

“lajemo” iza zida,i bilo bi jedino dobro i korisno da imamo nekoga naseg za ex

Yu da bude prisutan na tim sastancima u cetiri zida.Ovako je sve samo BLA

BLA BLA...

Sta bude bice,verujem da nam lepa zora sviće...

BITNO JE DA NISMO PUKLI,samo smo malo NAPUKLI���.Sanirati se

sve moze ako ima zelje i volje.A vidim da ima���������

Tako da udrite brigu na veselje i bez stresa i uznemiravanja.LAKU NOC������������������������

Bojko OC

In reply to this message

Evo i jedna dopuna.

Stvorio se mit odavno da iskljucivo lideri, pa i nasi na Balkanu (a ovde ima

nekoliko) jedini znaju sta se desava ili znaju vise od nas. I to je nesto sto je

liderima, rekao bih, odgovaralo ranije. Razumem i zasto.

Ova situacija dokazala da apsolutno ne znaju vise informacija nego sto bilo ko

od nas moze da sazna na internetu.

I sami su to govorili:

-cekamo zvanicne informacije od Kompanije

-GLG grupa vise ne znaci nista

-I mi citamo department of justice

Dakle svi pijemo vodu sa istog izvora trenutno:

-informacije sa interneta (nezvanicne)

-info iz Kompanije (zvanicne) i dobijamo ih u isto vreme.

Evo Dejane, imam pitanje za tebe ili za nekog vise pozicioniranog lidera:

Zasto nikoga nemamo u Sofiji trenutno? Nisu pozvali ili se niko nije odazvao?

Sta su kriterijumi da bi se bilo na Tim sastancima?

Jel mogu ja da se prijavim da idem ili moram da imam rank?

Dejan Glavonjic

����������

Dont know

Bojko OC

Ok, posteno.

@Dusan_Torbica Branislav da li vi znate nesto vise o tome?
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Dejan Glavonjic

Ja sam cuo da je jedan nas “bivsi lider” bio u Sofiji.Sam je rekao da je bio,ali

mozda i slagao...Ne znam vise nista,toliko struja ima u jednom istom projektu

da je to strasno

Branislav Ćurčić

In reply to this message

Vezano za odlazak u Sofiju? Svako prvo mora da se najavi da ce doci. Iskreno

sada ne znam kome bi se najavili i ko ce vas docekati. Ne govorim ovo

ironicno, vez zato sto nemam informaciju.

Branislav

In reply to this message

Bojko, ako uletis u kompaniju sa ovim pitanjima i ono rukovodstvo ce se

razbezati ���������������

Zlatko Morozin

Milan Milanovic

Dali je ovo komu bolje poznato.

Meni nije pa pitam:

https://www.facebook.com/groups/447999482063079/permalink

/1187821658080854/

Bojko OC

In reply to this message

A mozes li da saznas mozda? Mozda neki svojim kanalima Ili da guglam?

Nije glupo pitanje.

Evo ja bih stvarno voleo da odem tamo, ukoliko je to moguce, ali ne samo da

poljubim vrata.

A jos vise bih voleo da ako postoje neki sastanci lidera za region, evropu ili

svet, koji se tamo odrzavaju ovih dana iza zatvorenih vrata, da neko od vas koji

ste se ranije isticali u ovom projektu - budete tamo ako je to moguce i izvestite

nas iz prve ruke.

Dusan Torbica

In reply to this message

Kruze slike sa tog sastanka, ali konkretnih informacija nema, sem da ce

objaviti kada ih bude. Admini GLGa su Simon Le, King Jayms i Fred Fok,

odgovorni za dalje planove.

Bojko OC

In reply to this message

Moze malo pojasnjenje.

In reply to this message

A zasto?

Nece biti expo u Kini?

Jel ikad bilo?

Nece raditi DS u Kini?
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Jel radio pre? Ja msm da jeste.

In reply to this message

Otkazan expo iz objektivnih razloga ili...?

Msm, samo pokusavam da sklopim slagalicu. Dajes na info na kasicicu ��

Dejan Glavonjic

SIMON LEE ga je reklamirao i najavio���

Smiljana Simic

In reply to this message

Ljudi, jel zaista mislite da bilo ko “sa vrha” ima interes da ne podeli ovde

KONKRETNE INFORMACIJE (ne informacije rekla-kazala, od njih nemamo

nista)

Stavite se u poziciju tih ljudi koji “vode vise od 2 coveka” ili bar pokusajte da

razumete.

Kad bude informacija konkretnih uverena sam da cemo biti obavesteni. (Nema

potrebe za ovolikim piskaranjem ovde iako je “javni” cet)

Lep pozdrav svima i uspesnu radnu nedelji zelim �������

Miroslav Grgic

In reply to this message

Bravo Smiljana. Napokon nesto pametno.

Bojko OC

Samo malo blaze, nema potrebe za tim uzvicnicima. ��

Neka snaga izgovorene reci lezi u agrumentu, a ne u tonu glasa.

Dakle expa u Kini, po tvojim info, nema zbog toga sto su vlasti u Kini ga

zabranile. To ti kaze neko iz Kine. OK.

A mi sad cekamo da vidimo jel to tako ili nije, sto ce nam reci glavni promoter

tog expa Simon Lee. OK.

Smiljana Simic

In reply to this message

Razumela je ZENA na sta ste Vi mislili, zato sam ono gore i napisala.

Perica Popov

A nisi mi ni ti Mirsade bas skroz cist

Smiljana Simic

Nikada ne vicem i ne koristim uzvicnike samo osmeh

Lep pozdrav

I pisite Sajmon Liju da Vam da detaljno obrazlozenje zasto nije expo u Kini ���

Zena bi mu licno pisala da je zanima (prijatejski savet) �����

Vasilije Samcovic

Prevara veka: Izmislila kriptovalutu, zgrnula milijarde evra i nestala - B92.net

https://www.b92.net/biz/vesti/svet.php?yyyy=2019&mm=12&dd=10&

nav_id=1628625

I naravno B92

Perica Popov

Pa onda koristi ime od rođenja ljubi te brat

Vasilije Samcovic
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Mirjana Stegic

In reply to this message

���

Vasilije Samcovic

In reply to this message

Necemo politiku na grupi!

Branislav Ćurčić

Ova grupa je nastala iz potrebe razmene informacija izmedju clanova, ali

iskljucivo vezano za OneCoin, OneLife, DS i trziste kriptovaluta generalno.

Medjutim grupa je postala mesto ceste razmene totalno bespotrebnih i

nevaznih informacija za clanove grupe, kao i prepirki.

Mnogi clanovi su prestali da prate grupu u nemogucnosti da proprate sve

poruke.

Zbog velikog br prituzbi na grupu nadalje cemo sankcionisati svako nepotrebno

pisanje, brisanjem poruka. Svakog sa neprimerenim ponasanjem cemo udaljiti

iz grupe.

Zamolio bih sve da ne pisu nepotrebne poruke i da skrate dugometrazne

poruke.

Olga Milivojev

Stvarno je ovo preterano , saberite se i čekajmo zvanične informacije

Branislav Ćurčić pinned this message

Branislava Bogdanov

In reply to this message

��

Mirko Tomic

�� Karin Meusburger 10.12.2019 01:14:46

https://dealshaker.com/en/deal/retrokasten-mit-holzschnitzerei-

gebraucht-100-one-in-dornbirn-osterreich

/vhx8WOuAxd4L6jN2UjISJw*cwYniMc5rcjzZQtU3HiE~

Mirko Tomic

Pozdrav svima, jos nije sudija odsvirao kraj utakmice. Sta da kazem ljudima

koji nista nisu platili One Coin-nom. Ja sam trgovao i placao usluge zimovanja,

ljetovanja. MAKAR ZA 50 mojih rodjaka, prijatelja. Kupio sam vozilo Hummer 3

u Sloveniji. Platio sam ovom valutom umjetnicke slike vrednosti preko 30 hilj.

eura u Svedskoj. Vino Vrhunske kvalitete preko 200 flasa.. Zenske torbice u

Njemackoj, Longines sat u Hrvatskoj. Hotel Urania u Becu i mnogo toga. Zato

mislim da ne treba mnogo da se palamudi oko ove trenutne situacije

Olga Milivojev

����

Bogdan Blaznik

In reply to this message

��
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Nenad DrZem

In reply to this message

Svaka čast, upotrebljivost je ključ OC VIZIJE!

Игор Драгнић

In reply to this message

���������

Jasmin Pirovic

In reply to this message

Amin ��

11 December 2019

Dejan Glavonjic

Ne cackaj buraz����������������

���������������

Mirko Tomic

https://www.wjsnews.com/cryptocurrency-news/germany-leads-the-way-in-

crypto-onecoin-first-license-exchange/

Njemačka vodi put u razmjenu kriptovaluta OneCoin [prva] licenca

Njemačka vodi u kriptovalutama, predsjednik Uprave biti kvantitativni povijesni

presedan

03. prosinca 2019. godine

Kako Njemačka vodi put u kripto

Njemačka se tradicionalno smatra pouzdanim igračem u financijskom prostoru.

Posebno zbog svog pristupa regulaciji. Deutschlandov pristup usklađenosti i

tradicionalne konzervativne vrijednosti u pogledu financiranja učinili su ga

neočekivanim. Ali prirodni nasljednik, nositi kriptografsku baklju. Kad se stavila

na put kako bi banke mogle prihvatiti depozite kripto aktivnih sredstava.

Zapravo, ne samo Njemačka, nego i Europa općenito, povijesno su prednjačile

u financijskim inovacijama.

"... Iako nastavljaju zatvarati poslovnice banaka, sigurno ste svugdje čuli. Ne

govorimo o UniCredit-u koji smanjuje 5500 zaposlenih, 450 podružnica kako je

najavljeno tijekom godina sa ljudima koji su se rugali. Zatim pročitajte ovo:

nova pravila ECB-a, MMF-a, MMF-a itd. Njemački je parlament odobrio

prijedlog zakona koji će bankama omogućiti prodaju i očuvanje kriptovaluta.

Zakon o "kripto nebu" stupit će na snagu 1. siječnja 2020., prenosi

businessforhome.org

Prema njemačkim novinarima, zakon dopušta bankama i tvrtkama njemačkih

financijskih usluga. Koji imaju posebnu licencu koju je izdalo njemačko tijelo

regulatornog tijela, prodaju i čuva kripto valute. [od 1. siječnja 2020.].

Prvo licencirano poduzeće za razmjenu oneCoina

Onecoin razmjena predstavila je zahtjev za licencu početkom 2019. I mogla bi

biti prva licencirana tvrtka prema novom zakonodavstvu. Tvrtke poput Binance

i Kracken nalaze se na listi kandidata. #One je izgled ne treba USB memorije.

Ima osobni bankovni račun odobren od KYC-a. Znajte veći klijent da upozna

vašeg klijenta.
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"Ovaj zakon neće staviti samo Njemačku, četvrtu po veličini ekonomiju na

svijetu. Prva linija u pravilima o kripto valutama. No to će ujedno biti i važna

faza u prihvaćanju kriptovaluta u Europi “, kažu novinari.

Ako je jedna razmjena odobrena u Njemačkoj. Bit će to važan korak u

certificiranju usluge na europskoj razini.

”Njemačka je odabrala način regulacije kripto valuta. To je dovelo do porasta

broja investitora u Njemačkoj. Zanimljivo je za sigurnost i regulaciju, rekao je

Sven Hildebrandt, stručnjak za dešifriranje. "Njemačka će postati raj za kripto-

valutu", rekao je.

Tamo gdje je račun donesen

Prijedlog zakona usvojio je njemački parlament, donji dom njemačkog

parlamenta. Početkom studenog 2019. godine, a visoka komora ratificirana 29.

studenog 2019. godine.

Zakonom je izmijenjena odredba četvrte direktive Europske unije protiv pranja

novca. Što trenutno zabranjuje bankama da se izravno bave kripto valutama.

Stoga im novi zakon dopušta legalnu prodaju i arhiviranje kriptovaluta. Kao i u

slučaju akcija i obveza, kako za male ulagače, tako i za institucionalne

ulagače.

Zakonom je također propisano da tvrtke koje upravljaju ovim digitalnim

resursima. A koja u Njemačkoj nema pravni identitet prije kraja ove godine.

Smatrat će se ilegalnim od 2. siječnja 2020. godine.

Opcija za kripto tvrtke u Njemačkoj

"Tvrtke koje žele nastaviti pružati usluge u Njemačkoj imaju tri mogućnosti.

Stvoriti njemačku tvrtku prije kraja godine i zato podnijeti zahtjev za licencu.

Rad s ovlaštenim pružateljem kriptovaluta u Njemačkoj.

Ili rad s davateljem licenciranja. Da mogu pružiti "Složeno, ali inteligentno"

rješenje ", rekao je stručnjak.

Tvrtke su već počele djelovati prema novom njemačkom zakonu. Crypto

Storage, podružnica švicarskog pružatelja financijskih usluga. Crypto finance

objavio je danas svoj plan otvaranja ureda u Frankfurtu.

Hildebrandt tvrdi da će novi zakon donijeti veliku promjenu u financijskom

polju.

"Ako svoje kripto valute možete zadržati na vašem bankovnom računu. Ovo će

biti uzor svim ostalim zemljama u Europi. Jedan od glavnih izazova je

zadržavanje privatnih ključeva, rekao je. Jedan je izgled koji ne treba memorije

s rizikom da ih izgube ima međunarodni protokol KYC. Isto tako, svaki član

polaže dokumente

…. ”

Nadam se da je sve jasno. Isto tako, nadamo se najboljem. Također, Sve će

uskoro biti pozitivno. Dakle, brinite o sebi i svojoj obitelji. Novi početak stiže

nam na vrata.

Također, pročitajte:

OneCoin je stekao pravni status u Njemačkoj.
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OneCoin Exchange i DealShaker razvoj.

Branislava Bogdanov

In reply to this message

�� uraaaa

Dusan Torbica

In reply to this message

Vlasnik bloga i mnostvo obmanjujucih sadrzaja.

In reply to this message

Ivan

Sve su ovo cirkus informacije
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Branislava Bogdanov

�������

Dusan Torbica

Moje misljenje je bolje imati manjak informacija ma koliko bilo tesko, nego hajp

od strane "eksperata" koji vise otezavaju nego sto pomazu nazalost.

Ivan

Valjda nesto smo naucili ovih 5 godina, da ne verujemo na sve.

Ovi vakvi "eksperti" misle sa ovakvi "ekskluzivnih" laga da ce uraditi dobar

uticaj na kompaniju...al ne razumeju da oni su tu negde isti sa svim hejteri

OneCoina

Dusan Torbica

https://ec.europa.eu/commission/presscorner/detail/en/IP_19_4452

Mnostvo je clanaka od IMF i EU komisije o petoj AML direktivi i nacrtu

plana i o digitalnim valutama, nacrtima za 2020 itd.

wpiea2019252-print-pdf.pdf

In reply to this message

Nikola Adzija

Ajmo sada pozitivne vijesti demantirat, a negativne uljepsavat... Sve je to "zuti

tisak" koji nas prati godinama... Pa zar vam nije dosta gubit vrijeme i

energiju??? Cinjenice su da smo prosli toliko puta zajebanu situaciju sa raznih
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strana, od tuzbi, odlazaka lidera, manjka informacija iz Sofije, raznih obecanja

koja nisu ispunjena... itd itd itd... Ali cinjenica je da je mozda i sve to s nekim

razlogom, nakon svih 5 godina jos smo zivi, kako u kojoj regiji je raspolozenje,

negdje optimizam, negdje pesimizam, ali smo jos uvijek tu! Vjerujte, da je

pritisak od svuda, jer 99% tijela ne zeli da OC uspije, i zato se plase i bjeze

raznorazne "face", ali jos smo tu! I cilj nam je svima da uspijemo i pisemo lijepu

i svijetlu buducnost! Bez ikakvog hajpa, ali ne crtite se u krug oko jedno te istih

stvari non stop! Da je kompanija htjela stavit kljuc u bravu, mogla je davnih

dana, uzet pare i bye bye... Ali milioni zive ovaj projekt i nemoguce ga je

zaustavit! Malo strpljenja, uskoro ce sve svima biti jasno, i svi imamo isti cilj na

kraju �����

Miroslav Grgic

��������

Zlatko Morozin

Bravo Nikola

Zaga Veselic

�����

Toni

In reply to this message

Pa nije ovo sjeverna koreja da se izbacuje ako netko drugačije misli, neka ljudi

pišu sta zele

Dusan Torbica

In reply to this message

Ako mislite da je grupa zajeb.. napravite svoju ozbiljnu i delite sve ozbiljne info.

Zajedljivi komentari nemaju mesta u ovoj grupi.

Edin Jukić

Ljudi ja stvarno gledam grupu 5-10 svaki dan jer mi trebaju vijesti Al ne

komenatisem sve.... stvarno bih bio zahvalan da stavljamo vijesti i članke a

ostatak privatno. Nadam se da će kompanija objavit izvještaj koji ide

ponedjeljkom :)

Dusan Torbica

In reply to this message

S obzirom da je grupa chat tipa, diskusije koje mogu pomoci svima su

dobrodosle, ukoliko nema vredjanja, zajedljivih komentara i zadnjih misli.

Nikola Adzija

Naravno da svatko moze izraziti svoj stav i misljenje, zato i jeste chat grupa. Ali

ajmo postovat pravila otpocetka, da se stvarno ne stvara cirkus ovdje... A, s

druge strane, neka svatko pise sto god zeli, meni bas svejedno...

Evo anegdota... Moj prika Zdravko Mamic stvorio Europski Dinamo.. Radio je

kako je najbolje znao (dal je sve bilo cisto? pitanje...), i uspio je! Ali ga stisli sa

svih strana, sad je u BIH vec ohohoho vremena, nece ga izrucit... A Dinamo i

dalje funkcionira i sutra se bori sa Manchester Citijem za prolaz u Ligi Prvaka...

I bez obzira na Mamica, napravila se reorganizacija svega i ide se dalje s njim i

bez njega.. I tako je kako je...

Jedna cista usporedba, a ima ih mnogo...

Onecoin i Onelife nigdje za nista nije optuzen, i sve sto je bilo do sada je to da
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sve sto se radi je u skladu sa zakonom.

A za fizicka lica, pranje para itd.. Sve je moguce, ali nemora nuzno utjecat na

ekosustav cijelog projekta. Ako je netko kriv, apsolutno neka kazneno i

materijalno odgovara, nemam osobno nista protiv toga. Ali sustina je vizija koja

je bila otpocetka, us sve podmetnute noge, se nastavlja i ide dalje.

Laka i ugodna noc svima �����

Olga Milivojev

���������

Kiril Kokalevski joined group by link from Branislav Ćurčić

Bogdan Blaznik

In reply to this message

����

Nikola Adzija

https://mailchi.mp/2b954ef03b51/jxkey6m9c9-701673?e=1606a6d63d

JOSIP BUNIC

Paul ������ 11.12.2019 05:29:51

Miroslav Grgic

Dobro jutro svima.

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2512053612177114&

id=565363310179497
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Dejan Glavonjic

Pa lepo���

Ceka ih puno posla da utegnu sve���

Miroslav Grgic

Bice sve ok jer smo N 1

Alen �������

GLG INTERNATIONAL MENTORSHIP WEBINAR -

11th Dec 2019 Wed

1600 Sofia Time GMT +2

www.zoom.us/j/9888899988

CORPORATE UPDATES AND DEVELOPMENT

Host - Fred Fok

Speaker - Simon Le & King Jayms

Andrej Pohlin joined group by link from Branislav Ćurčić

Olga Milivojev

Dobro jutro , čestitke za Sajmona i Džejmsa što su prihvatili tako kompleksan i

odgovoran posao . Pratila sam ih na svim vebinarima i moje mišljenje je , da su

vrlo odgovorni i dobro poznaju materiju a Džejms pravosudne sisteme ( Usa i

druge ) . Želim im puno uspeha u radu . Danas ćemo na vebinaru čuti njihovo

izlaganje . Srdačan pozdrav svim članovima grupe !

Edin Jukić

Ja bih volio znati ko je obrisao moj post ?

Dusan Torbica

In reply to this message

Svi postovi posle 11 su obrisani jer je veoma neprikladno da se salje posle

toga i oko toga je vec polemisano i da neko normalno vreme bude od 09-23h

Edin Jukić

Izvinuo sam se na postu ali si u pravu i opet se izvinjavam svima.

Ponovobitncu post. Hvala Dušane

Bojko OC

Da se malo nasalim:

Srecan Simon Lee svima koji, slave ��

Da li je on mesija ili ne, ostaje da se sazna. Licno mislim da su manje bitni

dijamanti u odnosu na druge stvari. To sam vec bio pojasnio.

Ono sto je jedino vazno u ovom tekstu, jeste da ce biti izvestaja na nedeljno

nivou, kako isticu.

Davor Guscic

file:///home/user/OC-kraj/photos/photo_196@11-12-2019_18-02-04.jpg
file:///home/user/OC-kraj/www.zoom.us/j/9888899988
file:///home/user/OC-kraj/www.zoom.us/j/9888899988
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3849
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3849


OM
18:25

BB
18:50

CK
19:46

Olga Milivojev

E moji balkanci , nikada niste zadovoljni , stalno nešto kukate , zatvorena firma

, nema nikog , sada su se pojavili ljudi a vi opet tražite dlaku u jajetu . Pustite

neka ljudi rade , to je za dobrobit svih u svetu pa i za nas

Bogdan Blaznik

In reply to this message

������������� 100% tačno !!!!

Caner M. Kızgın

*Open Letter to The OneLife Management From a Believer of Dr. Ruja’s ONE

Vision*

According to the figures released by the company till today, approximately 3.6

million member who has KYC are waiting to see the ONE vision come true.

The beliefs of these waiting people are very strong. Because the realization of

this vision is a REVOLUTION. How many times can a person have the

opportunity to take part in a revolution in his/her life? This is awesome and

that's why ONE vision is so valuable for us.

I want to tell you something about millions of people who is waiting with

patiently. In 2016, Dr. Ruja Ignatova said on stage:

*“There is no law on cryptocurrency yet. Even if we will make the laws of

cryptocurrency in the future, we must continue with the existing laws.”*

This was the starting point of the strong belief in the ONE vision. But, it is not

possible to ignore another fact by carefully reading the words that Dr. Ruja

says:

*“We must continue with the existing laws.”*

The existing laws did not deem it appropriate to raise money by selling

cryptocurrency directly. Company needed to find a solution, but this solution

shouldn't be worthless. Right here, Dr. Ruja's genius stepped in. She started to

teach people finance and economics with her book “Learning for Profit” which

is written before 2010. Ruja was gathering supporters of her vision by offering

people a much more detailed financial education. ONEACADEMY. A very

valuable community was created with education. ONE cryptocurrency was

always at the center of this project and vision. The goal was to create a

cryptocurrency that was accepted by people and, more importantly, USABLE.

The ONECOIN.

The idea of continuing with the existing laws was a behavior that both

protected the company and showed its collaborative intention to the states. At

the same time, this behavior contributed to the formation of a quality

community. Financial trainings were given, forex trainings were provided, a

shopping platform was established, trade trainings were given, ONE was

started to be used. I seem to hear those who say “Usability and education are

more important”. The leaders or members who say this are just deceiving

themselves. Because if exchange had not been important, it could not have

been part of the ecosystem. Therefore, the exchange deserves the importance

given to other parts of the ecosystem. Some people can ask that “OneLife is a

network marketing company. Why you are waiting to hear ONECOIN related

news?". So, my question is: Why is the DealShaker platform constantly

mentioned? Leaders and OneLife company who constantly talk about the

“DealShaker” platform and “Educational Packages"... They cannot act like "the
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ONE crypto currency is not part of this ecosystem". They can't leave their

explanations incomplete as if there was no such thing. This behavior is an

insult to 3.6 million people. Thanks to OneAcademy, people who are educated

are also aware that; Delay to ONE exchange may also be due to the fact that

the necessary laws and regulations have not yet been implemented. However,

the company needs to prove whether it really is. They must show an interview

with the Central Bank or an official license document. Otherwise, people who

believe in the ONE vision will quickly lose faith. A woman who is the creator of

this vision and who has PERSONAL INTEGRITY (you can Google it, it can be

helpfull). Dr. Ruja Ignatova has done everything she says to this day. She

always made statements. Even if Dr. Ruja is not here, her path must be

followed with respect and people should not be left unaware. Although the

legal regulations of the European Union or other countries refer to the ONE

crypto currency, it look good on paper but this should in fact be proved by the

company as soon as possible. This is how you can regain trust.

Best Regards

A Visionary of ONE Ecosystem

#TogetherForMore With Knowledge

Alen �������

Webinar starting now

Dejan Glavonjic

Pratimo��

Branislav

Moze li rezime webinara za nas koje nismo u mogucnosti da pratimo? Hvala

unapred

Dejan Glavonjic

KRATKO I JASNO!IDEMO DALJE�������

E sad ono sto treba jeste da neko “NAS” se ubaci tamo u te grupe i bude

tu oko svih predloga i ideja.

Oni su otvoreni za saradnju sa mrezom,da slusaju i da podrze ideje.

PROMENA CE BITI!

Tako da idemo dalje���

Milan Simic

Jel im mjenjacnica u planu?

Dejan Glavonjic

Jeste naravno

Kada bude vremeni uslovinza nju.

A do menjacnice ima sta da se radi,a to je da podizanje upotrebljivosti i

potraznje za coinom���������

Nikola Temelkoski

E bas ce da ima podizanje upotrebljivosti bez menjacnicom

Dejan Glavonjic

Videcemo koji su koraci.

Nikola Adzija
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Fred Fok 11.12.2019 22:59:49

https://youtu.be/vl1GjwFnyxA

Dejan Glavonjic

Bravo Nikola.Hvala.

Poslusajte i vi koji niste,mozda ja nisam sve cuo.

Dragana Tesanovic

Hvalaaa���

Nebojsha Trajkovikj

In reply to this message

Na mestu svaka rec ��

Nikola Adzija

https://t.me/joinchat/DAvDkxb7Fl0c-c0Iusle0Q

Official one- way communication from “ new bridge” between OLN and the

company.

Please join

Globalna telegram grupa, gdje ce biti svi dogadjaji, novosti i ostalo. Pa se

slobodno pridruzite ��

Zaga Veselic

��

12 December 2019

Olga Milivojev

Hvala Nikola ��

Bojko OC

Nisam stigao da propratim webinar, ali odgledacu posle.

Sta nazvacava "from12/2020" u nazivu te grupe?

Da tek tada nesto pocinje ili tada se zavrsava ili nesto deseto...? Hvala

unapred na odgovoru

Alen �������

https://t.me/joinchat/DAvDkxb7Fl0c-c0Iusle0Q

Official one- way communication from “ new bridge” between OLN and the

company.

Please join

Branislav
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Koliko ima official grupa, vec sam u par...

Dejan Glavonjic

Izadji iz nekih���

I I

Ima ih..

12-13

Bojko OC

Ispravka. Sad se grupa zove from 1/2020. E to je vec bolje ��

I I

��

Branislav

In reply to this message

Iz kojih ���

Dejan Glavonjic

Ostavi ovu i ubaci se u novu...

Svakako ako nesto vidimo u drugim grupama,prepisacemo ovde���

Branislav

��

Zharko Moysoski joined group by link from Branislav Ćurčić

Ciril Skebe joined group by link from Branislav Ćurčić

Miroslav Grgic

https://www.dealshaker.com/en/deal/samsung-galaxy-a10-nuovo-100-onecoin-

samsung-galaxy-a10-new-100-onecoin

/RvmsRXuDckR*oBAYop0NM3HRcE7XFejqlX0xA32N40U~

Alen �������

Podrska da, ali takvi clanci nisu potrebni u grupi, ima ih hrpa na netu i svatko ih

vidi tamo

Dusan Torbica

Postoji privatan chat, koristite ga ili napravite sopstveni za slicne teme.

Alen �������

Vjerovatno nisi, ali kad vidim takve clanke mi se dize kosa na glavi

Dusan Torbica

Ne treba da 700+ ljudi budu taoci pojedinih ljudi koji ne koriste privatan chat i

sa namerom ili bez spamuju grupu i tokom celog dana urnisu sve.

Sve zanima progres/buducnost ONE projekta, jer su svi korisnici i ukoliko

imate informacije koje mogu pomoci, slobodno podelite.
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Sasa Rasic

Dejan Glavonjic

��

Dusan Torbica

Poruke za svaku osudu i pretnje se ne mogu tolerisati.

Dejan Glavonjic

Brate jel ovo realno???

Nema smisla za ovako ponasanje������

Branislav

Neverovatan lik...

Branislav Ćurčić

Ocigledno da neki tek kada budu obrisani pokazu ko su zapravo

Dragana Tesanovic

Dusan je lepo rekao i slazem se!

Dragan Andulajevic

Zdrava polemika je ok ali ovo....

Olga Milivojev

Ovo je strašno kako su ljudi bahati i treba takve uvek ukloniti iz grupe .

Zgrožena sam .

Bojko OC

Kad se samo setim Mirsada... Salu na stranu. Imam pitanje, mozda neko zna.

Radi se o placanju kriptovalutama, konkretno o Onecoin u ovom slucaju. Znam

da je problem jer nema walleta (necu sad da ulazim u to koliko to kasni vec),

ali da li je moguce izvesti neko jednostavno placanje usluge ili proizvoda, bez

da se nalazi ta usluga ili proizvod na Dealshakeru ?

Konkretno, radilo bi se o proizvodu koji bi se prodavao iskljucivo online,

na odredjenom webite i nigde vise, jer ne moze biti preprodavan

(personaliozvan je). U pitanju je neka stara ideja iz domena zabave pre svega,
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samo sto bismo je izmenili da bude placanje kriptovalutama (izmedju ostalog

OneCoin koji bi imao prednost).

Nenad DrZem

Oglasi na DS

Bogdan Blaznik

In reply to this message

Ne može, samo na DS !

Dejan Glavonjic

To i jeste smisao celog ovog projekta DS

Bojko OC

Ne moze na DS. Mada nije nemoguce neka redirekcija da se napravi ali nije to

to.

Msm, rano je jos govoriti o svemu tome. Kad bi, se pocelo danas, treba min 3

meseca da se zavrsi.

Sad samo informativno pitam. Definitivno bez walleta ne moze nista, sem DS

trenutno.

Nenad DrZem

Bojko jel bi bio ljubazan da ovde pred svima odgovoriš na jedno veoma

jednostavno pitanje, a u duhu cele ove priče ipak ozbiljno pitanje. Ja odgovor

znam, ali zbog načina na koji diskutuješ ovde valja da i ostali čuju. ŠTA JE

WALLET? Taj famozni el novčanik za čuvanje kripto, jebenih, valuta?

Eto pitanja, a tvoj odgovor će mnogo reći. PozdrV

Bojko OC

Uh uh, osecam da je ovo sad kao na ispitu.

Da, novcanik, evo koristicemo srpski jezik.

Pod 1 onecoin nema app. Ulazim na website svaki put, transakcije su mi

ogranicene itd.

Iz novcanika u novcanik moze da se prebaci koliko god, kad god.

Ovde imam One ali sa njim ne mogu skoro nista sem da placam na DS.

Znam, ok, radi se na tome.

Ali kako cemo staviti da moze da se kupi, plati neki proizvodili usluga na

odredjenu website?

Na koji nacin?

Prebacivanje Coina ne moze.

A nije ni na DS.

Nenad DrZem

Znači puno toga si rekao, a da ništa nisi rekao. Ajde sad polako, povuci ručnu i

budi strpljiv, ne javljaj se dok ne budeš imao nešto da kažeš. Nikome na ovoj

grupi pronalazači tople vode ništa ne znače. Pozdrav.

Isto važi i za kompaniju, ne javljajte se dok ne budete imali nešto da nam

kažete. Slike u majicama pored banera i bilborda ne služe ničemu. I vama

pozdrav .

Bojko OC

Mogu da se slozim da nisam najpametiji i da sam ovde upravo iz razloga da

razmenimo I misljenja I znanje. Nemam sa tim problem uopste. Ne moram da

se javljam valjda samo kad imam nesto da kazem, mogu I kad imam da pitam.

Neka bude da nisam rekao, ali sam zato pitao da saznam:

file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3930
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3930


21:32

ND
21:38

W
21:38

ND
21:39

21:39

BO
21:40

ND
21:42

BO
21:45

21:52

ND
21:54

Kako mozete na mom website da obavite placanje tog proizvoda, kad ne moze

one da se salje drugom korisniku (valjda osim ako nije u liniji)?

Moze samo preko DS?

Za ovo drugo, slikanje pored banera... I tome i ja pricam ovde vec mesec dana.

Nije nista licno. Mada si zvucao tako.

Moja zamisao OneCoina ide u ovim smerovima:

1.Slanje sa naloga na nalog (novcanika ako oces), uvek i neograniceno. KYC

svakako postoji, nije sporno valjda nista da se to odobri?

2. Razmena iz ONE u Fiat i obrnuto na nekoj menjacnici.

3. Sa naloga, a preko DS, placanje nekom drugom nalogu u one. (i sa cash

acc na drugi cash acc, kad nije ceo deal u one)

Nenad DrZem

Svaki član onelife zajednice ima svoj wallet, a to je njegov nalog. Ako više voliš

engleski account.

Tvoj username i tvoj password su tvoj wallet. Ako ti se ne sviđa pouzdanost

tajnosti istih zameri sebi. Razliku između centralizovane i decentralizovane

valute nadam se da razumeš, a ako je tvoje pitanje kada će moći da se

prebacuje bilo kome bilo koliko jedino koje te muči, onda svi mi imamo ozbiljan

problem. Jer se onda otvaraju mnoga druga pitanja, upravo ona koja zamimaju

i regulatore, a zašto? Finansiranje terorizma, pranje novca, ili?

Wolf

U becu znade il netko mozda dali se moze sa onecoin negdje kupit nesto ?

Nenad DrZem

In reply to this message

Pogledaj na DS

In reply to this message

Daj logičan odgovor sam sebi, pa onda pitaj ?!?!?

Bojko OC

Necu da zatrpavam grupu licnim stvarima. Izbaci to "jbt" iz prethodne recenice

I mozemo da nastavimo kao I do sad.

Nenad DrZem

Izbacio.

Bojko OC

Mogu malo da preformulisem ili pojasnim to oko prebacivanja neogranicenog.

Licno smatram da je manje vazno kome se prebacuje ONE i zasto, a da je vise

vazno da to moze da se isprati. Da o tome postoji zapis, proverljiv i dostupan.

Tu mozda mogu da se slozim da ne mora da bude bas bas neograniceno,

svakako dnevni limiti treba da postoje (ima ih I u banci npr.).

Edit: Ali ne moze svako placanje da ide iskljucivo preko DS u ovom obliku

kakav je sada.

Kad stavis deal, treba 5 dana da on moze da pocne. Drugo, ogranicen je na

broj komada (diskutabilno).

Ako mislis da treba da predjemo na pvt chat, ok. Tu sam.

Nenad DrZem

Trajni zapis o transakcijama već postoji, to što ga vide samo tri strane je zato

što se ovde radi o centralizovanoj valuti. Limit je svakako nužan ako znamo sta

je vizija OC. Onoliko koliko nešto na DS košta, toliko i platiš. Sutra kad bude

file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3945
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3945
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3943
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message3943


21:56

BO
22:13

BB
22:30

B
23:24

NM
23:40

MS
02:00

MS
02:46

L

MS
02:47

P
02:58

VV
04:09

menjačnica dostupna opet će limit biti nužan da bi se sprečila devalvacija.

Prajvat čet kada i ako bude potrebe, a za dosadašnju diskusiju smatram da je

korisna za zajednicu. Ako grešim tu je admin da reši.

In reply to this message

Ovakvog tipa poruke su za prajvat

Bojko OC

Zezam me net, nikako da dovrsim poruku. Trajni zapis je najveca prednost

OneCoina, to je sve jasno (i uvid u isti jer je centrl.) Limit na menjacnici mislim

da je bitan samo u ranoj fazi (da ne bi bilo pump and dump), ali kasnije ne. Jer

to onda znaci da iskljucivo menjacnica odredjuje kolika ce biti cena ONE, a ne

trziste. Znam, ovo je najveci izazov. Ali ako gledamo linearno, ostace pitanje

koliko ce ONE da vredi u buducnosti? Vise od 29.95, ali nikada manje ? Jel to

znaci da ce za 5 god da vredi 30x vise (toliko se povecala cena u poslednjih 5

godina)? Ono sto se sigurno ne slazem, jeste da je transfer coina nedozvoljen.

Mozda gresim, ali ONE je nacin placanja ili platezno sredstvo ? Ja msm oba

(ceo taj ekosistem). Nije pozeljno da bas bude neograniceno, slazem se sa

limitima ali ne nekim niskim (kad je u pitanju transfer). Moj ONE, moj izbor sta

cu sa njim, platiti pokloniti, sta god. Naravno, zapis postoji.

Bogdan Blaznik

In reply to this message

����

Branislav

Pricate o menjacnici kao da ce vec sutra poceti sa radom. Sacekajte da vidimo

kad ce i kakvi su planovi/uslovi koriscenja. Nema potrebe nagadjati sad sve.

Nemanja Milosevic - mali ratnik

Ja se slazem sa Bojkom. Imamo konkreatan problrm jer ne moze sve ici preko

dealshakera. 2016-te je cak bio onaj plakat da alibaba treba da prihvati

onecoin kao sredstvo placanja. A kako ce da ga prihvati ako ide sve preko

dealshakera?

13 December 2019

Mirjana Stegic

In reply to this message
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Milan Simic

Learn Today Lead Tomorrow 13.12.2019 02:30:40

https://news.bitcoin.com/croatian-post-now-offers-crypto-exchange-

service-at-55-branches

/?utm_source=Croatian%20Post%20Now%20Offers&

utm_medium=telegram&utm_campaign=Telegram%20Channel

Milan Simic

Jednog dana i mi���

Predo83

Ovo u Hrvatskoj nije lose uopste.

Vesna VV

https://www.telegram.hr/biznis-tech/hrvatska-posta-se-modernizira-od-ovog-

tjedna-u-55-ureda-mozete-kupovati-i-prodavati-kriptovalute/
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Za one koji ne znaju engleski ���

Borut Ipavec

Antonina Marjanović

Strpljenje i upornost! Nebo nam je granica ��������

Nevena Savin

Izgledate prečarobnoooo ������������

Slika zrači energijom, kakvu svi treba da nosimo u sebi ����������������������������

Robert Serafimov

https://twitter.com/ecb/status/1205225680453210112?s=09

Игор Драгнић

In reply to this message

�������

14 December 2019

JOSIP BUNIC

Lê Simon Quốc-Hưng 13.12.2019 23:46:40

Meeting in Crypto Center/ Sofia today; 13/12:

JOSIP BUNIC

Lê Simon Quốc-Hưng 13.12.2019 23:46:50
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JOSIP BUNIC

Lê Simon Quốc-Hưng 13.12.2019 23:46:50

Olga Milivojev

��������

Jasmin Pirovic

Kako li je ovom crncu na ovu hladnocu u Bugarsku posle Jamajke ili odakle

bese vec ������������

Alen �������

In reply to this message

Jesi li siguran da je to od danas ? ���� Pa nisu valda isli kuci i opet se vratili za

dan - dva !?

JOSIP BUNIC

In reply to this message

Znači to je objava od Simon Lee

Branislav

Kamran Hye 13.12.2019 22:30:11

Dear Family,

We have so much to look forward to in the very near future and we

are all going to be very happy too! I have discussed with my fellow

leaders who are looking forward to write something and concentrate

on the areas mentioned below:

- DS platform and merchants making the usability happen in real

time

- A strong management and a strong leadership taking us to the

market
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- Vision and the project is the perfect match to become the top

digital payments for the masses

- How the years of negativity could quickly work in our favour once

the reality is achieved

- Re-organisation of Communications making it more instant and

effective at the same time

- Having continuous feedback with the top management /

leadership making positive impact for all concerned

- Making the best use of social media, taking advantage of being

part of a huge community and embarking on new ideas for events,

roadshows and all inclusive fundays (celebrations).

- Publication of Events Calendar / benefit of weekly global webinar

without a fail

Branislav

Sa grupe One ecosystem

Dejan Glavonjic

Dobro veče svima. sutra ujutro imamo avion za povratak. , a očekujemo

da stignemo u kasno jutro i do 13 sati bi trebalo da budemo u sobi u Soaveu,

predviđamo neke informacije o tome kako se nositi sa istorijskim trenutkom,

sledeće nedelje moramo se vratiti u sedište da planiramo 2020. godinu, pa

čekam ažuriranja, sjetimo se koji to je tema kojom se bavimo, nikada nismo

imali veliku čast ili privilegiju da proizvedemo nešto što pretvara u vrednost

Olga Milivojev

Dejane , hvala na prevodu ��

Olga Milivojev

Global ONE EcoSystem Yr2020 14.12.2019 03:22:58

*ONE EcoSystem & DealShaker Updates*

We have generated the below telegram group for everyone to

participate and see all updates from the company, latest news.

Our aim expectation is to make over 3,600,000 members, all in one

group and communicate together. With precise updates directly

from our Captains and its teams.

It is important to share our community and let them see overview
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and be participate.

We expect to build new bridge to success with honest answers

directly.

*For OneEcoSystem Group*

*_Join this link & Share_* �

https://t.me/OneEcoSystem2020

*For all DealShaker Updates*

*_Join this link & Share_* �

https://t.me/DealShaker2020

Toni Novak

In kaj imamo mi od tega?

Dejan Glavonjic

Sta rece onaj nas prijatelj sto ima poznanike u samom vrhu Kineske vlade da

nece biti dogadjaja u Kini,da je zabranjen...

Alen �������

���

Zaga Veselic

Bravoo Deki�����

Dejan Glavonjic

Ovi iz Vlade uz pratnju dosli na expo���������
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https://t.me/DealShaker2020/135

Antonina Marjanović

�����������

Slavce Slabev

Znaci sve zive spekulacije samo se sire..pa sramota je,otkazan je Expo u Kini

a on na veliko se sprema...Bravo

In reply to this message

Hvala na info...������������������

Sasa Rasic

Znaci nista od Expo-Kina ����

Dejan Glavonjic

�Leggi tutto, fino alla fine�

La nostra Crypto-moneta #ONE è stata pensata per la regolamentazione, non

per la speculazione.

"È molto semplice da capire quando lo metti nel giusto contesto.

Questa Crypto-moneta si è diffusa in tutto il mondo!

Tutte le nazioni hanno iniziato a parlare di questo argomento mentre la gente

sta ancora cercando di capire.

Ecco qualcosa che la maggior parte delle persone non sa:

ci sono cripto-monete centralizzate e cripto-monete decentralizzate.

Comprendere la differenza può posizionarti dalla parte della ricchezza.
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Quando capisci cosa hanno fatto con #Bitcoin, ti rendi conto di qual è la nostra

vittoria e potrai illuminanare gli altri.

Bitcoin è nato alla fine del 2008. Dopo la crisi finanziaria di quel momento, la

gente voleva uno strumento finanziario indipendente dalle banche centrali e

dai governi, dove non fosse possibile alcuna manipolazione.

Da qui nasce l'idea di Bitcoin, con cui è possibile fare transazioni liberamente.

In origine, una delle ragioni dello sviluppo di Bitcoin era la protezione delle

persone contro le istituzioni finanziarie.

Tuttavia, queste stesse istituzioni sono quelle che oggi acquistano e investono

enormemente in Bitcoin per distorglierci dal concetto originale e trattare Bitcoin

come uno dei soliti strumenti finanziari.

Amici miei, ascoltate:

La manipolazione che ha trasformato la maggior parte del mondo cripto in un

mercato speculativo non era l'intenzione originale.

Quindi, il nostro #OneCoin, in particolare, ha un programma diverso.

Un modello che può migliorare il mondo se le persone si aprono a ciò che

abbiamo da offrire.

Pensato per la regolamentazione!

Possiamo riparare la maggior parte degli elementi dannosi del tradizionale

sistema Fiat e sicuramente migliorarlo.

La trasparenza è ciò che portiamo sul mercato.

Quindi, se cerchi crimine, frode e illecito, trova un'altra soluzione o resta fedele

al sistema Fiat.

NOI PROPONIAMO UNA SOLUZIONE AL PROBLEMA.

Sii orgoglioso di essere #onelifer e fai conoscere questo concetto ad altri!

Integra le persone nella nostra community globale e falle uscire dall'oscurità

finanziaria.

Che questo progetto cresca come mai prima d'ora raddoppiando i nostri

numeri e passando da 3,5 milioni a 7 MILIONI di membri in un anno! Abbiamo

tutto. Quello che dobbiamo fare è:

Educazione e costruzione!

È meglio che tu sia eccitato quando il mondo parla di regolamentazione!

Perché stanno parlando di noi. Lo faremo oltre e in parallelo al sistema Fiat

fino a quando non scelglieranno di cancellarlo!

Fino ad allora, sappiate che siete benedetti oltre la vostra stessa

comprensione e agisci sapendo che questo è un dato di fatto!

C' è così tanto da dire, posso andare avanti ancora e ancora, ma ho intenzione

di fermarmi qui.

�� Blu Diamond Luca Miatton leader di #OneLife.

"Pročitajte sve, do kraja"

Naša kripto-kovanica #ONE dizajnirana je za regulaciju, a ne za špekulacije.

„Vrlo je jednostavno razumeti kada ga stavite u pravi kontekst.

Ova kripto kovanica proširila se širom sveta!

Sve su nacije počele da razgovaraju o ovoj temi dok ljudi još uvek pokušavaju

da razumeju.

Evo nešto što većina ljudi ne zna:

postoje centralizovane kripto-kovanice i decentralizovane kripto-kovanice.
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Razumevanje razlike može vas postaviti na stranu bogatstva.

Kada shvatite šta su uradili sa #Bitcoin-om, shvatite šta je naša pobeda i

možete prosvetiti druge.

Bitcoin je rođen krajem 2008. Nakon finansijske krize tog vremena, ljudi su

želeli finansijski instrument nezavisan od centralnih banaka i vlada, gde

nikakva manipulacija nije bila moguća.

Otuda ideja o Bitcoinu, sa kojim je moguće slobodno obavljati transakcije.

Izvorno, jedan od razloga razvoja Bitcoina bila je zaštita ljudi od finansijskih

institucija.

Međutim, iste te institucije su danas koje ogromno kupuju i ulažu u Bitcoin kako

bi nas izobličile od prvobitnog koncepta i tretirale Bitcoin kao jedan od

uobičajenih finansijskih instrumenata.

Moji prijatelji, slušajte:

Manipulacija koja je pretvorila veći deo kripto sveta u špekulativno tržište nije

bila prvobitna namera.

Dakle, posebno naša #OneCoin ima drugačiji program.

Model koji može poboljšati svijet ako se ljudi otvore onome što mi možemo da

ponudimo.

Dizajniran za regulaciju!

Možemo da popravimo većinu štetnih elemenata tradicionalnog Fijatovog

sistema i sigurno da ga poboljšamo.

Transparentnost je ono što donosimo na tržište.

Dakle, ako tražite zločin, prevaru i nepravdu, pronađite drugo rešenje ili

ostanite lojalni Fiatovom sistemu.

PREDAVLJAMO REŠENJE PROBLEMA.

Budite ponosni što ste #onelifer i obavestite druge o ovom konceptu!

Integrirajte ljude u našu globalnu zajednicu i izvucite ih iz financijskog mraka.

Neka ovaj projekat raste kao nikada do sada udvostručenjem naših brojeva i

povećanjem sa 3,5 na 7 miliona godišnje! Imamo sve. Ono što moramo da

uradimo je:

Obrazovanje i izgradnja!

Bolje se uzbuđujte kada svet govori o regulaciji! Jer oni pričaju o nama. Radit

ćemo to preko i paralelno sa Fiat sistemom dok ne odluče da ga otkažu!

Do tada, znajte da ste blagoslovljeni izvan vlastitog razumevanja i delujte

znajući da je to činjenica!

Postoji toliko toga da kažem, mogu nastaviti i ponovo iznova, ali ovde ću se

zaustaviti.

Leader Vođa Blue Diamond Luca Miatton kompanije #OneLife.

Dejan Glavonjic

Global ONE EcoSystem Yr2020 14.12.2019 22:42:18
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This week end in Argentina ��������

Dejan Glavonjic

Global DealShaker Yr2020 14.12.2019 23:26:48

Dejan Glavonjic

Global DealShaker Yr2020 14.12.2019 23:26:55

Dejan Glavonjic

Global DealShaker Yr2020 14.12.2019 23:27:02

���Ladies and gentlemen!���

With great inspiration and enthusiasm pass expo in all corners of

our country! We are proud that every day new people learn about

the Dealshaker trading platform and the ONE ecosystem. This is

our common merit and each individually!

A year ago, the first expo was held in Moscow, organized by

pioneer enthusiasts of the company. This year we went through all

the stages of our formation and now it is time to show the world the

scale of our community, so that in every corner of our country they

learn about us!

With great pleasure, we inform you that on March 14-15, 2020 a

large international forum on the digital economy and expo

Dealshaker will take place in Russia, in the city of Moscow!

This event will bring together more than 350 merchants with

interesting goods and services of various categories from different

regions of Russia and the CIS countries! In addition, the most

successful and legendary company leaders from around the world

will be present at the event and share their experiences.

At the moment, the program by day looks like this (it can change):
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�March 14 - 15 - the main days of the forum! On the first day,

MasterMind will take place with the top leaders of the company and

top speakers of Russia, and on the second - a large expo with a

variety of goods and services;

�March 16 - free time for guests of the forum to relax and evening

gala dinner for everyone. Leadership training will be held for

Russian leaders during the day (by invitation!);

� March 17 - an unforgettable trip-excursion to the village

OneVillage (by invitation!).

� March 18 - 21 - a tourist trip for guests (by invitation!) To the city-

reserve - Suzdal.

Stay tuned for the event in our chats and on the site

https://dealshakerrussia.ru.

Sincerely, the organizers of the event and the DealShaker Russia

team!

Dejan Glavonjic

"Dame i gospodo!"

Sa velikom inspiracijom i entuzijazmom prođite sajam u svim krajevima naše

zemlje! Ponosni smo što svaki dan novi ljudi uče o trgovinskoj platformi

Dealshaker i ONE ekosistemu. To je naša zajednička zasluga i svako

pojedinačno!

Pre godinu dana, u Moskvi je održana prva izložba, koju su organizovali

pionirski entuzijasti kompanije. Ove godine smo prošli sve faze našeg

formiranja i sada je vreme da pokažemo svetu razmere naše zajednice, tako

da u svakom kutku naše zemlje uče o nama!

Sa velikim zadovoljstvom vas obaveštavamo da će se od 14. do 15. marta

2020. godine u Rusiji u gradu Moskvi održati veliki međunarodni forum o

digitalnoj ekonomiji i ekpo Dealshaker!

Ovaj događaj okupiće više od 350 trgovaca sa zanimljivom robom i uslugama

raznih kategorija iz različitih regiona Rusije i zemalja ZND! Pored toga, na

manifestaciji će biti prisutni najuspešniji i legendarni lideri kompanija iz celog

sveta i deliti svoja iskustva.

Trenutno program izgleda ovako (može se promeniti):

� 14. - 15. marta - glavni dani foruma! Prvog dana će se održati MasterMind

sa glavnim liderima kompanije i vrhunskim govornicima Rusije, a drugog -

velika izložba sa raznovrsnim proizvodima i uslugama;

� 16. marta - slobodno vreme za goste foruma za opuštanje i večernju

svečanu večeru za sve. U toku dana će se održati obuka za liderstvo za ruske

lidere (na poziv!);

� 17. marta - nezaboravan izlet-izlet u selo OneVillage (po pozivu!).

18 18. - 21. marta - turističko putovanje gostiju (po pozivu!) Do gradskog

rezervata - Suzdal.

Pratite događaj u našim chatovima i na veb lokaciji https://dealshakerrussia.ru.

S poštovanjem, organizatori manifestacije i tim DealShaker Rusija!

Sasa Rasic

������
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Milan Lampe joined group by link from Branislav Ćurčić

15 December 2019

Toni
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Borut Ipavec

"Pročitajte sve, do kraja"

Naša kripto-kovanica #ONE dizajnirana je za regulaciju, a ne za nagađanja.

"Vrlo je jednostavno razumjeti kada to stavite u pravi kontekst.

Ta se kripto kovanica proširila po cijelom svijetu!

Sve su nacije počele razgovarati o ovoj temi dok ljudi još uvijek pokušavaju

razumjeti.

Evo nešto što većina ljudi ne zna:

postoje centralizirane kripto-kovanice i decentralizirane kripto-kovanice.

Razumijevanje razlike može vas pozicionirati na strani bogatstva.

Kad shvatite što su napravili s #Bitcoin-om, shvatite u čemu je naša pobjeda i

možete prosvijetliti druge.

Bitcoin je rođen krajem 2008. godine nakon financijske krize u ovom trenutku,

ljudi su htjeli nezavisnu financijski instrument središnje banke i vlade, gdje nije

moguće bilo manipulacija.

Otuda ideja o Bitcoinu, s kojim je moguće slobodno obavljati transakcije.

Izvorno, jedan od razloga razvoja Bitcoina bila je zaštita ljudi od financijskih

institucija.

Međutim, ove institucije su one koje se danas kupuju i ulažu iznimno u Bitcoin

za distorglierci od originalnog koncepta i liječiti Bitcoin kao jedan od tih

financijskih instrumenata.

Moji prijatelji, slušajte:

Manipulacija koja je pretvorila veći dio kripto svijeta u špekulativno tržište nije

bila prvotna namjera.

Dakle, posebno naš #OneCoin ima drugačiji program.

Model koji može poboljšati svijet ako se ljudi otvore onome što možemo

ponuditi.

Dizajniran za regulaciju!

Možemo popraviti većinu štetnih elemenata tradicionalnog Fiatovog sustava i

sigurno ga poboljšati.

Transparentnost je ono što donosimo na tržište.

Dakle, ako tražite zločin, prijevaru i nepravdu, pronađite drugo rješenje ili

ostanite lojalni Fiatovom sustavu.

PREDLAGAMO RJEŠENJE PROBLEMA.

Budite ponosni što ste #onelifer i obavijestite druge o ovom konceptu!

Integrirajte ljude u našu globalnu zajednicu i izvucite ih iz financijske tame.

Ono što ovaj projekt raste kao nikad prije udvostručenja naše brojeve i

povećanje od 3,5 milijuna na 7 milijuna članova u jednoj godini! Imamo sve.

Ono što trebamo učiniti je:

Obrazovanje i gradnja!

Bolje se uzbudite kad svijet govori o regulaciji! Jer oni govore o nama. Radit

ćemo to preko i paralelno s Fiat sustavom sve dok ga ne odluče otkazati!
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Do tada, znajte da ste blagoslovljeni izvan vlastitog razumijevanja i djelovati

znajući da je to činjenica!

C „je toliko toga za reći, ja mogu ići i na i na, ali ću se zaustaviti ovdje.

Leader Vođa Blue Diamond Luca Miatton tvrtke #OneLife.

Alen �������

https://www.facebook.com/groups/327008531014076/permalink

/983206025394320/

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Dve razlicite stvari... Da bih prosvetlili druge i promovisali one life i one coin

potrebno je da ima menjacnicu gde ce ljudi moci da promene svoje coine za

Fiat valutu, Bitcoin ima preko par stotina menjacnici gde moze da se zameni ili

kupi... One coin sjajno zamisljen, ali dok ne bude menjacnica sta promovisati...

Ok koncept dealshaker sjajno osmisljen ali da li mozemo sve kupiti sto nam je

potrebno za zivot na dealshaker ne mozemo... Tako da bez menjacnice u

skorije vreme ljudi su sve vise nezadovoljni...

Alen �������

Podaci za sve članove OLN-a:

Predlažem da svi pogledaju svoj dom u podrumu ili ormarima u kojem će

zasigurno pronaći neku stvar koja više ne treba. Stavite ovaj predmet na

prodaju u Dealshaker kao pojedinačni, pojedinačni trgovac. Imaju svu pomoć

oko slanja citata sa mnom! Može biti novo ili staro, nije važno .... Čak ni koja je

vrijednost predmeta, važnije je da svatko od nas, na ovaj način, doda šljunak

mozaiku našem zajedničkom projektu i OneCoin kripto valuti !!

Lp Bogdan

sa ovime sto cu sada reci mislim da cete se svi sloziti.

A to je da nema samo 100.000 trgovaca nego nas ima mnogo vise a to je da

svako ali bas svako od nas koji posedujemo onecoine i stvaramo brend najjace

kriptovalute jer imamo najjaci alat ili platformu dealshaker preko koje mozemo

prodati i kupiti sve sto nam treba .

ima nas 3.600.000 pa i vise i nemoramo nikoga i nista cekat jer ce sve doci u

pravo vreme kada bude zrelo.

verujemo u nasu valutu imamo platformu i krenimo svi kupovati sve sto nam

treba a istotako i prodavati sve sto nam netreba .

normalno

100 % u koinima

i imacemo najjacu mogucu platformu u kratkom roku.

ZNACI SVI U AKCIJU I VELIKA POBEDA NAM JE NEIZBEZNA I U TOME

NEMA NIKAKVE SUMNJE.

KRENIMO ZESTOKO KA VELIKOJ POBEDI.

POZDRAV SVIMA...

By Milan Urosevic, odgovor na komentar ud Bogdana

Bogdan Blaznik

�������

Dejan Glavonjic

���������

dragoljub bajić

���������������
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Nenad DrZem

Takav pristup pomaže u ostvarivanju ciljeva naše vizije, svaka čast. ��

Alen �������

In reply to this message

Nama su potrebne potvrde od vlasti i C. banaka u koje se svi mi zelimo uvjeriti,

a tada ce i mjenjacnica neminovno doci

Ima ljudi koji su u potrebi i za raznim polovnim stvarima, na primjer i

polovni mobitel bi nekome dobro dosao.

Borut Ipavec

https://www.facebook.com/groups/1690284104328191/permalink

/2751859574837300/

Dejan Glavonjic

In reply to this message

Sigurno��

Alen �������

In reply to this message

Zamislite samo koliko bi nase polovne kao npr. malo stariji model mobitela ili

slicne stvari dobro dosle nasim OL iz Ugande.

Jedino neznam dali bi bio problem slanje postom do tamo.

Ukucajte u DS trazilicu pojam Kampala ili Uganda pa cete vidjeti sto oni sve

trguju na DSu

Dragan Andulajevic

Ma sve sto vi kazete i sto se podržavate sve je to ok i ja sam ulozio isto kao i vi

i ja se nadam da ce uspeti jel mi je delovao kao dobar projekat ali sad nisam

siguran u sve ovo ljudi koji ozbiljnije prate menjacnice, desavanja u crypto

svetu znaju koliko Binance ima novih predloga za coine koliko je dodato ovaj ili

prethodni mesec na cex ili Huobi... Do sada su mogli da naprave sta god su

zeleli, a ljudi koji zele ozbiljnije da prate desavanja imaju ozbiljnije portale od

blic zene...

I dalje stojim iza toga dok nema menjacnice nema dobrog projekta i to

proucite

Alen �������

In reply to this message

Ne usporedjuj ostale coine sa ovim i njihove mjenjacnice

Dragan Andulajevic

Zasto ne?

Alen �������

In reply to this message

To i price na grani znaju, ali valda oni koji to vode nisu debili, pa im mi ne

trebamo solit pamet

Dragan Andulajevic

Znam ali tamo je napisano da prosvetljujem i pozivam ljude da se priključe, ali

ja ne mogu svojim prijatelji a i bliskim ljudima da kazem da uloze novac, ako je

sve u vazduhu.

Dejan Glavonjic
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Ja necu dok se neke stvari ne postave kako treba nikoga zvati.Ali zato

dilove mozemo praviti

Alen �������

Ako procitamo terms and condition, jasno je da nam OC nista ne duguje tako

da mozemo samo ���� i pomoci sa nase strane ako je moguce.

Naravno da je tesko nudit kad nemamo mnogo dokaza ....

Dejan Glavonjic

Alene slazem se.Mi mozemo dati nas doprinos,za dobro svih za sada kroz

neke dilove preko DS-a

Alen �������

In reply to this message

I eventualno priblizit viziju nekom trgovcu te ga naucit da kreira profil i stavi

neki dil za probu te na taj nacin bude spreman kad krene sve

Dejan Glavonjic

Trebamo pratiti zvanicne informacije i cekati sta kaze kompanija i lideri za dalje

planove kompanije���

Alen �������

In reply to this message

Da, svatko moze dati neki doprinos, a naravno da se nadamo da ce sve proci

kako je planirano.

Niti jedan razvoj ne ide lako, bilo to proizvod ili bilo sto drugo, hrpa je zamki na

putu i tesko ide kao sto je planirano, ali nije da se ne stize na cilj. Upornost je

jako bitna

Ocito iz mnogih losih iskustva s top liderima onaj tko vodi taj projekat ne

daje mnogo bitnih detalja van u mrezu jer mreza bi od svega napravila prah i

pepeo

Bogdan Blaznik

In reply to this message

��

In reply to this message

��

Alen �������

Cvjetamo aktivnosti DS-a širom svijeta - ljudi prihvaćaju naš novčić kao

sredstvo plaćanja. To je prava upotrebljivost svugdje. Nije puno prije nego što

ovo postane fenomen na svijetu!

U međuvremenu, naš kapetan Simon Le i kapetan King Jayms naporno rade

dan i noć u Sofiji kako bi osigurali da imamo prvoklasnu upravu i vodstvo na

mjestu koje ćemo uskoro upoznati!

Ono što je vrlo važno je jednostavno imati strukturu, upravljanje i vodstvo na

vrijeme za slijedeće faze napretka s Vizijom i ciljem kojem smo svi dio I, što je

vrlo iskreno čineći JEDAN naš odabrani novčić za mase.

Svi koji su dio ove velike globalne obitelji trebaju se u potpunosti predati,

posvetiti i usmjeriti svo svoje vrijeme, energiju i što je najvažnije imati

„vjerovanje i povjerenje“ u ovaj projekt 100% više nego ikad prije!

Preživjeli smo sva najgora vremena u posljednjih 5 godina, s negativnostima
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koje dolaze iz svih krajeva svijeta i napadima na nas iz svih medija oko toga

što mi definitivno NE, ali došlo je vrijeme da se snovi ostvare suočeni sa

stvarnošću koja je iskreno čineći cijeli naš ekosustav okupiti se - dakle, svi

prostori (različiti podovi) u našem glavnom uredu se obnavljaju ili obnavljaju

kao što je vidljivo u nedavnim videozapisima za smještaj osoblja za različite

odjele itd.

Vrijeme je da razmislimo o našem dosadašnjem saznanju, iskustvima s OLN

mrežom i poznavanju izgleda ovog projekta u širem svijetu. U ČINJENICI, što

je po mom mišljenju ogroman domet / potencijal od siječnja 2020. kriptovaluta /

revolucija digitalnog novca spreman je promijeniti čitav financijski svijet i

revolucionizirati sve sadašnje sustave (bankarske i financijske institucije).

Na savršenom smo mjestu da naš JEDAN postane prvi i bude lider u ovom

valu revolucije digitalne valute i neminovno će ga slijediti svi drugi. Hajde da

radimo još teže, s punom iskrenošću i da ne budemo u dvomjesećima ili u nadi

da ćemo „poboljšati oba svijeta“ - koncentrirajte se vlastitim naporima,

ulaganjima i pridružite se timovima u vašim regijama kako biste postigli veći

učinak. Uskoro ćemo biti u boljoj poziciji da pružimo odgovarajuću podršku

svim našim aktivnostima u cijelom svijetu.

Napisao Kamran Hye, OneLife Diamond iz Velike Britanije

Dejan Glavonjic

Miroslav Grgic

Pozdrav dragi prijatelji, Onlife Familijo. Zelim ukratko da kazem da sam

postavio 4 dila na DS od 15/12 i vec su svi prodani. To apsolutno sve govori

sta imamo pred svojim ocima. U ovoj zajednici mozete pametno iskoristiti sve

ono sto vam ne treba i sto ne koristite. W Onlife, OneCoin, Dealshaker
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Dejan Glavonjic

Bravo Miroslave������������������������

Olga Milivojev

��������� Miroslave !

Игор Драгнић

In reply to this message

��

Boris

Bravo jedan u manjsini koji ima dealova u 100%Oc, ostale bi ukinio! ��

Miroslav Grgic

Dok se ne otvori mjenjacnica, u redu je da trgovci mogu postavljati dilove sa

50/50 % zbog nadoknade troskova

Sigurno da je bolje da ih je sto vise sa 100%

Branislav

In reply to this message

Svaka cast i Vama i Bojku!

Miroslav Grgic

In reply to this message

Cekam da se odobri "private Deal"

Branislav

In reply to this message

��

Srđan ��������

https://www.facebook.com/1055736274439993/posts/3058890740791193/
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Filip Jakopec

Pozdrav, jel se zna na kraju kada se otvara mjenjacnica ili ne? Suludo je da

vec vise od 2 godine nam ljudi bliski kompaniji govore da cemo jos malo izac

na burzi, pa opet jos malo, pa se sada ceka ovo pa nakon toga ono, pa nas

nagovaraju da trosimo coine na dealshakeru da bi valuta opstala i sve ostale

gluposti. A sa druge strane, od kompanije ne dobivamo nikakve povratne

informacije o nicemu. Danas ima stotine kriptovaluta sa kojima se moze

trgovati i mjenjati za fiat valute, ali OneCoin ceka i ceka i ceka, a ljudi su sve

vise nervozni zbog iscekivanja izlaska na burzu.

Jasno je da se mora cekati, ali vec su nam par puta rekli okvirno kada cemo

izac na burzu, pa nakon togs uvijek neki problem zbog kojeg se ne moze izac.

I tako svaki put.

Ljudi su ulozili svoje novce, strpljenje i zivce i mislim da je vrijeme da ljudi bliski

kompaniji napokon kazu kada ce se napokon desiti taj famozni izlazak na

burzu i dali ce se uopce desiti.

Merkadic Davorka

Izgleda da nitko ne zna tu najvažniju informaciju. To je osnovno što trebamo

znati i sve se vrti oko mjenkačnice, a ne oko prodaje nepotrebnih stvati iz kuće.

Ima li itko da nam peuži tu informaciju ? Sve ostalo je "bacanje prašine u oči" i

ruši nam povjerenje u cijeli sistem. Mi uporno tražimo tu informaciju i uporno

nam se skreće pažnja na sve ostalo što nam je u ovom momentu nevažno, s

samo nam se ta važna informacija uskraćuje.

Alen �������

Prije svsga procitajte terms and condition pa onda lupajte.

����������

Najbolje da vucibatinama i lajavcima kuci pare donesu

Ja nikog a branim, al to je surova stvarnost.

Darko Sumarac

Shvatite da onecoin ne sme da izadje na menjacnicu sada dok ljudi ne povrate

poverenje u njega

Dok ljudi ne budu imali razloga da ga kupuju

U suprotnom ce se desiti isto sto i vecini ostalih valuta

Bice velika ponuda,a potraznja nikakva

Za kratko vreme bi mu vrednost bila 0,0001 €

E posle je povratak iz tog bunara veoma tezak

Zato se sve vreme trude da mu naprave upotrebljivost preko DS-a i da

pokusaju da mu povecaju potraznju

Alen �������

Bit ce limitirana prodaja, ici ce preko softvera

Merkadic Davorka

Hvala vam Darko na objašnjenju.

Alene nema potrebe za tim jezikom mržnje. Rijeći poput "vucibatina i

lajavac" nisu prikladne i više govore o vama nego o onima na koje se odnose.

Alen �������

Kako necu poludit , svaki dan jedna te ista pitanja na koja nitko nema odgovor.

To su face kojima su svi krivi kad naprave promasaj ������

Ja sam potrosio hrpetinu para za ovo, i sta sad da idem okolo i trazim
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kome da polomim koljeme ko onaj hajvan mirsad

Merkadic Davorka

Ovaj nivo razgovora ne vodi nikamo.

Miroslav Grgic

Ne mogu garantovati ali sam nekako uvjeren da najvise kukaju oni koji su

jedva ulozili 140€ i imaju samo jedan cilj da ih sto prije unovce pa makar i za

141€. Poznajem ljude koji su ulozili 38 000€ i jos nikad nisam vidio da previse

polemsu oko bilo cega... vjerovatno znaju sta rade i kako.....

Alen �������

Global DealShaker Yr2020 15.12.2019 19:25:04

Video from Ahmed

Alen �������

For *Official OneEcoSystem 2020* Group JOIN to this group

� https://t.me/OneEcoSystem2020

For *Official DealShaker 2020* Group JOIN to this group

� https://t.me/DealShaker2020

Thank you

Fotografija iz Alen
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Fotografija iz Alen

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Nisi jedini koji je potrošio hrpetinu para, a ljudi ne traze nikome da polome

noge nego traze odgovore od onih istih ljudi koji su promovisali one coin i imali

procenat od prodaje, a sada se naglo povukli nema ih nigde a pre toga su na

sav glas promovisali one i ne shvatam sto se ti osecas prozvanim od bilo kojih

ljudi odavde ovo je chat i ljudi mogu slobodno da komentarisu bilo sta vezano

za one coin i crypto i da naravno traze odgovore...

Miroslav Grgic

Kako rece jedan leader, Za ovo treba da se ljudi edukuju. Nije dovoljno samo

uloziti nesto novca i evo i mene...Ne ide tako

Alen �������

Nema odgovora i frugi clanovi koji su u istoj situaciji sute i rade , a ne

provociraju ovdje sve druge u grupi

Video od Alen

Ma pusti ih, svi su im krivi i sad samo ������������

Fotografija iz Alen

Fotografija iz Alen
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Fotografija iz Alen

Video od Alen

Video od Alen

Dragan Andulajevic

Alene ne znam zasto se ti osecas prozvanim kad tebe niko nije spomenuo u

bilo kojoj prici ni negativno ni pozitivno, Vama Miroslave svaka cast na dilovima

bez sve sale stvarno svaka cast malo je ljudi koji su se okrenuli ka dealshakeru

ali posto vidim da spominjete te lidere predpostavljam da ih znate dal bih bio

ljubazan da ih pitas da li znaju nesto o menjacnici i obavestis nas sve na

grupi? Hvala unapred

I niko ovde ne provocira vec trazi informacije od lidera koji su bili tu, i

uzeli su novac od promovisanja, a sada ih nema nigde...

Igor R joined group by link from Branislav Ćurčić

Perica Popov

Dragane uz dužno poštovanje ali lideri da imaju pravu informaciju koju mogu

da podele sa Vama sigurno bi to uradili. A da ovde iznesu svoje mišljenje o

budućnosti coina to bi opet bilo podeljenih mišljenja. Da sada dodju i kažu da

će menjačnica izaći za mesec dana da li bi im verovali? Ili da dodju i kažu da

od onecoina nema ništa, šta bi rekli. Da sada su se lideri uvek oglasavali tj

prenosili Vam ono što su čuli od rukovodstva Onecoina. Trenutnog rukovodstva

nema ili ti je u osnivanju ali lideri nemaju nikakav kontakt sa njima, tj dobijaju

iste informacije koje i vi možete dobiti na raznim grupama. To što su oni uzeli

novac promovišuci projekat to ste mogli i vi kroz mrežu, to nije ne zakonito. Ne

02:40
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možete suditi nekom za ono što mu je sistem omogućio da radi. Vaš je izbor

bio da li ćete da im verujete ili ne i da li ćete da uložite svoj novac ili ne.

Preuzmite odgovornost za svoje postupke

Alen �������

In reply to this message

Ma neznaju ni lideri, info se ne daje van kao na pijaci. Sve sto izajde van naros

sve sj.

Oni koji i .malo nesto znaju nesmiju govorit iz sigurnosnih razloga.

Ako bude bit ce, ako ne zaboravi i to je to. Nitko to ne zeli pa se stoga veliki dio

zajednice bori za opstanak projekta.

Ako nesto radimo zajedno kao ovi azijci i neki drugi onda smo jaci i pri tome

ova prica moze ugledat svijetlost dana. Jadikovanje i pronalazenje krivaca nam

bas i nece pomoci

Alen �������

Đb-tưởng 15.12.2019 15:41:10

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Ok ja snosim odgovornost za svoje postupke, neka onda i oni snose za svoje...

Ali problem je sto lidera nema nema ih ni da se jave da bilo sta podele sa

grupom ok ja snosim odgovornost za svoje postupke, ali snosite i vi za svoje....

Milorad Francuski

Proizvodnja koloidne srebrne vode,i njena humana upotreba. EN - Production

of colloidal silver water, and its humane use. | DealShaker

https://dealshaker.com/en/deal/proizvodnja-koloidne-srebrne-vode-i-njena-

humana-upotreba-en-production-of-colloidal-silver-water-and-its-humane-

use/Ajus68Pan3SyPWo9nqNXwuznRAE-X*TPSo6jwKcdoLE~

Alen �������

Ekipa lidera sa balkana se uvijek javi kad ima nesto.... I svaka cast ovkj

nekolicini koji su ovoj grupi koji su nesebicno radili sve do sada za sve sto je

trebalo

Alen �������

Sophia 15.12.2019 22:37:13

00:26
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Milorad Francuski

Pozdrav Narode..do sada ponudio i prodao preko 200lit.srebrne vode na

dealshakeru..sverom u bolju buducnost������������������

Alen �������

Ajmo, Srbija ima jaku poljoprivredu ! Razmjena medju trgovcima pocinje od

place a ne od auta

Perica Popov

Pa nisu oni izmisljali informacije da bi bili odgovorni. Ponavljam da su prenosili

ono što je njima rečeno. A na nama je bilo da verujemo ili ne.

Alen �������

In reply to this message

E sad da ima ove zelenjave na tvom trzistu sigurno bis zaradjene koine

prrovukao kroz zeludac !?

Perica Popov

Dragane ako misliš da su oni promovisali one samo da bi uzeli novac onda ste

trebali da budete pametni i da im ne verujete a ne sada da kukamo. Nego smo

svi već videli kako ćemo da unovcimo 1000 coina i postanemo milioneri

Alen �������

In reply to this message

Tako nekako je i bilo kod vecine i kod mene ����������������

Al ako prica uspije �����������������

Perica Popov

Pa svi želimo da uspe

Ali moramo prihvatiti i gubitak

Alen �������

Mora, sad nam nema druge, moramo do kraja, All for one, one for alll !! ��������

In reply to this message

Upravo to, ni u tom slucaju ne mozemo nista

Dragan Andulajevic
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In reply to this message

Ima ljudi koji stvarno zele da ova prica uspe i koji smisljaju projekte i rade na

tome kao sto je Dejan Glavonjic meni se cini ako nisam pogrešio ime i oni

neprestano rade na koriscenju koina stvarno svaka cast, e zbog takvih ljudi ja

sam ulozio novac i nadao se da ce biti nesto i dalje se nadam, ali ima ljudi i

vecina tih kapetana kako ih vi nazivate ili liderima pokupili su deo kolaca i otisli

na druge projekte e to meni smeta sto se niko od tih lidera i koji su ostali u

grupi nije udostojio da napise sec CEKAJTE JOS SAMO OVO JOS OVO I

EVO SAD CE MENJACNICA... Dok su neki od koina ove godine razvili milion

aplikacija,Tron napravio saradnju sa samsungom izasao na jos 10 menjacnica,

a mi jednu ne mozemo da otvorimo... Pa sad vi vidite ko je u pravu

Milan Simic

Meni je problem sto je novom vodjstvu primat prvo upotrebljivost pa onda

mjenjacnica umjesto da je obrnuto. Svi se boje mjenjacnice da ce to oboriti

cijenu a imali smo 20-ak izvjestaja vezano za mjenjacnicu i limite tako da ta

prica oko padanja cijene ne pije vodu.DS ima ogroman potencijal ali tek ako se

otvori mjenjacnica,moje skromno misljenje���

Merkadic Davorka

Bravo Milane !

To je i moje mišljenje.

Perica Popov

Pa ko "mi" da otvorimo menjačnica. Lideri su isti kao ti i ja. Lideri su jer su

uložili svoje vreme i znanje u ovaj projekat. I normalno da ce to vreme da

naplate. Ne mogu oni otvoriti menjačnica niti se zalagati za to. To zavisi od

menadžmenta kompanije. Da menadžment kaže da će sutra menjačnica oni bi

vama to preneli jer tako to funkcioniše. Nikad nisu iznosili svoja mišljenja nego

poruke menadžmenta i ako ste verovali tim ljudima niste verovali njima nego

menadžmentu.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Nema veze sa vezom moze da obori cenu ali ako se aplicira za vise

menjacnica kao sto je Binance, Huobi ili neka velika cena moze samo da mu

raste pored toga sto je povezan sa DealShakerom gde ce ljudi kad to vide tek

poceti ozbiljne dilove da postavljaju... Sto je na vise menjacnica to cena moze

samo da mu raste jer je obrt dnevni na Binance preko milijardu.... A samim tim

bi ljudi imali vise poverenja i koristili bi vise Dealshaker

16 December 2019

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Dragi Perice menadžment i lideri usko saradjuju ako mogu da im prenesu i

pozitivne vesti onda mogu da mu prenesu i nezadovoljstvo...

Ovo su cinjenice...

Perica Popov

Sarađivali su dok je bio stari menadžment. I sam novi menadžment je rekao da

mora da pazi kome će prenositi informacije zbog mnogih protivnika. I da će sve

informacije deliti putem javnih grupa. Tako da svi imate sveze informacije

odmah i sad, tako da vam lideri ni nefrebaju

A gledajući menadžment, problema nema. Zato ne znam zašto ste

zabrinuti? A ako vama ne odgovara to što piše menadžment da menjačnica

nije bitna vi se obratite njima a ne liderima jer lideri to nisu preneli.
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Dragan Andulajevic

Lideri su ti koji su prenosili informacije a sad ih nema Perice,pricas o svetim

informacijama a nema ih, sve mora da se pazi kome se prenose informacije,

bili smo na expo_u prikazan je novi menadžment ali ne sme da se slika, svi

gledali u Ruzu ko u spasioca, posle nje je bilo jos par njih sad gledaju u

Sajmona Lija ovo OZBILJNO POSTAJE SMESNO...

Perica Popov

A sta da ti prenesu?

Bogdan Blaznik

��

Perica Popov

Ne znam sta bi ti želeo da čuješ od njih?

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Menjacnica koja je trebalo da se otvori od septembra, a nije?!Poboljšani

DealShaker, a nije?! Ja ne znam stvarno sta bi trebali da prenesu(evo i ja malo

da se pravim blesav) ajde ti mi reci?!

Perica Popov

Pa kako da ti kažu kad ni oni ne znaju

I njima je rečeno da će tako biti i oni su to vama preneli. Kao što si ti

verovao njima tako su i oni verovali menadzmentu

Ne znam sta tu nije jasno i šta je tu sporno

Dragan Andulajevic

Vidim sta pokusavas i mozemo ovako u nedogled ljudi polako pocinju da pisu

kako su ne zadovoljni ja nisam ni na jednoj grupi komentarisao 2godine ali ovo

sto vidim SMESNO mi je i previse je, a sve vise ce biti ovakvih ljudi kao ja sto

cekaju objasnje i cakam koliko ovo jos dugo moze da traje ovako, ali mislim da

je bas postalo preterano... A ljudi ce se sami oglasiti, a vi vidite kako cete da

objasnjavate, a ja bi najvise voleo da svi zarade ogroman novac i da sam sve

ovo pisao bezveze, ali situacija nije dobra pozdrav

Dusan Torbica

Bilo je poslato oko nove grupe koje je Simon Le ( OLN vodja ) poslao i svi

mogu pratiti:

For *Official OneEcoSystem 2020* Group JOIN to this group:

� https://t.me/OneEcoSystem2020

For *Official DealShaker 2020* Group JOIN to this group:

� https://t.me/DealShaker2020

Ne znam sta vise od toga da se posalje, jer oni su preuzeli stafetu. Da li

ce ih neko pratiti ili ne, to je do svih ponaosob.

Perica Popov

Tako je Dusane. I ne znam Dragane šta kome da objašnjavaju. Opet

ponavljam da ste vi doneli odluku na osnovu njihovih prezentacija i informacija

koje su dobijali od menadžmenta.
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Dusan Torbica

Svakako je moj stav i odluka, kao sto sam naveo pre nekoliko dana da ne

promovisem niti da imam bilo koje aktivnosti u OneLife-u, zbog toga sto se ne

zna koji ce menadzment biti, biznis plan i ljudi koji su preuzeli vodjstvo mreze

su svakako osobe koje ne mogu slediti iz moralnih i etickih razloga i ostajem

svakako korisnik.

Svi imaju globalne grupe koje mogu pratiti i dobijati info.

Perica Popov

Moram Dragane na prostom jeziku da ti objasnim. Predpostavljam da si gledao

Folirante? Kada se Bog obrati čoveku da svu ušteđevinu stavi na crno i on to

uradi a ono bude crveno. A Bog kaže jbg, zajrbali smo se.

Bojko OC

In reply to this message

Poz svima.

Nisam razumeo da neko ovde Dusane prica o tome da ako nesto ne valja eto

svi se distanciramo. Sto svako ima pravo.

Ovde je pitanje, ako sve ovo ne valja, cela ova prica, da li postoji pravo na

reklamaciju?

Dakle, prodato nam je nesto sto ne valja, zavedeni smo mozda, oce li nam se

vratiti ulog?

Jer dok je tako neko prodavao tu robu od koje se sada distancira, zaradio je

dobre pare. Nego desetine, neko stotine hiljada evra.

Jel moralna odgovornost koju ti pominjes, podrazumeva vracanje para ljudima

od kojih je ta zarada (bonus) nastala? Jer npr. nije ok neko izgubi sve, a neko

dobije sve.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Znaci ti se distanciras iz cele price jer ne znas koji ce menadžment biti, ali ljudi

koji su preuzeli vodjstvo mreze njih ne mozes slediti iz moralnih ni etickih

razloga?! ������������

Bojko OC

In reply to this message

Iako sam vise puta rekao sa su lideri nebitnk jer ispostavilo se da nista ne

znaju i da je menadzment vazniji, moram da primetim jednu stvar kod ovih

novih lidera od kojih mnogi ocekuju nesto. Radi se najpre o Simon Lee. Vidim

da je on novi mesija.

I ja licno ne znam puno o njemu, ali kada pogledam njegov profil ovde na

Telegramu, stoji ova sa slika. Slika sa Juhom Parhialom. To je onaj sto je

prebegao u drugu mrezu. Licno Mihail ga je kritikovao.

Sta to znaci, jel se vratio i sad nas opet vodi zedne preko vode??
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Perica Popov

Bojko ne znam u koliko si mreža do sada bio i da li ti je ovo prva. Ali nigde ali

bas nigde ti niko ne vraća novac iz "moralnih razloga" . Jedino putem tuzbi=od

toga nista.

Bojko OC

Hvala na odgovoru, mada pitanje je za Dusana. Ali mogu i drugi da odgovore.

Secam se prvog sastanak u vezi OneCoin. Bio sam prisutan u NS. Zoran

Stupar je tad rekao:

"Neki od vas me znaju iz drugih projekata, iz druge mreze. Ali ovo nije mreza."

Vec od sledeceg sastnka postalo je mreza. I ok, neka je.

Ja nisam nikada bio u mrezama niti zaradjivao u njima.

Ovde se sada pominju moralni razlozi, i ja zato, iz tog razloga pitam. Ne sa

pravne strane, tuzbe i slicno, nego iz moralnih samo.

Slavko Lubina

Pratim dosta grupa i moram priznati da je pesimizam u ovoj grupi

najprisutniji...Svi smo prihvatiti rizik ulaskom u ovu priču,razlika je kako smo je

uopće shvatili.Slažem se da nam treba brži protok informacija i nadam se da

ćemo u tom pogledu napraviti korak napred.Jedan od najtežih

Jedan od najtežih testova sa kojim se susrećemo jest strpljivost.Strpljenje

nije odsustvo akcije već čekanje pravog trenutka da djeluje za prave principe i

na pravi način

Alen �������

���

Miran joined group by link from Branislav Ćurčić

I I

Pa sta ce da radimo

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Videcemo sta ce nam strpljenje doneti...

Slavko Lubina

Dok čekamo kupujmo i nudimo...osobno imam preko 100 kupljenih dealova iz

cijelog svijeta...dosta je toga na nama.

Dejan Glavonjic

Ostaje da pratimo informacije sa zvanicnih grupa.

Nadam se da ce se pojaviti neki predstavnik za Balkan koji ce moci u ime

svih nas da da neke predloge i da bude sa ostalim liderima koji su sada na

celu kompanije.

Milan Urosevic

In reply to this message

Obracam se svima vama koji komentirate na ovakav ili onakav nacin.

Steta je komentirati i netreba nista gledati crno jer je sigurno sve ok. Treba
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samo strpljenja i opusteno jer i firmi i nama svima je isti interes da sve bude ok.

I bice ali sve ide svojim tokom neide brze a ne jer firma nece i nebi nego zbog

svih mogucih faktora desavanja a sto je jako vazno da kazem a svi to dobro

znamo ali neznam dali smo toga svesni da NEMA FIRME KOJA BI

PREZIVELA SVE TE GODINE I OBSTALA A NE SAMO DA JE OPSTALA

NEGO SE I DIZE. Posto sam privatnik od 17 godine svog zivota pa sam

prosao sito i reseto nemozes utjecati na ono sto ne ovisi o tebi pa tako i u

ovom slucaju.

Jednostavan primer

Krenem iz Portoroza za Beograd i normalno mi treba lagano 6 sati

A na putu oluja sneg sudari karamboli magla nemoguci uveti smak sveta pa

stignem za 3 dana

Sada nam se isto desava ali sticicemo samo slozno i sa puno pozitivne

energije i maksimalne podrske jedan drugome a isto tako i tvrtki

Jer da je lako napraviti nesto ovako veliko svi bi napravili mi mozemo ali

moramo biti slozni i podrzati sve neovisno koliko jas vremena trebajer bez

sloge i podrske nema uspeha.

Posto je sve oko nas cunami moramo izdrzati SVE i vise od toga

NAJVAZNIJE JE DA NIJE NAMERA NIKAKVE PREVARE SA STRANE FIRME

JER SE ONI BORE PROTIV SVEGA KAO LAVOVI.

BUDIMO SVI VELIKA PODRSKA ZA VELIKI USPEH.

POZDRAV SVIMA

MILAN UROSEVIC

Miroslav Grgic

Bravo Milane

Sasa Rasic

Dejan Glavonjic

Dragana Tesanovic

Slazem se Milane sa Vasim stavom i komentarom���

Roko Baric
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Andrej Kralj

Ja bih samo nesto rekao. Prestanimo kukati, da smo popusili svoj novac. Niko

ga nije izgubio I nema pravo kao na neki povrat novca. Ako ste zaboravili, svi

smo mi kupili pakete iz kojih bi se morali nesto naučit a oni koji traze povrat

novca očito se nisu ništa naučili. Dobili ste pakete I tokene, sta bi sada još

hteli. To je to. Za ulozen novac dobio si tačno to, sto je kompanija obecavala.

Nista više ništa manje. A da li če ovaj naš koin nekada nesto vrijediti stvarno

zavisi samo od nas. Ja sam optimista I verujem, da če novo vodstvo povuči

prave korake. Zamislite, da bi na DS mogao kupiti sve sto ti treba, jel ti treba

menjacnica? Znam, reči čete da je to utopizam. Mozda a mozda I nije. Ja sam

siguran, da menjacnica nekad če biti ali cemo je malo upotrebljavati.

Bojko OC

In reply to this message

Sve je to ok. Razumemo mi sta smo kupili. Ovde je pomenuta moralna

odgovornost od strane Dusana, zato sam i pitao to @Dusan_Torbica da vidimo

da li na isti nacin poimamo taj pojam.

Nista licno, samo razgovaramo. Ne ocekujem da imamo svi isti stav.

Robert Serafimov

In reply to this message

Bogdan Blaznik

In reply to this message

��

Zlatko Morozin

Alen �������
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Nebojsa Trajkovic
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Zivko Filev

In reply to this message

Bojko OC

Zatrpavate temu vrlo uspesno.

Zeljko Sekulic

Na cekanju... Za kolekcionare

Uskoro i numizmatika 100% ONE

Dejan Glavonjic

Top���������

Milan Urosevic

Idemo dalje SVI punim jedrima POZITIVE i velika pobeda nam je NEIZBEZNA

jer ni u familji bez sloge i podrske svih NEMA USPEHA.

jedino kada zapne i kada je tesko i lose opcenito u zivotu vidis ko je ko kakav

je kakav covek na koga se mozes osloniti.

SVETSKO PRVENSTVO SE MOZE POBEDITI SAMO KADA JE U TIMU

PRAVI ODNOS SLOGA I KADA SVAKO SPREMAN POGINUTI ZA SVOJ TIM.

Pozdrav svima i nemojte sumnjati u

VELIKU POBEDU I TO NIJE DALEKO ALI SVE IDE FAZNO GDE NIKO

NEMOZE UTJECATI

Svi do jednog glave gore jer lepo tek dolazi

Pozdrav svima

Urosevic

Dusanka Madzgalj

��

Bojko OC

Pozdrav svima. Pojavio se jedan snimak na Telegram grupi o tome kako je

odredjeni broj ljudi iz Onelife presao u neki drugi projekat, valjda zajedno sa

Veselinom.

Na tom snimku je navodno i @Dusan_Torbica.
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Snimak je navodno nastao pre par dana u Sofiji.

Izvinjavam se unapred, vremena su osetljiva, ne kazem da je istina, ja i

ocekujem da snimak bude demantovan.

Pustio sam I video od par sekundi ovde, ali je obrisan?

Dusan Torbica

Tacno je da je bilo sastanka, a netacno da je drugi projekat poceo, jer ga

zvanicno nema i isto je tacno da su ljudi u projektu koji se sprema bili isto deo

projekta, jer svako ima krajnju tacku do koje moze nesto raditi i iz vise razloga

je i napustiti. Niko nije slao privatno i pitao me, nego samo kukavicki preko

grupa, ali to govori o karakterima pojedinih.

Svako ko me poznaje zna na koji nacin sam radio, nema potrebe za daljom

diskusijom. Svako moze privatno da me pita ukoliko zeli. Moj put se ovde

zavrsava sa OLN. Svako dobro svima zelim, prvenstveno u privatnom zivotu,

pa onda poslovno. ��

Bojko OC

I ti se ljutis sto te ja sve to pitam? I to se jos ogradjujem od toga, kazem

"navodno"?

Ti si za mene admin I grupe I Dealshakera.

Danima pises da se distanciras od svega, ali nikako da kazes sta se sve

desava.

Morao sam da te pitam ovde da bismo svi znali konacno da li si ti I dalje deo

Onelife i da li se tebi obracamo za Dealove.

Evo sad znamo. Hvala na odgovoru

Branislav

Zasto je kukavicki pitati nesto sto nas sve interesuje? Moje licno misljene je da

si ti Dusane nas trebao sam obavestiti o svemu, a ne da mi saznajemo na

ovakav nacin. To moze da se nazove kukavickim. Znaci kad kola krenu malo

nizbrdo, clan posade se povlaci.

Ima li jos neko od “uvidjajnijih” sa balkana da je “zavrsio svoj put”???

Dejan Glavonjic

Na koga sve mislis Bane?

I I

Auuuu

Branislav

Sve Deki koji su donosili info iz Sofije, koji su nas izvestavali o svemu., pricali

na vebinarima. Pa i na tebe jer si mi mentor, da to tako nazovem!

Perica Popov

Pa da je i napustio, kakve to veze ima. Mnogi lideri su napuštali drugi ih

zamenjivali. Evo Bojko tebi prilike da se pokažeš. Preuzmi ti

Ili bilo ko drugi sa grupe koji su imali šta pametno da kažu

Branislav

In reply to this message

Mozes i ti Perice, vidim da se istices u tome, evo ti nastavi.

Perica Popov

Pa ja ne kukam druže
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Dejan Glavonjic

Ja za sada ostajem tu gde sam ulozio puno novca i svog vremena.I sve sto

budem znao od proverenih informacija ja cu preneti.

Branislav

Nije ni Dusan kukao pa je otisao. Sta znaci kukati? ����

In reply to this message

Ok, hvala Deki.

Dejan Glavonjic

Svako ima pravi da radi i da se bavi cime hoce.

Perica Popov

Ovaj posao tako funkcioniše, čovek sam bira svoj put. To što je otišao sa

mesto lidera nama ne znači nista

Branislav Ćurčić

Pa svako ima pravo na svoj put. Dok vam je Dusan svima pomagao, cak i ako

vas nikada nije sreo ili bili u njegovoj strukturi, onda je bio najbolji za sve, a sad

je najgori. Tebi Bojko je pomagao satima, koji nisi znao ni da otvoris DS kako

treba, niti da stavis dilove, a kamoli nesto vise. Na lep mu nacin vracas.

Dejan Glavonjic

Sto se mene licno tice HVALA DUSANU ZA SVE!

Perica Popov

Bravo Dejane

Bojko OC

In reply to this message

Evo ja mislim na sve. Ne znam bas sva imena.

Ali ko je jos ostao u Onelife od poznatih promotera?

Ja pamtim imena lidera Balkana poput:

Zoran Stupar, Damir Topic, Branislav Curcic, Nikola Adzija, Marinko Paric,

Davor Mesar...

Ako mi kazete da skoro niko nije vise u Onelife, to onda moze da znaci da je

tacno ono sto je pisao AntiMLM Srbija. Da se ljudi samo pojave i idu iz mreze u

mrezu i ispumpavaju kesh.

Molim Vas, demantujte me odmah.

Pricamo ljudski.

Dejan Glavonjic

PUNO JE SNAGE I VREMENA DAO U SVE OVO I UVEK JE BIO TU ZA

SVE.A NIJE MORAO!PREUZEO JE SVE LJUDE I SA SVIMA IMAO

KOMUNIKACIJU!

Branislav

In reply to this message

Bane, niko Dusana ne napada, meni ovo deluje kao suprotno od svega,

napadima branite njega. Svu srecu mu zelim u daljoj svojoj prici ali druze, kazi

lepo alda se povlacis. Sinoc ne procitah tako i da Bojko ne postavi pitanje, niko

ne bi ni znao. To je kukavicki ali ok, sve najbolje Dule!

Bojko OC

In reply to this message
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Netacno Branislave.

Kako mu vracam?

Pitao sam ga samo. I evo rekao je.

Morao sam da znam da li je on i dalje admin u DS.

Kako da postavim deal kod nekoga i dalje ko danima nesto govori da je ovo

mozda alalio.

Bolje da je ovako sam izneo saopstenje.

Nema ovde mesta emocijama. Ovo je posao.

Javno sam ga I hvalio, javno mogu I da ga kritikujem. Mozete to i na meni da

primenite.

Branislav Ćurčić

Dule nikada nista nije radio kukavicki, cak je pokazao hrabrosti vise nego

mnogi. Svaki njegov sl korak ce sam obrazloziti kada ga napravi, a ne ovako

traziti zajedljivo od njega.

Za tebe smo Bojko dobiili prituzbi vise nego na bilo koga. Velik br ljudi je

cak od nas trazio da te odstranimo iz grupe, gubili su ljudi strpljenje citajuci

tvoje celovecernje filizofije. Ipak nikada to nismi uradili. Prvi je Dule mogao da

te odstrani, pa mu to nikada nije palo na pamet.

Branislav

Ko je izbrisao Bojkov video? Mislim da je korak mozda napravljen. Mozes li se

ti Bane izjasniti da li si ostao? I ostali koje je Bojko naveo...Deki je rekao da

ostaje. Hajde sad da znamo sve.

Bojko OC

In reply to this message

Netacno. Skroz netacno. Nista nema zajedljivo. Ja sam se cak nadao da je to

neistina.

Da li je Dule pomagao? Jeste. I hvalio sam ga.

Sad sam cuo nesto, drugo, pitao sam ga. Mogu cak I da l ga kritikujem.

Nema potrebe da me napada bilo ko po bilo kom osnovu. Nisam zloban nego

radoznao I oprezan.

Dejan Glavonjic

A kraju i da odu svi,to je njihov izbor,kompanija ce nastaviti dalje.Takodje i mi

isto,mozemo nastaviti dalje.

MENI JE DULE UVEK BIO TU STA GOD MI JE TREBALO.ON JE MOJ

PRIJATELJ BILO STA RADIO I CIME SE GOD BAVIO!

Videcemo kako i sta dalje i ko ce preuzeti oko DS-a.

Polako ljudi,cemu tenzija???

Branislav

Nema tenzije Deki, samo otvoreni razgovori. Da znamo sta se dalje desava

Dejan Glavonjic

JA ZA SADA OSTAJEM,ALI JA VISE OD GODINU DANA NE HRANIM

PORODICU OD OVOG PROJEKTA.BAVIM SE RAZNIM POSLOVIMA KOJI

MI OBEZBEDJUJU NOVAC.

Ali pratim sta se desava i prenosim ono sto saznam i mislim da je

potrebno podeliti u grupi.

Матановић М.

Ako nas Dejan Glavonjic napusti-ugasili smo ga.

Branislav Ćurčić

Kada su redom svi odlazili, poslednje 2 god najvise, a ostao Dule i pojedinci da
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prenose inf celom Balkanu, iako je to samo 1% Duletove strukture, onda je on

bio najbolji. A sada sva krivica pada na njega. Neverovatno kakvi smo, bravo���

Bojko OC

Vidim da me ne razumete do kraja.

HVALA DUSANU ZA SVE. To sam i ranije govorio, zar ne?

A za ovo ga pitam I pitao sam javno jer je potrebno da tako I kaze.

Rekao je, NE svidja mi se to sto sam saznao. Mogu da obrazlazem do

prekosutra zasto. Ili citajte par predjasnjih mojih poruka pa ce vam biti jasno

zasto.

Dakle, ne upirite prstom u mene, ili ako to radite dajte valjan razlog, logican.

Dejan Glavonjic

A na zalost se aktivno preporukom OC ne bavim vise od godinu dana.Zasto,pa

zato sto cekam puno toga sto je do kompanije,da bi mogao krenuti dalje���

Branislav Ćurčić

Sto se mene tice, ja sam tu, sve sto sam pricao posle 4 god sam i verovao

svim srcem, posto sam to isto mislio i pricao mojoj porodici. Medjutim, kao sto

sam rekao, neaktivan sam i pratim sve kao i svaki korisnik OL.

Bojko OC

In reply to this message

Karikiras. Nisam rekao sva krivica uopste. Deo da, sva ne.

Kad uradi nesto dobro, hvala mu.

Kad uradi nesto sto mi se ne dopada, sta onda? Isto hvala ili kritika?

Aj budimo logicni. Puno vi svi ovo emotivno dozivljavate, evo iznenadjen sam.

Branislav

In reply to this message

Hvala na odgovoru Bane.

Branislav Ćurčić

In reply to this message

Ne treba ti da teras Duleta, ili bilo koga javno da kaze. Dule ce sam, kao sto je

i uvek. Jesi li mu prvo poslao priv por da ga pitas, ili ti se ipak vise svidelo da

odmah u grupi svima pustis. Bice da je ovo drugo?

Branislav

Ovo je grupa koja se tice svih nas, sta je tu sporno sto je javno napisao? Ljudi,

nismo mi neka sekta pa da slepo verujemo u sve i da je sve bajka. Mora biti i

ovakvih razgovora.

Olga Milivojev

Hvala Dušanu za sve što je učinio za sve nas , želim mu sreću u novom poslu .

���

Bojko OC

In reply to this message

Bane padas u vatru bespotrebno.

Vec sam objasnio, on je donekle javna licnost. Zar ne?

Ako iza sebe ima desetine ili stotine ljudi, onda je donekle njima I, odgovoran,

zar ne?

Kako je moguce da se desi ovako nesto, da se dopusti prvo negde da se

snimak pojavi pa tek onda da on nesto kaze?

Molim te, pomesan je redosled, ali ne kod mene, nego kod njega.
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Branislav Ćurčić

Bojko, dobro je ...

Bojko OC

Ti Bane ovde imas autoritet jer si mnoge ljude uveo u pricu. Isto tako I Dusan,

plus momak je mnogo pomagao naokolo.

Ali ovo sto ja kazem ne nesporno, iako mogu da razumem da ga branis.

Poenta je sto vi napadate ovde sad toboz moj karaktera, jer eto kakav je to

Bojko, uzme objavi javno?

A ja Dusanov karakter nisam napao niti rekao: a kakav je to Dusan, kad je sve

ovo napustio i to tajno?

Niti cu. To je razlika. Zato molim vas sve, razmislite dobro pre nego sto mi

uputite bilo kakvu rec kritike na ovu temu.

Olga Milivojev

Bojko , dosta je bilo , Dušan odlazi i to je to , suvišni su komentari sada , svako

ima pravo izbora .

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Znam gospodjo Olga ali ako je neko radio toliko dugo i borio se za to i stvarno

Dusana smo hvalili jer su vebinari bili redovni, ali ocigledno cim i on sad

odlazili, a ja govorim vec neko vreme da lidera nema nigde, a sad cujem da i

Dusan ide koji je glavni na Balkanu za DealShaker tu nesto OZBILJNO ne

satima... Razmislite svi... Jel nas jos neko napusta cisto da znamo...

Goran

Ne razumem zasto je problem sto se javno postavilo pitanje?Ako zeli da ode

cemu onda ovakve reakcije i brisanje video klipa?

Ovo je nesto sto se svih nas tice zar ne? Budite iskreni prema nama molim vas

i ovako imamo manjak informacija od kompanije a sad ne znamo ni da li su

nasi vodeci ljudi sa nama ili ne?

Bojko OC

Nisu vam bas neki argumenti, ali ok.

Evo sad jednog stvarno dobrih pitanja, a molim vas, odgovor je vazan za 778

clanova:

1.Ostaje li ova grupa da postoji i ko je vodi?

2. Da li je jos neko napustio onelife i presao negde, a vazan je za ovu grupu?

Hvala unapred

Nikola Temelkoski

Dali moze bojko da opet postira videoklip i da se ne brise da vidimo svi sta se

u tom klipu prica nema potrebe od brisenje?Hvala

Dragan Andulajevic

In reply to this message

I sto bi odstranili iz grupe coveka koji nikad nije rekao ni jednu ruznu rec i koji

hoce objasnjenja sta se desava kao i ja koji dve godine nisam nista pisao na

grupi sad zelim da mi kazete sta se desava i zasto ljudi odlaze i ko jos odlazi?!

Olga Milivojev

Dragane , razumem o čemu pišete , ali idemo dalje , Dušana lično poznajem i
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smatram da ima pravo da ode ako to želi . Mi što ostajemo već ćemo se

nekako na Balkanu snaći .Bilo je odlazaka i ranije . ���

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Da Olga sve je super niko nema objasnjenja glavni ljudi idu sve je sjajno vama

nije cudno?!

Smiljana Simic

In reply to this message

U One life-u je svaki korisnik vazan (kao i u ovom cetu)

Samo se postavlja pitanje ko hoce i moze da preuzme odgovornost u ovom

momentu za dela i prenos informacija za dalji razvoj projekta? (Neko ko je

objektivan, edukovan, informisan i ko moze da bude u kontektu za korist svih

nas...)

Mozete i Vi da preuzmete odgovorsnost ako grupa smatra da ste podobni i

kompetentni.

Lep pozdrav svima ���

Olga Milivojev

Dragane , posmatram svari na globalnom nivou , kako bude i šta sa 3,6 miliona

ljudi tako će i nama

Bojko OC

Molim vas, pa mozda se ne slazu svi sa onim sto ja pisem ili sam pisao.

Mozda nemam sve odgovore i jedam, trazio pomoc, ali sam uvek postavljao

prava pitanja.

Evo i sada pitam sve ljude ovde, vas 770+:

1. Da li nas jos neko napusta, bio on lider ili ne?

2. Da li ova grupa opstaje i ko ce je voditi?

Neverovatno je da niko nista ne pise, samo 5, 6 ljudi.

Branislav Ćurčić

Stvar je vrlo jasna. Do sada smo imali inf direktno iz kancelarije OL. Sada kada

nemamo koga da pitamo ne mozemo i ne zelimo da nagadjamo. To sto su

Simon Lee i King James postali kapetani OL je mozda dobra, a mozda losa

stvar. Ja to ne mogu odrediti, ali dok god nemamo inf direktno iz kancelarije ne

zelim da prenosim inf koje kruze fb ili u dr grupama. Time mozemo sebe i sve

ostale dovesti u zabludu.

Pitanja kao sto su:

1. Kada ce menjacnica?

2. Kada ce bolja DS platforma

3. Koji je tacan naredni plan OL?

....

bih i ja voleo da znam.

Mislim da je sada red na sve vise lidere koji su ostali u OL, i koji su na izvoru

informacija.

Smiljana Simic

In reply to this message

Naravno

Samo zvanicne info sa stranice one life-a ili maila koji kompanija salje...to je

zvanicno...ostalo su samo subjektivna misljenja pojedinaca.

Perica Popov

Eto odgovora Bojko, grupa ostaje i ne mora niko da je vodi jer informacije se

sada svakako mogu videti na ostalim grupama koje vode Simon Lee itd. Kao
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što kaže Bane ni on nema informacije a ako ih sazna prenece ih ovde mada

mislim da će te ih i vi svakako znati do tada. A da li je neko napustio ili ne to je

manje važno.

Jer niko ovde nije zbog Dušana, Baneta, Dejana itd. Svi smo ovde iz

svojih ličnih ubeđenja.

Nikola Temelkoski

A zasto neko od vas ko je bilo eto da kazemo gore na piramidu od balkana ne

stupi u kontakta sa Simon Lee ili sa bilo kome ili mozd Cristi kalina pa da vi

budete opet povezani jer neli mrezu se preumrezava?

Sasa Rasic

Ma nek nam kaze Dule gde je presao,pa ajd' svi da predjemo tamo ���

Olga Milivojev

Predlog , svi lideri naBalkanu ( koji su ostali sa nama ) da se sastanu i naprave

plan za dalji rad i saradnju sa čelnicima kancelarije Onecoin-Onelife . Mislim da

će biti od koristi svima .�����

Bojko OC

Gomila, ali gomila ljudi mi u ovom trenutku pise privatno i pita da im posaljem

sporni video snimak. Evo ja cu se uzdrzati od toga, neka Dusan objavi sam taj

video ako zeli i to ovde.

Hoce li, nece, nebitno. Mozda pojasni detaljnije, mozda ne.

Ono sto ne fascinira jeste sto sam ja napadnut jer sam to pitao javno, a nije

napadnut Dusan jer je presao u drugi projekat - tajno.

Tako da molim vas...

Dalje, iako sam pisao uvek razumno I kulturno, ocekujem da me izbace

sa ove grupe

Branislav Ćurčić

I meni Bojko pise upravo puno ljudi da te maknem iz grupe, sta da radim?

Bojko OC

In reply to this message

Samo reci koji je valjan razlog za to i ja prihvatam.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Zbog cega?

Branislav Ćurčić

Razni su razlozi, ali je jedan jedinstven, ne gasi se sa istom temom.

Bojko OC

Ok, Bane. Ali ajde da zatvorimo tu temu I ja necu vise rec reci. Jel to korektno?

Branislav Ćurčić

Pa zatvorili smo je, sta bi vise??

Smiljana Simic

In reply to this message

Predlog je skroz na mestu i nemojte misliti da se ne radi na tome (pocevsi
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globalno OL, pa i lokalno ovde) strpljen spasen.

Bojko OC

In reply to this message

3, 4 pitanja. Ja pitam, ti ili Dusan odgovorite, stavljamo tacku.

Nikola Temelkoski

In reply to this message

Branislav zasto ne stupite u kontakta sa Simone Lee ili sa nekih drugih lidera

eto ovi koji su bili u kancelariju i ne objasnite im kako je i sta je sa balkanu i

potrazite da budete vi te u novoj mrezi?

Olga Milivojev

Smiljana bravo �����

Bojko OC

Branislav Ne brini, ne znaci da ti znas ili moras da znas odgovore na sva

pitanja. Pitacu ih zarad javnosti, a ne mog ega.

Pricamo razumno. Rascistimo stvar, oceni o kako stoje situacija, teramo, druge

teme dalje.

Dragan Andulajevic

Kako nekog nije sramota da bilo sta ne napise ni moralno, a uzeli su ljudima

procenat od prodaje paketa da niko ne kaze nista, a svi cute i prelaze u druge

projekte bez objasnjenja sta se desava sa one coinom... Mozete da pisete da

nema vise zarade od ovog projekta jer ste sve izcrpili i sad idete dalje... Ali

kako ce biti nekome od vas sutra kad sretnete nekog od prijatelja i komisija

koje ste uveli u projekat kako cete i objasniti bilo sta od ovoga...

Bojko OC

Pitanja za Branislav , a odgovori nam znace svima, nama 777.

1. Da li ova grupa na Telegramu nastavlja da postoji i ko je vodi?

2. Ko ce biti admin na Dealshaker za Balkan kad Dusan ode?

3. Da li je jos neko od vas lidera Onelife za Balkan napustio ovaj projekat, ali

jos uvek nije rekao?

4. Ako se desi da svi Lideri sa Balkana odu sa ovog broda, moze li se sa

pravom reci da je tacno pisanje AntiMLM Srbija koje vas imenom i prezimenom

proziva kako idete iz jedne mrezu u drugu i samo uzimate ogromne provizije?

*Dodatno 5. Ako me izbacite sa ove grupe, znaci li to da ce mi Coini biti

zamrznuti ili da necu moci da postavljam Dealove?

Hvala. Mislim da ako pricamo o moralnoj odgovornosti, ova pitanja moraju biti

odgovorena.

Smatram da je tema zatvorena kad cujemo to. Necu vise to potezati. Sad je

momenat da resimo nedoumice.

Dejan Glavonjic

Luca Miatton (Blu Diamond Italy) 16.12.2019 17:58:45

https://www.facebook.com/groups/1144756612329319/permalink

/1562439830560993/

Dejan Glavonjic

Slusajte maloga sta kaze���������,dok ne se ne pojavi neko drugi!

Branislav Ćurčić

In reply to this message

Odgovoricu na sva pitanja, nisam u mogucnosti da pisem sada
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Bojko OC

In reply to this message

Ok, hvala. Taguj me molim te prilikom odgovora, da ga ne propustim.

Ako mogu samo, direktno odgovori, bez opstih mesta kad bude.

Hvala, cekamo.

Smiljana Simic

In reply to this message

Od 2015.do danas u “nasim” grupama je bio maximalan protok informacija,

broj webinara, seminara...smatram da nije u redu recenica UZELI STE

PROCENAT OD PRODAJE I SAD STE DUZNI... (da procenat od prodaje smo

svi-clanovi koji su preporucili dobili od KOMPNIJE a covek koji je kupio

proizvod EDUKACIJU je dobio svoje u celokupnom iznosu novca koji je platio-

nije ostecen.)

Od clanova ko je prelistao samo...ne naucio lekciju do sedam lekcija (ko je

naucio sve mu je jasno bez da pita) jer sve pise u tim lekcijama...( sta radimo,

kako, koji su rizici, kako smanjiti rizike, kako do uspesne valute i jos mnogo

toga tamo pise)

Tako da ne smatram da je Bane, Dusan, Pera, Mika, Djoka duzan da

objasnjava nesto posle 4 godine konsrantnih informacija.

(Dobra volja pojedinca je sa podeli sa nama informacije, sto se i cini KAD IMA

KONKRETNIH INFORMACIJA, a ne PIJACA RAZGOVORA)

Lep dan svima zelim ���

Olga Milivojev

DealShaker Info 16.12.2019 16:55:03

Christine Lagarde, President of European Central Bank at ECB

Governing Council Press Conference 12 December 2019 in

Frankfurt said:

"My personal conviction is that given development we are seeing

not so much in Bitcoin segment but in the stable coin projects and

we only know one at the moment ..."

Watch minute 04:08 - 04:16, Like & Share this video

https://youtu.be/5JXko49j8So

ECB President Christine Lagarde and Vice-President Luis de

Guindos explained the Governing Council's monetary policy

decisions and answered questions from journalists at the Governing

Council press conference held on 12 December 2019 at 14:30 CET

in Frankfurt am Main.

Streamed live on Dec 12, 2019

Source: European Central Bank

Subscribe video youtube.com/c/vipglobalone

DealShaker Info 16.12.2019 16:55:03
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Dragan Andulajevic

In reply to this message

Oni to nisu radili samo zbog projekta nego i zbog licne dobiti sto znaci da su

dobijali neki procenat i novac, a sad kad je nestalo licne dobiti projekti se

napustaju...

Andjelka Perkovic

Bojko je postavljanjem dilova a i prenošenjem informacija nastojao samo da

bude koristan u ovom projektu.Tako sam ja razumela. A Dušanu hvala za

dosadašnji rad. Svi imamo potrebu za pravim informacijama u ovom trenutku i

nema mesta ljutnji.

Ljubomir Gogic

Smiljana Simic

In reply to this message

Svako prvo sebe gleda sa slike sa svadbe a ne MLADU (svako gleda

prvenstveno svoj interes bilo koje vrste)

Procitajte jos jednom moju poruku gore, gde jasno pise da CLAN nije ostecen

provizijom i to je istina.

Clan je doneo odluku da kupi proizvod...i za tu proviziju koju smo svi dobili,

niko meni ili Vama ne daje za pravo da nekome skacemo po “zivcima” posle

toliko prosledjenog materijala i mogucnosti za edukovanjem i imformisanjem.

Nikola Temelkoski

Ja samo nz kako niste stupili u kontakta sa lidera u Veroni eto tamo ste bili sa

svih lidera i zasto jednostavno ne potrazite od nihj da budete opet u mrezi kako

je bilo pre ovo oni ne verujem da ce vas sami pozvati i najlakse je da kazete

idemo mi i gotovo a sav trud i vjeru i nz sta gde je?

Bojko OC

Ja primetim da se mnogi sada javljaju i brane tu tezu: "nema veze sto su se

zgrcale pare na ovome, svako neka ide u drugi projekat kad hoce."

I ja razumem zasto. Verovatno jer ste bili druga, treca ili ne znam koja ruka u

tom poslu. Ja nisam bio nijedna.

Neko ovde kaze (i privatno mi pisu) : ajde ti ako si Bojko pametan, preuzmi

odgovrnost itd.

Vidite, to nije problem. Ali ja tu ulogu niti zelim niti moram da imam.

Jer ja ovde nikome ovo nisam preporucio. I sad da odem, naskodio bih samo

sebi.

Zato sam postavio onih 5 pitanja jednom (preostalom) lideru, da vidimo sta on

kaze.

Smiljana Simic

In reply to this message
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Svako ima pravo da radi sta god hoce, ali se posledice snose (odlazak u drugu

mrezu-sukom interesa) ima posledice i svako zna sta i kako radi.

Ja ne podrzavam to, ali svako ima pravo da donosi svoje odluke jer svi smo

ovde punoletni i ne treba nam saglasnos roditelja za svoja dela ���

I I

Svi imamo pravo sve da znamo.

Bojko OC

Jer oprostite, ja se secam jedno 5, 6 imena... Secate se one slike kako njih 7

jasu slonove na Tajlandu? Damir Topic koji je umeo cesto da se hvali stotinama

hiljada evra zarade na info vecerima?

Mihail koji je rekao uzivo (imam snimak) da je prvi profesor matematike

multimilioner. Secam se slika sa promocija u dijamante, rolexa na rukama,

Parica koji je nudio Mercedes neki ako se izgura neki bonus...

Sve je to lepo.

Ali gde su svi ti ljudi sada? Gde?

Ko je preostao, ko napustio, a ko presao u druge projekte (sa Balkana)?

To je ono sto sam pitao Baneta (jedinog lidera kojeg cujem da se javlja, mada I

Adzija se oglasi ponekad, ne kazem), a zarad svih nas. Nadam se da me

razumete, pa bio vam ja dosadan ili ne.

Živana Dodevski

Zoran Djuraskovic

I? Sta imamo od toga sto cemo znati gde su sve te osobe?????????

Sta imamo od toga sto je neko uzeo proviziju...provizije?????

I koliko je uzeo?????

I to sve da saznamo....sta imamo od toga?????

Hm?

I da li je neko presao i gde je presao i kada je presao????

Bojko OC

Imamo. Nadji moje pitanje broj 4, tu je sve koncipirano.

Zoran Djuraskovic

Ma nije poenta u pitanju ili necemu drugom. Nego sta imamo od toga.

Inace nisam procitao ponovo pitanje. Jer nije bitno

Zato sto mi od toga, sto cemo znati te stvari, nemamo nista!!!!

Nadam se da me je barem neko razumeo. Toliko od mene.

Bojko OC

Ja mislim da cemo znati sve!

Pitanje je da li cemo imati nesto od toga.

Dejan Glavonjic

Mozda Bojko zeli da predje u taj novi projekat,pa ga zanima,da ne ostane sam

u OneCoin-u.

Ja vam rekoh da poslusate malog Lija sta kaze,a vi opet jedno te isto

vrtite u krug.Bane je rekao da ce se javiti kada bude slobodan i odgovoriti.Aj
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sad malo pauze���

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Jel to znaci da i ti ides u taj novi projekat?

Dejan Glavonjic

Jos uvek NE

Dragan Andulajevic

Jos uvek��

Sasa Rasic

Sta je reko Deki Li?Moze u kratkim crtama..hvala

Dejan Glavonjic

Luca Miatton (Blu Diamond Italy) 16.12.2019 17:58:45

https://www.facebook.com/groups/1144756612329319/permalink

/1562439830560993/

Dejan Glavonjic

Posle sastanka lidera 18.12 znace se jos nekih detalja,planova mreze i

kompanije

Sasa Rasic

Ok

Dejan Glavonjic

Samo da pitam:Smem li ja da radim u svojoj firmi?Ili da je napustim posto sam

u OneCoin-u?

Ne znam sta sad da uradim,zbunili ste me skroz����������

Bojko OC

Dejane razvodnjavas pricu, iako razumem sta kazes.

Smes,naravno.

To nije sustina.

Milan Simic

In reply to this message

Ali se nigdje ne spominje mjenjacnica niti je u planu.Izgleda da je onih 20-ak

izvjestaja bilo prodavanje magle kao da se nije ni desilo. I onda se cude ljudi

sto neko odlazi.

Dejan Glavonjic

Hvala Bojko,sad mi je lakse���

A sta ako se nesto mozda i desilo,a mi ne znamo?

Sasa Rasic

Nesto je opasno razocaralo Duleta kad je odlucio da ode iz OL..kad bi nam

reko samo ,bilo bi posteno..

Milan Simic

In reply to this message

Znas nesto���
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Bojko OC

Ovo je sustina.

Dejan Glavonjic

Pa ljudi druze i odnos ljudi prema nekome ko je dobar i posten!Posle svega

danas i tih napada pa i kako da ne ode???Niste ni saslusali momka,nego

odmah osuda,napad...Kakvi smo to ljudi???

Nikola Temelkoski

Pa to je to sto skoro celo vreme imaju informacije nisu hteli da nam kazu evo i

sad nista da objasne bar eto dusana koj kaze da ode i da se sprema novi

projekat mogao je bar detaljnije da objasni sta se to desava

Dejan Glavonjic

In reply to this message

Ko mi brani da pametujem malo i ja���

Bojko OC

In reply to this message

Zamena teza. Ovde sad mesas uzrok I posledicu.

Ispade da on ide jer sam ja danas pitao za taj navodni snimak jel tacan?

Molim te, pa sam je rekao da nije tako.

Dejan Glavonjic

Ne znam,ali kada saznam,pusticu na grupi,ali to mora biti proverana

informacija

Znas li Bojko sta je DEEP FAKE?

Mozda je to u pitanju����

I I

Spinovanje.

Bojko OC

Znam da prevedem tu recenicu.

I opet kazem ovo:

Ja na tom snimku ne prepoznajem nikoga sem njega. Ne znam te lidere,

dijamante. Pitao sam da li je to tacno, nisam rekao da jeste tacno. I dobio sam

odgovor.

Dragan Andulajevic

In reply to this message
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Znaci i Vi ste uzimali tu istu proviziju, e pa ja nisam. Ali nije sustina nije ta

provizija samo sustina je ubedjivanje kako je ovo vrhunsku projekat kako je

ovo sve super, a sad odlaze iz tog super najboljeg projekta jer je presusilo...

Bojko OC

Sad me Dejane teras da vrtim jednu te istu pricu, kako kaze Bane, a to zelim

da izbegnem. Stvarno sam strpljiv i sa cekao bih njegov odgovor, a sve ostalo,

narocito prepucavanje me ne vodi nigde.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Taj momak odlican je otisao a nije ni obavestio zajednicu i nemoj da se pravite

naivni kad niste... A glavni covek za DealShaker odlazi i neobavestava ostatak

zajednice SRAMOTA.

Dejan Glavonjic

DRAGANE,ovde se ne radi od kraja 2018,znaci nema rada,nema provizija.A

neki ne rade i od 2017 godine.Tako da nije ovo bezanija.Nego jednostavno

neki ljudi idu,neki ne,to se stalno desava.E sad sto svi bas znate Torbicu i

mislite ako on ode da smo gotovi,to je vas problem.

Dule jos nije otisao,koliko znam.Samo se povukao iz njegovih licnih

razloga.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Odlicno znas da samo nije Torbica problem nego i svi ostali koje je Bojko

naveo gore, a nisu se udostojili da bilo sta napisu... I naravno cute i sad ce kao

Torbica jedan po jedan da napustaju brod pa znamo kakp ti ide zivi bili pa

videli...

Dejan Glavonjic

Dula postujem i cenim,ali zivecu ja i dalje bez Dula i mnogih lidera i

clanova.Valjda se umem i sam boriti i snaci i neke informacije saznati���

A sta saznam,necu biti sebican da podelim sa svima na grupi���

Dragan Andulajevic

In reply to this message

A hoce li lideri moci ziveti bez nas, bez clanova koje uvode?

Branislav

In reply to this message

Nije sporno da se radi neki drugi projekat ali da je sporno ako se radi sa

ljudima koji su napustili i ojadili nasu pricu. Ako odlazis sa tom ekipom onda ne

mozes sedeti na dve stolice vec jasno i glasno kazes da prestajes sa radom u

ovoj prici i zahvalis se...

Dejan Glavonjic

In reply to this message

Hoce naravno.Sta ce tebe 2 puta uvoditi u isti projekat Dragane?

In reply to this message

A sta ako je PROJEKAT ojadio te ljude?

Ja ne znam,samo uvek postoje dve price?

Branislav
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Nismo culi nijednu dok Bojko ne napisa a onda je on postao neprijatelj

broj 1. I kako je taj projekat odjednom “ojadio te ljude”? Sta se desilo pre 5

dana da je za kratko vreme mogao da ih “ojadi”? Onda smo svi u toj situaciji i

treba da znamo to.

Dejan Glavonjic

Svako ima svoj razlog,ako zeli moze da kaze,ako ne,i ne mora.To moju veru i

znanje u ovaj projekat nece poljuljati.Davno sam preboleo odlaske dragih

lidera i prijatelja!DOK JA NE SAZNAM DRUGACIJE I BUDEM SIGURAN

100% DA JE TO ISTINA

Sta bi ovo,sto obrisa?

Ne kapiram����������

VAŽNA OBAVIJEST O PROMENAMA NA ONELIFE instrument tabli‼‼‼

Sve dok se ažuriranja pokreću

sve promene koje moraju biti potvrđene putem e-maila NE MOGUĆE.

Oni uključuju:

�Login lozinka

�Transaktions lozinka

�Email promena

Confirmation Potvrda e-pošte kada se stvori novi korisnik pomoću TPV-a

Zato pričekajte sa ovim promenama trenutno‼

INFO dobijamo kada se završi sav posao.

PROVERENO.

Ivan

Ljudi, zao mi je zbog vas, sta ste se zacudili i malo uvredili sta je Dusan

Torbica odlucio tako, to je njegov licni zivot i on postupa kako hoce.

Sada da ve pitam vas:

Jel vi stvarno verujete potpuno na "lidera"? Nema ih takvih LIDERA kao sta

hocu ljudi, svi takozvanih lidera su tu samo zbog PROFIT***** videli smo puno

takvih, obecali brda i planine, Lambo, rolex, ferarri,, imamo mi takvih i u

makedoniji ne brinite(ako vam je to za utjehu)...

Pricali kako OneCoin OneLife NAJBOLJI Kompanija u svetu, pa tu na

videobima neke brojke statistike, pa koliko su zaradili slikali to od dashboard,

pa sto li jos ne, to je samo blebetanje, ja iskreno nikad nemam potpunu veru u

ljudi i kompaniji ili sta god, mogu da imam DO-verbu al NIKAD VERBU.

Secate se kad nekih lidera samo su postavljali neke MOTIVACIONE

GOVORE...to je samo da ulove jos nekoliko novac, da ljudi vide da imaju

potpunu verbu u "produkt" i tako ih privlacaju ljudi.

Ja ne pricam za Kompaniju, tuku za svih laznih lidera, znate ko se vidi koji je

vistinski Lider?

Lider se ne vidi sada tuku uvjek na KRAJ price �����

Branislav Ćurčić

In reply to this message

Pokusacu da odgovorim na sva ova pitanja kao sto sam obecao:

1. Naravno da grupa nastavlja da postoji. Ona I jeste nastala kao potreba da

svi ljudi na Balkanu imaju iste informacije. Medjutim, ne vidim potrebu da neko

vodi grupu. Grupa nije kompanija da joj je potreban vodja, direktor ... Ona
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postoji i bez toga. Svima je dozvoljeno da pise, ali nadam se da ce se svi

suzdrzavati ciniznih, zajedljivih komentara, kao i kometara mrznje i pretnji.

2. Admin za Sr DS je pod znakom pitanja. Simon Lee je najavio reorganizaciju

mreze i DS fransiza, tako da ne znam odgovor.

3. Na ovo pitanje bi trebao svako pojedinacno da odgovori. Ja ne mogu i ne

zelim za druge da govorim.

4. Ovo je opsirno pitanje tj. odgovor, ali pokusasu sto krace. Tesko mi je da

komentarisem Antimlm, posto on/oni su od samog starta protivnici projekta.

Jedno su kriticari, a drugo ljudi koji svesno u startu zele neciju propast. Da li se

moze reci I sa pravom da su svi ljudi u svim kompanijama network marketinga

„ovce“, i svi projekti prevara, posto on/oni i to tvrde?

Sto se tice odlaska lidera i prelaska u dr. projekte, to je svakodnevnica u celoj

mlm industriji. Svako ima svoje razloge kada to radi. Neko zato sto se nikada

ne vezuje za projekat, vec iskljucivo za zarade i prelazi cim dobije bolju

ponudu. Zbog takvih cela ova insustrija trpi i ima los imidz. Drugi prelaze zato

sto projekat u koji veruju im vise ne pruza i finansijsku podrsku, a moraju od

necega ziveti. Nemaju svi poslove pored network m. Nekima je network

profesija, jedini izvor zarada i ne mogu ziveti od vazduha, koliko god njihova

struktura to ne zelela da razume. Da vam poslodavac onemoguci isplate od

danas, da li biste I dalje radili za njega? Ima vise razloga, ovo su samo od

nekih.

5. Niko nikog ne zeli da izbaci iz ove grupe dok god je konverzacija u

granicama normalnog razgovora, pa cak iako je kritika u pitanju. Bojko, da smo

smatrali da treba da budes van ove grupe vec bi bio. Zamerka ljudi na tebe je

uvek bila sto si preopsiran i sto ponavljas iste teme, cak i kada je odgovor dat.

Naravno da niko ne moze tudje naloge da zamrzne, to moze samo kompanija.

Takodje i sto se tice postavljanja dilova. Niko ne moze nikome to da brani da

bude trgovac na DS, ukoliko se uklapa u pravila DS.

Svi moraju da shvate da svaki IMA-a (bilo da je lider ili samo korisnik) nije deo

menadzmenta. Ne donosi niko od nas odluke u kom ce smeru kompanija ici.

Svi smo deo broda kojim oni kormilare.

Sto se tice mene samog, ovo je moj stav: I dalje verujem u buducnost projekta,

ali sa pravim menadzmentom. Ne mislim na lidere, vec na one koji su deo

kompanije, u bordu kompanije. Ako sam nekada rekao da smatram da je

pametno biti deo ovog projekta onda sam to rekao iz razloga zato sto sam

verovao, I to isto govorio I svojoj porodici, inace ne bih imao ni sam pakete u

OL. I ja bih voleo da znam sve unapred, sve prepreke na koje ce kompanija

naici, na sve namere menadzmenta…

Svaki projekat je osudjen na propast ili uspeh, sve zavisi od menadzmenta koji

nas vodi. Na njega je “zakacena” cela mreza. Glas globalnih lidera je bitan, ali

za mene licno nije presudan da bih ja prenosio to kao moj stav i kao jedinu

istinu.

Moram ovo da dodam na kraju, posto se desilo dok sam sve ovo pisao.

Nazvao me je prijatelj iz Hrvatske, koji je isto deo OL i ove grupe i citajuci sve

danasnje poruke grupe ovo mi rece, bez cinizma: “Ko vas Srbe nece

posvadjati ako necete vi sami. “

Srecno nam bilo, lep dan !

Bojko OC

In reply to this message

Ok. Hvala za odgovore.

Ali broj 3 si mogao bolje pojasniti.

Da li ti ostajes deo OLN ili ides?

Cak I broj 2, da li si ti admin Dealshakera jos uvek?

Branislav Ćurčić

Kao sto sam rekao, ja sam i dalje deo OL, ali neaktivan, dok ne saznam kakva
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je namera menadzmenta (ne lidera) za dalji period.

Ja i dalje imam mogucnost da odobravam dilove na DS, ali ne znam do kada

cu to imati.

Bojko OC

Od svih vas dijamanata, oglasavas se samo ti. I Dusan. Ponekad i Adzija.

Ostali nista.

Niko ne zna sta je sa Stuparom, Zeljkom Jankovic, Damirom Topic, Marinkom

Paricem, Davorom Mesarom, Mihailom Petrivicem, Martinom Jelic.. Svi

glasnogovornici utihnuse.

Ja onda mogu da zakljucim, posto jos uvek ostajes u OLN, da si ti taj koji se

vezao za projekat, a ne za zaradu. Za ostale nabrojane nemam taj utisak.

EDIT: Ili neka se jave i razuvere nas SVE. Svaki od njih pojedinacno, sad i

ovde.

U suprotnom, mi smo bili samo alat za zaradjivanje para.

Dejan Glavonjic

Ja sam tu������������������������

I bicu.Za sada kao i Bane,praticu sta se desava,pravicu neke dilove,sto

se tice rada NISTA,dok ne budem znao kakav je plan menadzmenta za dalje���

Sve sto budem znao da vredi necemu i da je istina od

informacija,prenecu rado ovde u grupi��

Bojko OC

Super Dejane. Skoro 800 ljudi cita ovo sto sam napisao, ali kao da nikoga ne

zanima odgovor na to pitanje koje sam postavio pred sve nas.

Dijamanti i ostali, javite se svojim sledbenicima. Ili nema vise nikoga?? Bane

sam?

Dejan Glavonjic

Ja sam uz Bana���

Nije sam

Bojko OC

Za sada onda ovako:

Curcic +

Glavonjic +

Ostali? Jel ostali dijamanti ne citaj ovu grupu, napustili vec sve, sve sam u

pravu kad ih prozivam imenima i prezimenima? Sta se desava?

Nevena Savin

Treba ovu grupu ugasiti jer toliko smara i stvara nepotrebnu negativnu energiju

, da BOLI!!!

250 i vise poruka za nekoliko sati a nijedna konkretna i bitna...

Bojan

Bravo Nevena Savin.

Nevena Savin

Svi vi koji nemate preča posla u životu, prestanite popunjavati svoje slobodno

vreme pišući poruke ovde...

Jer niko pametan se ne potresa time sto je Dusan nasao drugi posao, sto

nema ni Adzije ni bilo koga drugog...

Prestanite resavati misterije OneCoina koje ne postoje i izmisljati zavere

"Dosie X"
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Biće sta će biti...

Bojko OC

In reply to this message

Cenim tvoje misljenje, kao i ostalih clanova.

Dosli smo danas do bitnih i konkretnih informacija, na tezi, bolniji nacin.

Nesto nam je receno, nesto priznato, a nesto mozemo i sami da zakljucimo - i

cutanje je odgovor.

Predrag Djordjevic

Bojko smara i davi. Piše o stvarima koje ništa ne rešavaju niti išta znače.

Bojko imaš li ti pametnija posla u životu ili ne ispušta telefon iz ruku?

Ajd molim te oladi više i ne smaraj sve ljude u grupi.

Udavi ga više

Nevena Savin

Prvo, Srbija ni ne postoji na mapi kompanije...

Toliko smo JAKI ...

Tri i po trgovca za 2 godine...

Ako želite nesto da saznate , informisete se i slicno...probajte to i sami da

uradite...

Nemamo 6 meseci pa da smo vezani za Duletovu sisu ( izvinjavam se

starijima) i Duletu.

Bojko OC

In reply to this message

Pisem o stvarima koje nista ne znace?

OK. Evo cutim. Samo cutim i citam do NG.

P. S. OVA GRUPA NIJE SAMO INFO, NEGO CHAT.

Postoji grupa na kojoj je samo info, Balkan Onelife Info.

Predrag Djordjevic

Ovo mlaćenj prazne slame je maltretiranje svih u grupi

Nebojsha Trajkovikj

Ajde da sad svi malo ucitimo za kratko i na taj nacin malo odahnemo ujedno i

damo prliku da prozvani odgovore na postavljena pitanja, fakt je da se nesto

desava ali beskonacnom polemikom necemo nista uraditi, zato molim sve

clanove da se uzdrze od pisanja novih komentara i poruka i da strpljivo cekaju

da neko objavi neku knkretnu informaciju, ajde da svi lepo odmorimo malo

17 December 2019

Jasmin Pirovic

Javi se Bojko ���������������

I I

Koga ne zanima,ne mora da cita.Mute i cao.

Merkadic Davorka

Koga ne zanima može izaći i sam iz grupe.

Branislava Bogdanov

DEALSHAKER RUSSIA REPORT

A big report on the work of the Dealshaker Russia team for 5 months (July 7 -

December 15).
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STATISTICS (12/15/2019)

• Number of requests received to the Russian customer support: 2246

• Number of new merchants: 698

• Number of new transactions: 3096

• 16 sub-franchisees assigned

• 21 events of various sizes held

• 11 events planned until April 2020.

16 SUBFANCHAISES WORK IN THE REGIONS OF RUSSIA

1. PERM REGION: Svetlana Timofeeva / sweta.lady-tim@yandex.ru

2. MAGADAN REGION AND THE REPUBLIC OF CRIMEA: Elena Vasilieva /

Vasilena58@yandex.ru

3. Primorsky Krai (+ Khabarovsk, while there is no sub-franchisee): Elena

Kudel / ledibizz@gmail.com

4. SAMARA, PENZA, ORENBURG REGIONS: Vadim Charykov /

franchaizi63@gmail.com

5. REPUBLIC OF KHAKASIA: Alla Valieva / allochka.valieva@gmail.com

6. NOVOSIBIRSK, KEMEROVSKAYA, TOMSK REGION: Katerina Zhigulova /

Kalonbi@mail.ru

7. SOUTH-URAL FD (Tyumen, Chelyabinsk, Kurgan, Sverdlovsk regions +

Khanty-Mansi Autonomous Okrug and Yamalo-Nenets Autonomous Okrug):

Nataliya Romanova / natali_rom63@mail.ru

8. REPUBLIC OF BURYATIA: Larisa Dagbaeva and Natalya Golubina /

Lana_baikal03@mail.ru

9. KRASNODAR REGION: Evgenia Komarova / komarowa.ewg@yandex.ru

10. LIPETSK REGION: Khmelev Evgeny / academy48@mail.ru

11. REPUBLIC OF SAKHA (YAKUTIA): Antonina Kondakova /

yktdealshaker@gmail.com

12. MOSCOW AND AREA: Elena Mityugova / eco55@yandex.ru and

Dzhamilya Gerasimenko / elzavinston@gmail.com

13. ULYANOVSK REGION: Volodin Vitaliy / volodin257812@mail.ru

14. REPUBLIC OF BASHKORTOSTAN: Halikov Oleg / khalik@bk.ru

15. KALININGRAD REGION: Alexey Dubskov / 39rustema@gmail.com

16. ST. PETERSBURG AND LENINGRAD REGION: Shvayakova Valentina /

V.Shvayakova@mail.ru

Reported by Dealshaker Russia Franchise Holder

Dina Sinyagina & Natalia Katsendorn
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Comment, Like & Share this report here

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2524181250964350&

id=565363310179497

Subscribe page fb.com/vipglobalone

Ovo su rezultati! Ovako se radi!

Nevena Savin

���������������������������

Jasmin Pirovic

Nije poenta koga ne zanima mute i cao nego jednostavno izadje i neka fina

informacija o necemu,bio expo,event ili nesto trece,ja kad vidim da imam 250

poruka na chata samo provritim i sigurno nesto bitno mi promakne a mislim da

velika vecina ima istu situaciju

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Ako tebe smara i davi izadji iz grupe, ako te smara i davi to sto najbitniji ljudi

napustaju projekat ne znam da li ti to nesto znaci ili govori o situaciji....

Ovo je chat grupa svi mogu da pisu najbitnije da se prosledjuju

informacije od bitnih ljudi u strukturi, a ako mi moramo privatno da saznajemo

sta se desava to onda govori koliko je situacija losa...

Pa vi tapsite jedni drugima do sutra ko je u pravu i sta je u pravu videcete

i sami na kraju..

Branislav

In reply to this message

���������������������

Olga Milivojev

E ovo je Balkan !!!

Zbog 2-3 čoveka da izađemo nas 774

Predrag Djordjevic

In reply to this message

Jel to rešava nešto i da li će sa tom informacijom što nema Damira, Zorana ili

ne znam koga biti rešeno nešto bitno?

Zamolio bih i tebe i Bojka da se dopisujete na privatnom chatu, a ovde

oslobodite mesto da mogu da se vide korisne i bitne informacije.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Sta je gore kad zbog 2,3 coveka sve ovo napusti 700 ljudi ili kad nas 700

napuste oni koji su nam ovu pricu obecavali?!

In reply to this message

Ti gledaj informacije ne gledaj mene i Bojka...

Branislava Bogdanov

In reply to this message

Odustao si od toga da je otkupiš?������

Bogdan Blaznik
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In reply to this message

Bravo Nevena !! ���������������

Milan Urosevic

Raspravljate se kao deca u prvom razredu i pravite kaos.

Te stvari trebate resavati na drugi nacin privatno a ne u grupi pa onda ste tu ili

vas nema da se i dalje ne pravi ovaj kaos svadja i negativa jer svi citamo ove

gluposti koje ne vode nikakvom resenju.

Resite u 4 oka

Podrzavam 100% Nevenu

I Bogdana

PRESTANITE SA GLUPOSTIMA

Drazen Kerepcic

https://youtu.be/chHnk6lSc5A

Predo83

Baskortostan ����. Zivopisna imena pokrajina ima ova Rusija. Sva sreca pa na

casu geografije nismo ovo imali, nego samo Sibir, Ural, Moskva, Crno more....

Predo83

Branislava Bogdanov 17.12.2019 00:14:46

DEALSHAKER RUSSIA REPORT

A big report on the work of the Dealshaker Russia team for 5

months (July 7 - December 15).

STATISTICS (12/15/2019)

• Number of requests received to the Russian customer support:

2246

• Number of new merchants: 698

• Number of new transactions: 3096

• 16 sub-franchisees assigned

• 21 events of various sizes held

• 11 events planned until April 2020.

16 SUBFANCHAISES WORK IN THE REGIONS OF RUSSIA

1. PERM REGION: Svetlana Timofeeva / sweta.lady-

tim@yandex.ru

2. MAGADAN REGION AND THE REPUBLIC OF CRIMEA: Elena

Vasilieva / Vasilena58@yandex.ru

3. Primorsky Krai (+ Khabarovsk, while there is no sub-franchisee):

Elena Kudel / ledibizz@gmail.com

4. SAMARA, PENZA, ORENBURG REGIONS: Vadim Charykov /

franchaizi63@gmail.com
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5. REPUBLIC OF KHAKASIA: Alla Valieva /

allochka.valieva@gmail.com

6. NOVOSIBIRSK, KEMEROVSKAYA, TOMSK REGION: Katerina

Zhigulova / Kalonbi@mail.ru

7. SOUTH-URAL FD (Tyumen, Chelyabinsk, Kurgan, Sverdlovsk

regions + Khanty-Mansi Autonomous Okrug and Yamalo-Nenets

Autonomous Okrug): Nataliya Romanova / natali_rom63@mail.ru

8. REPUBLIC OF BURYATIA: Larisa Dagbaeva and Natalya

Golubina / Lana_baikal03@mail.ru

9. KRASNODAR REGION: Evgenia Komarova /

komarowa.ewg@yandex.ru

10. LIPETSK REGION: Khmelev Evgeny / academy48@mail.ru

11. REPUBLIC OF SAKHA (YAKUTIA): Antonina Kondakova /

yktdealshaker@gmail.com

12. MOSCOW AND AREA: Elena Mityugova / eco55@yandex.ru

and Dzhamilya Gerasimenko / elzavinston@gmail.com

13. ULYANOVSK REGION: Volodin Vitaliy / volodin257812@mail.ru

14. REPUBLIC OF BASHKORTOSTAN: Halikov Oleg /

khalik@bk.ru

15. KALININGRAD REGION: Alexey Dubskov /

39rustema@gmail.com

16. ST. PETERSBURG AND LENINGRAD REGION: Shvayakova

Valentina / V.Shvayakova@mail.ru

Reported by Dealshaker Russia Franchise Holder

Dina Sinyagina & Natalia Katsendorn

Comment, Like & Share this report here

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2524181250964350&

id=565363310179497

Subscribe page fb.com/vipglobalone

Bogdan Blaznik

In reply to this message

��

Nikola Temelkoski

In reply to this message

Pitao sam vama nesto prepodne evo opet cu mozda i mi odgovorite,zasto vi ili

neko dugi od vas lidera koji ste ili ste bili ne stupite u kontakta sa Simon Lee ili

jednostavnije ne idete u Sofiju kako sto ste isli, eto znamo sad da su tamo oni

a vi niste nepoznati za kompaniju pa da vas ne puste tako bih se stvari

razjasnili i za vas i za nas ja neznam kako ve vas koza drzi da to ne

uradite?Eto hvala na odgovoru

Slobodan
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Danas ste preterali pa vise postova nego na oficijalne grupe, previse se

smarate, nemoze niko od menagmenta da vam prenese informacija I planove

ona ne bi bili u Menagmenta, sta Bude nek Bude ajmo vise optimizam manje

pesimizam I pitanja na kojji ne postoi odgovor,

Izvinite za moj Srpski��������������������Ziveli mi ex Jugosloveni

Dragana Tesanovic

Pozdravljam sve u grupi���

Nesto sam procitala i nemam ni jedanan komentar!

Osec odgovornost prema svom timu ,ti ljudi su meni dali poverenje ulazkom u

OL i zelim da kazem da sam u OL.

Olga Milivojev

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2609837279239745&

id=100006404944274

Nemanja Milosevic - mali ratnik

In reply to this message

Pa gospodjo Smiljana da se ne lazemo vise, kada se samo setim informacija

dobijenih na raznim info sastancima, seminarima itd, popa od njih nije bilo

tacno, mogao bih i da nabrajam, ali necu ovde, da ne kazu neki "svadjaju se

kao deca".

A svako ko ima imalo mozga zna sta znaci kad osnivac projekta pobegne. Pa

sigurno nije Ruza koja je toliko bila hvaljena pobegla zato sto je sve kako

treba. I to nine spekulacija i nagadjanje, to je elementarna logika

Aleksandar

Tri dana nisam čitao poruke i bilo ih je do malopre "samo" 938.

Stvarno nista konkretno.

Treba malo svi da iskuliraju i suzdrze se od bespotrebne polemike koja ide u

nedogled.

Pozdrav

Drazen Kerepcic

https://www.wjsnews.com/crypto/onecoin/

OneCoin Live Broadcasting of "Kim Cuong" {One 4 All}

Srđan ��������

https://www.facebook.com/radhanathswami/videos/464171510953345/

Olga Milivojev

Lê Simon Quốc-Hưng 15.12.2019 17:51:57
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Dejan Glavonjic

Luca Miatton (Blu Diamond Italy) 17.12.2019 16:38:18

** Come posso vendere il mio OneCoin?

Questa è una delle domande che le persone fanno frequentemente

in questi giorni! Cosa c'è dietro questa domanda particolare?

Molti di quelli che fanno questa domanda non comprendono il

concetto di vera criptovaluta mentre alcuni hanno estratto OneCoin

per * un motivo sbagliato *. Volevano partecipare a un * get-rich-

rich-quick-schema. * Non comprendono appieno il concetto o il *

_vision_ * dietro la creazione di OneCoin in primo luogo dal dottor

Ruja Ignatova.

Una domanda che faccio qualche volta alle persone è; Vendi soldi?

A differenza di altre criptovalute decentralizzate, OneCoin è stato

creato per sostituire * _fiat currency * ._ Non è stato creato come *

_ criptovaluta specifica_ * senza usabilità. OneCoin è stato creato

con un regolamento in mente per combattere un utilizzo errato,

quindi * KYC * è stato implementato nella Blockchain. Ed è stato

anche creato per scoraggiare il riciclaggio di denaro e quindi AML *

(Antiriciclaggio) * è stato implementato nella struttura. Dovresti

essere in grado di spendere .... il tuo _OneCoin / proprio_ mentre

spendi soldi al pepe. In effetti OneCoin è la prima criptovaluta a

stabilire la propria piattaforma di e-commerce * (DealShaker) *,

dove è possibile acquistare o vendere beni e servizi a livello

globale. Preferirò spendere il mio OneCoin su questa piattaforma

piuttosto che scambiarlo in _valute valute._ che rientra nel valore

più volte.

Non essere sorpreso se alcuni paesi adottano le criptovalute come

valute nazionali nel prossimo * futuro *. _Non è impossibile ._ * Mai

* dire * Mai * !! Il futuro di OneCoin è così luminoso!

Ma se guardi l'ecosistema di OneCoin vedrai * Rimesse e servizi di

scambio lì. * Cosa significa?

Ciò indica che _OneCoin alla fine stabilirà servizi simili a quelli di

Western Union o Money Gram o di altre agenzie di trasferimento di

denaro che stanno realmente facendo a livello internazionale; sarà

fatto attraverso la criptovaluta OneCoin invece di fiat money._ ##

Inoltre, ci sarà una piattaforma di Exchange in cui puoi scambiare

OneCoin in valute fiat * per coloro che ne hanno davvero bisogno *.

Basandomi su questo, è scusabile se mi chiedi: come posso

scambiare il mio OneCoin in valute legali?

Questa domanda è più accettabile per me. * Nel prossimo futuro ci
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sarà una piattaforma per questa particolare operazione. * Per ovvi

motivi ... * I commercianti avranno la prima priorità sullo scambio

perché sono il motore per guidare l'usabilità. * Una volta che sei in

grado di soddisfare tutte le tue necessità con OneCoin, a che ti

serviranno le valute legali?

Il mio consiglio è che se tu avessi il privilegio di estrarre OneCoin /

one non essere troppo ansioso di scambiarli con valute legali anche

se hai l'opportunità di farlo presto. Te ne pentirai se lo fai. * Perché

dovresti scambiare rapidamente tutto ciò che hai da una valuta

stabile, che cresce di valore di anno in anno a una valuta fiat

morente? * Non ha alcun senso.

  _Il trasferimento di ricchezza sta attualmente avvenendo dalla

valuta fiat alle criptovalute solo TIME._ E ti fai molto bene se mini

una criptovaluta superiore chiamata #OneCoin ... Guy, siamo molto

al sicuro solo per una questione di tempo io e te essere felice! e

anche lasciare che i regolamenti globali di Crypto & Exchange

assumano il loro ruolo .. * il forte sopravviverà *

Ma ora cerchiamo di essere sempre più disposti a imparare, a

capire di cosa si tratta questa criptovaluta e soprattutto il concetto

di onecoin ... Quello che sta succedendo di Bkoz non è mai esistito

prima nell'area del denaro!

Ci vediamo in cima ... & Quello che tu e io dovremmo sapere e

credere è che lo scambio sta arrivando ma sei pronto ??

Dejan Glavonjic

** Kako mogu da prodajem svoj OneCoin?

 Ovo je jedno od pitanja koje ljudi često postavljaju ovih dana! Šta se krije iza

ovog konkretnog pitanja?

 Mnogi od onih koji postave ovo pitanje ne razumeju koncept prave kripto

valute, dok su neki izvukli OneCoin iz * pogrešnog razloga *. Želeli su da

učestvuju u šemi * obogati se, obogati se. * Oni ne razumeju u potpunosti

koncept ni * _vision_ * koji stoji iza stvaranja OneCoina, pre svega dr Ruja

Ignatova.

 Pitanje koje ponekad postavljam ljudima je; Prodajete novac?

 Za razliku od drugih decentralizovanih kripto valuta, OneCoin je stvoren da

zameni * _fiat valutu * ._ Nije stvoren kao * _ specifična kripto valuta_ * bez

upotrebljivosti. OneCoin je stvoren sa regulativom u vidu borbe protiv

zloupotrebe, tako da je * KIC * implementiran u Blockchain. Takođe je stvorena

da obeshrabri pranje novca i zato je AML * (Anti-pranje novca) * implementiran

u strukturu. Trebali biste moći potrošiti ... svoj _OneCoin / ovn_ dok trošite

novac na papar. U stvari, OneCoin je prva kripto valuta koja je uspostavila

sopstvenu platformu za e-trgovinu * (DealShaker) *, gde je moguće kupiti ili

prodati robu i usluge širom sveta. Radije bih potrošio svoj OneCoin na ovoj

platformi, nego ga trgovao za _value valute._ koji nekoliko puta pada ispod

vrijednosti.

 Nemojte se iznenaditi ako neke zemlje u sledećoj * budućnosti usvoje kripto

valute kao nacionalne valute. _Ne nemoguće ._ * Nikad * ne reci * Nikad * !!

Budućnost OneCoina-a je tako svetla!

 Ali ako pogledate OneCoin ekosistem, videćete * Doznake i usluge razmene

tamo. * Šta to znači?

 Ovo ukazuje da će _OneCoin na kraju uspostaviti usluge slične uslugama
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Vestern Union-a ili Monei Gram-a ili drugih agencija za prenos novca koje

zapravo rade na međunarodnom nivou; to će se vršiti putem krizne valute

OneCoin umesto fiatog novca. Na osnovu toga, izvinite me ako mene pitate:

kako mogu da razmenim svoj OneCoin u legalnim valutama?

 Ovo pitanje je za mene prihvatljivije. * U bliskoj budućnosti postojaće

platforma za ovu konkretnu operaciju. * Iz očitih razloga ... * Trgovci će imati

prvi prioritet na razmeni, jer su oni motor koji pokreće upotrebljivost. * Kada

budete mogli da ispunite sve svoje potrebe pomoću OneCoina, za šta će vam

trebati legalne valute?

 Moj savet je da ako ste imali privilegiju vađenja OneCoina / ne budite

preterano željni da ih trgujete legalnim valutama, čak i ako imate priliku to

uskoro. Zažalićete ako to učinite. * Zašto biste zamenjivali sve što imate od

stabilne valute, koja iz godine u godinu raste u vrednost fiat-umiruće valute? *

Nema smisla.

_ Prijenos bogatstva se trenutno odvija iz fiat valute u kripto valutu samo TIME.

a takođe neka globalni propisi o Cripto & Ekchange preuzmu svoju ulogu .. *

tvrđava će opstati *

 Ali sada pokušavamo da budemo sve spremniji da učimo, da razumemo šta je

ta kripto valuta i pre svega koncept onecoin ... Ono što se dešava sa Bkozom

nikada ranije nije postojalo u području novca!

 Vidimo se na vrhu ... & Ono što bismo trebali znati i vjerovati je da razmjena

dolazi, ali jeste li spremni ??

Sasa Rasic

Predo83

Zar ova grupa nebi trebalo da bude zatvorena?

Bogdan Blaznik

V preteklih 2-3 dneh smo v sodelovanju moje ožje ekipe objavili več kot 30

ponudb na DS ! Različnih artiklov ki so nas ležale doma. Od zbirateljskih

artiklov, namiznih iger, športnih artiklov in tehničnih stvari....... Kdaj bodo

potrjene ponudbe.... nevem... Kdaj bo franšiza.... nevem...... Vem samo to, da

bomo v naslednjih dneh, do konca tedna sigurno sestavili še najmanj 20

ponudb ! IZPRAZNITE OMARE, PREDALE IN KLETI IN DAJTE PONUDBE

NA DS ! Ni važno ali je novo ali staro, niti ali je poceni ali drago.... Objavite

ponudbe, dodajte uporabno vrednost našemu ONE in s tem pomagajte našem

skupnem projektu do uspeha !

Ako ne razumijete objavu radu vam je prevesti. Pozdrav svima !!

Dejan Glavonjic

Moze prevod

Bogdan Blaznik

>Evo prevoda:

U protekla 2-3 dana, u suradnji s mojim neposrednim timom, objavili smo

preko 30 ponuda na DS-u! Razni predmeti koji su nam bili kuči, u ormanimam
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ladlicama, podrumima….. Od kolekcionarskih predmeta, stolnih društvenih

igara, sportskih artikala i tehničkih predmeta ....... Kad će biti ponude odobrene

.... ne znam ... kada će biti franšiza .... neznam ... ...... samo znam, da čemo

sigurno do kraja sedmice postaviti najmanje još 20 ponuda! IZPRAZNITE

ORMANE, LADICE, PODRUME I POSTAVITE PONUDE NA DS! Nije važno je

li novo ili staro ili je li jeftino ili skupo .... Objavite ponude, dodajte dodatnu

vrijednost našem ONE kako biste pomogli našem zajedničkom projektu uspjeti!

Olga Milivojev

Bravo za Sloveniju , ugledajmo se i krenimo .Hvala Bogdane ��

Slavko Lubina

����

18 December 2019

Ljubomir Gogic

Miroslav Grgic

Slusaj mene, radi sta znas...

Ljudi pamet u glavu

Mnogi nisu svjesni sta imaju u rukama...

Olga Milivojev

https://www.facebook.com/groups/Onelifeitalia/permalink/2260507437382009

/?sfnsn=mo&d=n&vh=i

Goran Ilic

Svake nedelje mesecima vec dobijam nove inoformacije i vesti od kompanije

na e-mail pa mi je malo cudno da ovde niko nista ne zna sta se desava, nisam

jedini valjda kome stizu redovno mailovi
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Branislav

Nijedan mail nisam dobio od kompanije, za sve ove godine koliko sam vlasnik

coina.

Goran Ilic

Od: OneLife Network <press@onelife.eu>

Datum: 17.12.19. 20:12 (GMT+01:00)

Naslov: ONELIFE NEWS

Branislav

Nista

Dejan Glavonjic

Trebas da se subscribe-ujes���

Goran Ilic

Prijavite se nece oni nas da traze, evo njihovog maila pa im se javite

Stvarno salju redovno svakog ponedeljka ili utorka nove vesti

Branislav

Ok, hvala

Goran Ilic

Evo malopre dobio mail pa mi oade na pamet da odmah podelim sa vama jer

mi je bilo cudno sta citam ovde, niko nema vesti a salju ih redovno, aktivni su

sve vreme

Skrinsotovao sam poslednji mail koji sam dobio.malopre a svaki je ovako

opsiran od njih i to bas svake nedelje

Iskreno, ovi stvarno nesto rade i to sve vreme tako da sam i dalje

optimista po pitanju ovoga svega

I pozdrav za sve vas, sve je korisno bilo sto sam citao do sada na grupi

ali se nisam javljao.

Ne zurim ni povodom projekta. Velike pare sam ulozio ali se ponasam kao da

ih nemam vise i oslanjam se na realne prihode.

Era kriptovaluta dolazi sigurno i ne ocekujem nista jos bar 3-4 godine ali i to ce

brzo da prodje. Ovi mi deluju nekako najkompletniji i iza ne stoji ni Ruza ni njen

brat niti bilo koji pojedinac, ovo je projekat neke od jakih grupa Svetske mafije

(u pozitivnom smislu) i to je najlogicnija ali i najbolja istina za nas ako jeste jer

znaci da ce da funcionise.

Ni Tramp ne vodi Ameriku vec grupa druge Svetske mafije i to je uvek tako

bilo.

Samo stpljenja...

Miroslav Grgic

In reply to this message
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Dejan Glavonjic
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Olga Milivojev
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Nevena Savin

Angela Lipari joined group by link from Branislav Ćurčić

Milan Radulovic
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Global DealShaker Yr2020 18.12.2019 16:27:42

Global DealShaker Yr2020 18.12.2019 16:27:43

JOSIP BUNIC

Global DealShaker Yr2020 18.12.2019 16:30:46
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Dejan Glavonjic
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Samo mi je zao sto mi iz Juge,nemamo nikoga tamo��

Borut Ipavec

https://youtu.be/sXn3uQQUBiE

Dragan Andulajevic

In reply to this message

A zasto nemamo? Gde su nasi lideri sa Balkana Damir Topic, Zoran Stupar,

Nikola Adzija,Marinko Paric,Branislav Curcic,Zeljko Jankovic...?Kada je bilo

provizija bilo je i putovanja Tajland,Makao,Engleska... Sad niko ne moze ili ne

zeli da se ubaci u Sofiju? U cemu je problem?!

Sasa Rasic

Hahahaaa..pa to je njihov izbor!Slaba ti vajda s takvim "liderima",kad ne

kapiraju sustinu ovog planetarnog projekta...Srecan im put!

nikola savic

Borba je velika, nisu to nebitne stvarni. Prica i ideja vezana za kriptovalutu

mozda prevazilazi ocekivanja i njihovih kreatora (stvaratelja).

Ne branim i ne napadam nikoga, ali ne moze npr. Dusan da bude tamo gde

nije pozvan.

Mozda je to i dobar znak za sve nas (pa i Dusana) da su novi ljudi oprezni

pouceni iskustvom da su ovu kompaniju gotovo svi izdali i rusili iznutra.

Mi samo mozemo biti sigurni u jedno, da Dusan i Bane vise zele da ovo uspe

od mene. Razlog je prost, imaju vise coina i vise su se posvetili ovome, vise

ljudi zna za njih nego za mene itd...

Tako da nema razloga da im se ja smejem i nesto govorim bez dokaza.

Ja = svi mi ostali (izvinjavam se ako se neko uvredio)

Istina je istina i ne moze se sakriti.

Molimo se zajedno da ovo uspe �����������

Borut Ipavec

Uspiet oče to budite 1000%

��������

Bogdan Blaznik

U ovoj grupi je 777 članova. Da svak postavi samo 1 (JEDAN!!) deal na DS.....

Zamislite 777 novih ponuda na Deakshakeru !!!! Ludo ! A svatko ima nešto kuči

da stavi na DS... novo... staro.... Ajmo ljudi nemojte samo kukati i pričati

bezvezne stvari..... Neka svatko nešto uradi za zajednički cilj !!!!!

Bogdan Blaznik

In reply to this message

Ako ti zatreba pomoč damo reci ��
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Sasa Rasic

In reply to this message

Nismo se izgleda razumeli!Kakav crni pesimizam,ja bas verujem u ovaj

projekat i znam da nije fora samo u pukoj razmeni za fiat(daleko bilo),zato sam

i naglasio da je u pitanju planetarni projekat,bez fiat valuta(bliza ili malo dalja

buducnost).Naravno,nisam imao nameru da ikoga od otislih lidera vredjam..

19 December 2019

Игор Драгнић

In reply to this message

����������

Dejan Glavonjic

DealShaker Info 19.12.2019 00:20:53

Believe in Vision and The Truth of ONE Ecosysyem

OneLife Leaders Meeting with Captain Simon Le and Co Captain

King Jayms

Sofia, 18 December 2019

Watch, Like & Share video

https://youtu.be/hvED1Vx1-MY

Subscribe video https://youtube.com/c/vipglobalone

Miroslav Grgic

In reply to this message

Koliko smo pozitivni i koliko radimo, ne treba ni da budemo medju ovakvim

liderima

Dejan Glavonjic

Na zalost si u pravu Miroslave

Miroslav Grgic

"Istina je" Niko nista nece da radi a svi smo u stanju kritikovati sve zivo oko nas

i nama su svi krivi za sve

Perica Popov

Nikad nije kasno promeniti se. Počevši svako od sebe. A ne menjati druge da

bi nam odgovarali.

Miroslav Grgic

Tako je Perice

Perica Popov

Sto mi uporno pokusavamo

Miroslav Grgic

Evo od mene primjer(nije nista posebno) ali hajde da svako od nas dà svoj

doprinos kliko moze... 5 dilova sam postavio i cetiri su prodana isti dan a peti je

rezervisan....
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Damir Topić

Postovani clanovi ove grupe koju nisam ni kreirao niti sam admin!

Unaprijed se izvinjavam uvazenim doktorima, profesorima, i dobrim ljudima koji

cijelo vrijeme gledaju ovu farsu, ali agonija mora jednom stati!

Prvi put se javljam ovdje i uopste bilo gdje gdje su doticni lideri i par ljudi oko

njih koji obmanjuju sve redom uopste ove godine, a i prosle rijetko sam se gdje

oglasio, jer sam bivao usutkan! Sve sto kazem i sto sam ikada izgovorio stojim

iza toga! Sve sto cu izreci tvrdim sa dokazima da je istinito i tacno!

Ja sam DAMIR TOPIC. Ozenjen sam i imam 42 godine i dvije kcerke.

Vlasnik sam svoje kompanije u Bosni 20g. Imam dva kluba borilackih sportova.

Uvazeni sam clan kuce Slavnih. Izasao sam u knjizi sa 300 najboljih iz cijelog

svijeta pored najpoznatijih imena poput Jason Stathama, Jet li, Jacki Chana i

drugih sa kojima se redovno cujem i sa kojima sam prijatelj.

A ko ste vi?

Clan sam privredne komore Republike Srpske, Beogradske i Becka komore.

Vise puta sam proglasavan za privrednika i moja firma je uvijek u vrhu kao

najbolje rangirana i likvidna. Imam i u Srbiji firmu.

Bavim se bankarskim sektorom i imam jak svjetski tim ciji je clan i jedan doktor

u ovoj grupi.

Itd itd...

Ko ste vi?

Koja je vasa pozadina?

Zasto spominjete imena a nemate pojma sta je pozadina i ko je ko?

Zasto mene spominjete nakon 2g? Sto se niste zapitali gdje sam ja sve ovo

vrijeme ako vec pitate za mene a i ne poznajete me?!?

Ko ste vi?

Pitajte ove lidere sto su na sceni zadnje 2 godine, a pogotovo zadnjih godinu

dana sto su se predstavljali kao lideri a u pozadini su radili sve suprotno i sve

dobro su unistili i sve prepisali na jedinog postenog koji je pretrpio ozbiljnu

stetu od ataka njihove kriminale organizacije?

Taska i gnusna kampanja je vodjena protiv mene od strane doticnih da me
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samo odvoje od tima. Ja sam se sām odmakao jer svi koji su se meni zalili na

njihove kriminalne radnje su isto sutili i shvatio sam da nemam za koga da se

borim!

Vecina koja zna dio pozadine suti do dana danasnjeg i dalje kucka poruke koje

nemaju veze sa glavom a istovremeno je u dosluhu sa istima i rade isto sto i

oni.

ISTINA JE BOLNA ALI JE ISTINA.

Mnogi bi se iznenadili kazem vam.

Zasto njih ne pitate? Ah da nema potrebe kad su vam vec prodali pricu iz

njihovih bolesnih glava i radili su nevidjenu pljavu kampanju protiv mene gdje

se pokazala sva ZLOBA I POHLEPA ovog svijeta!

Svi nabrojani se stalno okupljaju zajedno i smisljaju nove pakosti a vi ih pratite i

podrzavate i onda vam je neko kriv!

Zar nisu bili nedavno na sastanku u NS svi za istim stolom? Da li ste mene

vidjeli sa njima? Sad pricam o ovoj godini a mogu i za predhodne sve.

Kad kazete culi smo da je neko rekao ovo ono onda recite od koga ste culi?

Zasto sirite lazi i dalje i zavaravate posten narod?

Kako vas nije sramota da i spomenete moje ime a opet podvlacim ne znate me

i niste me sigurno vidjeli ove godine nigdje da sam se objavio niti sam vodio

webinare niti sam sta obecavao!

Zar nisu svi bili i u Veroni zajedno?

Da bili su da svako nudi svoj sistem i vrbuje kao sto su radili od prvog dana!

Ja sam ozbiljan covjek, porodican, sportista, humanista i srecom ostao sam

pozitivac iako ste sve dobro ubili u meni.

To sam ja, a ko ste vi?

20g putujem i bavim se energijama i zakonima Univerzuma. Kad idem na Tibet

ili takve destinacije mogu sam. U mlm sam usao da se druzim i upoznajem

ljude. Volim binu i da, priznajem jesam motivirao ali uvijek pricao korektno!

Ni jedan power pack nisam uzimao niti bio noseci osim jednog gde su me

prevarili i ubacili Andjelku koja nije ni bila u mojoj mrezi a i nju su prevarili i sad

zena nema coinsa jer su moji nalozi svi zatvoreni a vi ste tu uticali!

Do prije 5 dana ste se svi hvalili sa doticnim liderima koji su svi u GLG ali sute

a i neki koji nisu lideri su tamo i sve vam mogu prenijeti i zahvaljujete im na

grupama a ne znate sta su ustvari radili. Mnogi od vas i znaju jer ste se meni

zalili i remetili moj mir i porodicu.

Trpio sam mnogo.

DOSTA JE VISE!

Svi koji spomenete moje ime u negativnom kontekstu a bez dokaza da sam

vam nastetio cete biti tuzeni!

V

i sto me spominjete da li vi mene znate licno i da li ste sjedeli sa mnom i

da li ste me pitali direkto ista?

Spominjete jahanje slonova iz 2016te? Pa nabrojao sam vam samo dio

aktivnosti sa cim se ja bavim i za Tailand idem sa svojim novcem i to vise puta

godisnje!

Samo prosle godine sam imao 87 letova za OLN! Sa svojim novcem naravno

koji sam u svojoj kompaniji zaradio.

Prvih godinu do max 2 svu sam zaradu vratio u mrezu i blokirao sve zarade

kojih nije niko ni imao doduse zadnjih 2g osim vasih preprodaja paketa i

ostalog sto ste nelegalno radili. Uzeo sam vecini pakete koji kad su zaradili

nisu nikad vratili!

Organizovao mnoge dogadjaje i radio dok je sve normalno funkcionisalo pa je

bio i testno xcoinx pa se prodavali coinsi. Bio sam iniciator da se spoji

kompletna grupa iz Slo do MK. Inicirao sam najveci expo koji je odrzan ikada u

ZG. Naravno u saradnji sa doticnim liderima koji su taj dio zaista dobro uradili.

Dakle mogu ako hoce i da nisu bezobrazni, neiskreni i pohlepni. Tu je doslo do

sukoba izmedju lidera i podjele para. Tu sam zahtjevao da se ako ima viska

podjeli ljudima koji su najvise doprineli pa sam ismijan. Veliki pritisak sam imao

od lidera iz Srbije da trazim gdje su pare od Hrvatske grupe sto me uopste nije

interesovalo jer sam znao do cega ce doci. A i mislim da podvucem da nije

nesto puno preostalo i za taj rad koji su odradili zasluzili su ali mene to nije
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interesovalo jer vecina koja je bila direkto u doticaju sa mnom zna moj odnos

prema novcu i koliko me to interesuje.Ti isti sto su huskali preko mene jedne

druge se i danas zajedno druze ali sve je lazno. Sve sam ih provalio i odmakao

se.

Inicirao sam turneju EU, doveo kompaniju komplet u Bosnu na seminar sve

max odradio i na najposteniji nacin ali nisam mogao izdrzati udruzenu

zlocinacku organizaciju vodjenu ljubomorom i zavisti i sa nevidjenom dozom

ZLOBE koja je na kraju unistila sve oko sebe sto se i vidi.

Mogu da vam dam kompletan izvjestaj od pocetka OLN do danas! Ali je prica

jako tuzna i bolesna. Mogli bi se iznenaditi mnogi i postidjeti!

Sav novac sam dakle vratio u mrezu i placao od kancelarija do ostalih

aktivnosti i bunio se da seminari budu besplatni kao i radionice i nudio se da ja

platim za sve i naravno usutkan jer je trebalo uzeti novce i od karata.

Mnogi to znaju ovdje na grupi ali sute!

Mnogo lazete i petljate.

Opet se izvinjavam postenom narodu ovdje ali moram sa govnima govnarski.

Serite koliko mozete pojesti. Pretjerali ste i izasrali ste vise nego mozete

pojesti pa sada govna plivaju i po drugima.

Pazite sta pricate i koga optuzujete. Sve sto ste rekli do sada zadnje dvije

godine govori o vama.

Svi tragovi su ostali i sluzbe koje inace prate sve ce da koriste a i ja za privatne

tuzbe AKO nastavite IKADA vise da manipulisete i spominjete moje ime. Te

marifetluke nastavite sa ovima koji vas prate a meni se zalite privatno i

oduzimate moje dragocjeno vrijeme sa porodicom.

Poremetili ste mi zivot totalno i ostali su dozivotni oziljci.

Jos jednom da kazem da sve sto sam napisao stojim iza svake rijeci i spreman

sam pred FBI i pred BIA sto nema potrebe jer oni znaju a i Antimlm Srbija gdje

su me stavili zajedno sa vama da potvrdim sve. Ja vas kazem necu tuzavati a

imam debelog osnova jer vjerujem u KARMU a ona vas stize.

Skidam kletvu ovdje javno za vas i vase porodice jer sam bio u teskoj agoniji

nakon porodicne tragedije koju ste izazvali i mog teskog gubitka! Skidam jer

sam upao u lose druzeci se sa vama i u tom momentu bio isti.

Ni to nije bilo dovoljno vec ste me blatili po grupama pa ste me prozivali za

QTBC i provizije od 2% koje sam ja vec poklonio vama svima i odrekao se

toga. Tu ste se pokazali kao dno dna i isplivalo je ono najgore ljudsko u vama!

Ne tjerajte me da vam izbacujem dokaze i vase prljave radnje. Sve sam

pokusao i nisam uspio. Ostalo mi je da sutim i trpim. Blue diamond sam bio 5

min. Kad sam dostigao taj rank i na proslavi dobio 5min a vi svi da se pokazete

po sat vratio sam poziciju. Svi ste imali moje sifre jer sam uvijek radio

transparentno i rekao sam vam da koristite moju glavnu poziciju pod uslovom

da 50% ide u humanitarne svrhe!

Usao sam kao biznismen u ovo da se druzim i smatrao da je to pljav novac kad

sam vidio kako lazete i hajpate i ne mislite dobro nikoma. Niste svesni da ni

sebi ne mislite dobro jer kad sve unistite pocecete i sebe.

Sve i cent mogu dokazati. Naravno nista kao sto sam rekao nisam koristio vec

sam vama placao hotele, bazene, vecere, kancelarije idr...da ne ulazim u sve

detalje. Ima materijala da pisem 10 dana.

Istinu vi ne zelite!

Sve kodove nakon silnih napada i pokusaja da se izblatim u narodu, javno i

kod kompanije sam ugasio i iz revolta kao za

novac sto nisam htio privatno da koristim vec vracao u mrezu od koje je i

nastao sam prestao ulaziti u naloge. Svi coinsi su mi zamrznuti i nemam ni

jedan niti mi treba!

Covjek sam koji je zadovoljan sa svojim zivotom i ponizan!

Vi nikada necete biti zadovoljni da imate milione a pogotovo poniznost ne

znate sta znaci!

Ne pricajte mi o moralu da se ne ukopate vise. Ljudi znaju pa su me poceli

prozivati da isceniraju tj.izazovu moju reakciju. Pa evo.

Nisu ljudi spremni za istine.

Andjelka mogao bih ti se izvinuti za coinse od PP sto si izgubila ali tebe su dva

lidera samo gurnula meni i imam samo taj jedan PP na kojem nema coinsa jer
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je na mom imenu a ja nemam nista odavno ni na jednom nalogu niti ih otvaram

zadnjih 2g. To je istina. I jos daleko daleko gora i surova.

Pitajte vi ove tzv.lidere sto su se lazno predstavljali da su vlasnici ovoga ili

onoga a pas nije imao za sta da ih ujede a svi sada vozaju nova auta i da ne

nabrajam druge stvari i nekretnine koje su stekli prevarom. Da prevarom od

uzimanja provizija koje ste dobijali od visih lidera tajno do manipulacije sa PP i

preprodajom istih itd. Mene su ljudi poceli zvati i prijetiti da ce prodati dug kod

nekih i u komadu 250.000€ do toga da ce doci pucati na seminar pa do toga da

ce vam isjeckati djecu na komadice a iste ste hvalili i ljubite se izmedju. FUJ.

Kakav ste olos.

Pricajte sve sada javno ovdje! Zasto se meni zalite. Ja sam vam bio i psihijatar

i rijesavao i porodicne probleme i finansijske i druge a kako ste mi vratili? Pa

nastavili sa njima koje ste meni privatno pljuvali.

Kakvi ste to ljudi?

Gledate li se u ogledalo?

Kako se ne bojite KARME i svojih porodica?

Zasto vam je drago da se hranite unistavanjem drugih?

Mnogo je zla uradjeno ovdje na Balkanu!

Zapitajte se svi kakvi smo kao ljudi i sta ocekivati kao takvi?

Sta mi to zasluzujemo uopste?

Mnogi ovdje znaju mnogo a sute. Mislim na druge koji nisu "lideri".

Sram vas bilo sve koji ste ucestvovali.

Sad ste se nasli da mene prozivate opet?

Nije vam bilo dosta?

Gdje ste bili kad sam dozivjeo mozdani udar u januaru nakon udruzenog

napada vas ZLIH I POHLEPNIH kad sam 16 dana lezao nepokretan? Takvog

me gledale moje kcerke i slomili se svi. Supruga dozivi krah i dozivimo novu

tragediju a vi ste sve to culi i pravite se ludi i sto je najgore nastavljate i

nastavljate da bi vrhunac bio pisanje pisma protiv mene i svi ste se potpisali i

poslali na sve zive adrese od kompanije do javno na GLG gdje gubim

kredibilitet i u svijetu tesko stecen putujuci sa svojim novcem dok ste vi sjedeli

kod kuce i iz toplog doma radili lazne webinare i zamazavali oci ljudima.

Kako vi mozete biti lideri? Kako vas nije sramota da se tako zovete kad lider

treba da pomaze a ne da laze i unistava oko sebe sve i jos gazi vise kad vidi

da je neko na dnu? Vi ne mozete pomoci vise ni sebi a kamoli drugima!

Sram vas bilo!

A vi ostali?

Svasta ste radili i sutite. Podrzavate zlo. Onda ste i vi isti. Dakle mislim na

ucesnike a oni znaju ko su!

Ja sam sve te doticne blokirao na svim mrezama i izbrisao iz svog zivota

davno.

Pokusali ste udruzeni protiv jednog i priznajem uspjeli ste ubiti dosta dobrote u

meni ali ne sve. Oziljci ostaju naravno ali zivot ide dalje.

Meni je sve ovo bilo nepotrebno ali sam cist pred Bogom jer centa nisam uzeo

a pomogao sam svima koji su mi se obratili

Vama postenoj nekolicini se jos jednom izvinjavam i pitam javno da li ima neko

u grupi da sam ja duzan nesto i da je ostecen licno mojom krivicom. A i mene

su tzv.lideri obmanuli koristeci moju dobrotu i dobro srce i pokusali spakovati

da me zamrznu, da mi rasture porodicu i zdrastveno, psihicki i materijalno

uniste. Hvala jos jednom svima. Sve vas volim i dalje i porucujem svima da je

istina tamo negdje ali samo budite ZAHVALNI I PONIZNI.

Da, jesam motivisao i nastavicu kao i do sada.

Sto se tice Sofije od prvog dana sam na prvoj liniji i mogu slobodno da kazem

jedni mozda na svijetu u ovom momentu koji znam dosta i radim i dalje u

pozadini jako aktivno i to mnogi znaju ali sute. Sofiju sam inicirao i zvao mnoge

ali niko nece da se trosi i dize guzici samo idiot

D

Damir. On bi trebao sve a nista mu ne treba. Pa ako je tako draga

gospodo dogovorite se ko ce voditi Balkan ili pojedinacno zemlje i dajte

rijesenje jer ja sam ih vec dao i mozemo ici stavku po stavku od desavanja

prvih do danas ali ce isplivati mnoge stvari a niko nece da prizna kao sto ste
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vidjeli poslednju dvojicu koji su se kurcili i iskljucivali i tuzavali svoje ljude

kompaniji i sa tim otimali kruh iz usta djece tih koje su zamrzavali a

istovremeno sa gorima sjedili i podrzavali do dana danasnjeg.

Za Sofiju sam molio od Slovenaca do Makedonaca. Cak sam i tebe zvao Deki

pa si rekao da te ne interesuje kao i mnogi koji pisete a necete da odradite

gotov projekat a kamoli da dignete dupe i odete negdje. Znaci sve je laz.

Porucujem jos jednom izaberite predstavnike i spojicu vas dok jos ne izadjem

iz svih grupa i dok jos imam konkciju i to najjacu koja postoji i sa svjetskim

liderima i sa kompanijom i ne prosipajte suplje vac budite kreativni i budite

ljudi. Ja definitivno necu nakon svega raditi ali vas mogu povezati i dati

uputstva kako da za kratko vrije vratite ono kako je bilo dok mene nisu otjerali

a to su trgovci koji svaki cas su iskakali na grupi koju sam osnovao ali po

nalogu jednog klinca iz Slo ostali lideri me izbacuju i krece nevidjeno zlo koje

sam samo u 1% napomenuo.

Dakle sve je spremno i bio sam u Sofiji i ne pitajte me za detalje jer niste ni do

sada. Sve cu vas spojiti i te vase kvazi lidere koje pratite ali nek mi se oni ne

javljaju. Posaljite ko su

Ljudi koji bi bili u organizaciji jer sam pitao sve nabrojane lidere da dodju

na Rab kad smo organizovali oko fransiza pa je Rok Sincek izmislio pricu kako

sam zabranio ulaz njima a direktno iz Dubaia sam dosao u Ljubljanu na

seminar sa Igorom Krnicem gdje sam javno pozvao sve da dodju kad je bio

prvi treninga ali tada su kao i prije toga radili druge sisteme i dogovor je da na

Rabu dogovaraju zajedno sa Bostijanom druge stvari itd...sve oni to znaju. Pa

sam radio i Viroexpo ove godine sa ekipom pa svasta nesto pa i ovo sam

skratio max. Ko su ti koji bi nastavili i bili ubaceni u novi GLG koji se nece tako

zvatii za DS. Za Sloveniju ce voditi Polona sa svojim timom koji je

profesionalan i spreman. Kompanija je u redu to mogu za sada reci a stvar je

kompleksnija neko se prezentuje. Kljuc je u DS a mjenjacnica nece jos dok se

ne stvore uslovi a da ste mene slusali ne bi nam ni trebala mjenjacnica vec bi

imali do sada preko 500 trgovaca i mapravili bi Veronu 10 puta bolje.

Dakle ko je spreman da ide u Sofiju na razgovore a ko za DS. Sastanak je

danas a i sutra. Ja sam pitao vise njih da me bar vozi jer nisam bas ovih dana

uperan a sutra imam u 11h operaciju zakazanu U BL i necu vise nista da

ucestvujem kad nece ni drugi ali cu ljudski pomoci max da vas uputim u sve.

Ako se organizujete sa mojim uputstvima brzo mozete isplivati i biti ono sto

Balkan zasluzuje a ne sto se prezentuje. Ako sam koga uvrijedio izvinjavam se

ali jos jednom napominjem budite ZAHVALNI I PONIZNI i svega ce biti a i sve

je oko nas vec. Pusten vam je jedan sistem koji smo sa timom dugo radili gdje

ne treba nikoga ukljucivati i svi isto zaradjuju i nema malverzacija pa me bas

interesuje hocete li i to sjebati.

Imate svi sansu da se pokazete kao ljudi jer je Bog milostiv i stalno nam salje

sanse. Udruzite se nekako jer vi to znate da radite iako se ne volite tu ste

majstori i povedite timove i razvalite sve jer Balkan moze biti najjaci u svijeti.

Lazni lideri pokajte se i dovrsite misiju koju ste poceli i skinucete dio karme sa

sebe. Mene ne zovite nikada vec kad budete nesto organizovali napisite BY

MEMORY OF OUR GREAT NINDZA AND MEMORY OF OUR NESO

KOSTIC. Znacu da ste na pravom putu i slacu vam energiju sve ostalo

preskocite i ne inicirajte dalje jer ce doci do potpunog unistenja.

Budite KREATIVNI jer sve je JEDNOSTAVNO. Volim vas skoro sve a ostalima

oprastam�����
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Zlatko Morozin

Bravo frend��������

Damir Topić

Dok je pisano pismo da ja unistavam Balkan i OLN na Fruskoj Gori na vasem

teambuildingu ja sam istovremeno radio ono sto treba da se radi. Evo sve vam

je vraceno. I fransize i coinsi i nastavite momci❤

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2203747456606899&

id=100009149992340
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Zeljko Sekulic

In reply to this message

Koliko si dugo cekao da odobre ? Ja cekam vec 3-4 dana...

Bogdan Blaznik

In reply to this message

��

Miroslav Grgic

Pozdravljam g. Damira iako ga osobno ne poznajem niti bilo koga iz

"balkanske grupe" Tu sam ako na bilo koji nacin mogu doprinijeti. Mogu samo

reci da su meni licno (osobno) neki vodeci iz grupe pomogli a nisu morali niti

trebali. zato se suzdrzavam bilo kakvih komentara... Ovo sto ste vi Damire

napisali je za svaku pohvalu i stojim iza toga ako je neko manipulisao (a bio

toga svjestan) neka bude prozvan. Ljudi, nemojmo gresiti dusu! Budimo

pozitivni pa ako treba i priznajmo svoje greske... jer ko radi taj i gresi...

In reply to this message

iskreno, nije svaki dil isti . Zasto neznam ali neki se cekaju 1 dan a neki 3 dana

Zeljko Sekulic

In reply to this message

Ok, hvala.

Sef Mkd

To One Life Members

At the end of September 2019, the head office announced that it would be

possible to cash coins in increments of $ 10,000. per month.

When the deadline passed and we immediately headed to the Onecoin

Bulgarian Headquarters to find out why. After digging for information for 2 and

a half months in Sofia this is what happened.

An emergency Inner Circle meeting was called by Veselina Valkova of

Compliance and Black Diamond Habib Zahid in Mid October.

At that meeting, we were informed that it was impossible to put One Coin on

the exchange because of the suspicion of money laundering and the Bank of

Ireland planned then cancelled testimonies. In other words, no bank or

exchange would ever allow Onecoin to be listed.

At that meeting Plan B to rescue OneLife members was announced.

At that time, we were asked by Mrs Veska, mother Dr. Ruja Ignatova to help

save the 3.5 million members with their coins.

All inner 35 circle members present, including Simon Le who agreed to this
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plan.

However, two weeks later, Mr. Konstantin Ignotov admitted that it Onecoin was

a planned fraud at the trial conducted on the wire fraud and money laundering

case for Mark Scott.

Until then we had believed that Konstantin Ignotov had been working for One

Coin without knowing about the situation at hand and that he had been

suspected of wire fraud and was being arrested unfairly.

After admitting that the company was a fraud and that his sister had tricked him

into believing so, the operations at the headquarters deteriorated quickly to the

point where all employees were let go and to work at home until the end of

December 2019. We also found out that plan B, to do a brand change and go

to the exchange with a new coin that was being promoted at that time was

canceled.

The management policy of the new manager was far from the original Onecoin

vision and eco system, and was to operate only the deal shaker without

creating an exchange. This was wasn't something I could NOT agree with and

fought with new management and for the members. Unfortunately the results

were an unfavorable outcome.

We fought long and hard about It and made a hard decision that we could no

longer continue the Onecoin/Onelife activity. This ended in removal ncluding

any GLG Inner Circle status and the Japan Deal Shaker Franchise.

4 years ago we saw Dr. Ruja on stage in Macau. We were so impressed with

OneCoin's vision and her aim for the financial revolution to help the unbanked

and walked along and supported Onecoin and its members for 4 years. We are

extremely grateful for the chance to meet with all of you and to experience we

experienced in this network.

In the future, we will continue to take legal measures to ensure that many

members, including myself, in order re-pay anyone that were involved with the

company.

Best wishes for your health and success.

Mark and Miki Nishiyama

Bojko OC

Moram da prekinem zavet cutanja.

Ono sto mi para oci ovde jsu reci: prevara, pare, kriminalna grupa...

I onaj deo gde Damir nece da pominje imena. A zasto neces Damire? Promeni

molim te.

Ako je sve ovo tacno sto si rekao, onda smo svi mi koji NISMO radili mrezu -

budale, prevarene budale.

A prevare treba da budu ispitane, povezane sa licima i procesuirane. Zar ne?

Ostalo necu da komentarisem ovog momenta.

I dobro je sto si progovorio, pa bilo to istina ili ne. Dobro je. Upravo tako

mozemo da saznamo nesto. Zato sam ja licno i prozivao sve lidere imenima.

Eto, ti rece svoje, svaka cast. Ima li neko drugi da kaze nesto svoje? Neka

odbrana na sve to sto je Damir rekao? Ili da zakljucimo da cutanje znaci da je

sve ovo tacno.

Smiljana Simic
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In reply to this message

Ovo ko god da je pisao ili smislio je dno dna

Poslovnost nula, recitost nula.

Nadam se da nije stiglo u kompaniju ili negde zvanicno od sramote (ovo je

tracarsko pismo, kao kad se deca tuze uciteljici u skoli)

Bojko OC

Tako je. Ja sam prozivao ovde sve, ali da se oglase. I evo Damir se oglasio.

Ne poznajem ga kao ni ostale.

Ali eto, on rece svoju verziju price.

Imate li vi svi ostali lideri da kazete bilo sta u svoju odbranu?

Cutanje vise nije opcija.

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Hvala Damire sto si rekao istinu koju smo dugo neki cekali da cujemo i ovi sto

tapsu jedni drugima nek nastave....

Smiljana Simic

Ja sam napisala komentar na ono neko zvanicno pismo a ne na Damirove reci.

(Procitajte opet moj komentar)

Ja necu da se nastavljam,mogu i moj komentar izbrisati ako bode oci

Izvinjavam se svima.

Damir Topić

Nisam mislio da se vise javljam ali da ne bi doslo do vece dubioze ispraticu.

Bojko ako nisi prozvan i ostali ne mjesajte se. Dovoljno ste prodavali krave i

budalesali svi sve ovo vrijeme!

Ne produbljujte temu jer kao sto rekoste i pola je previse! Mene su mnogi

spominjali i imam sva prava da JA spomenem ovdje sve. Sada prestanite i

ostavite da ohladi malo. Objavicu se jos. Dacu prijedloge. Uvijek ima rijesenje.

Ovi prevara i ostalo je iskljucivo izmedju odnosa izmedju svih i to ce se

ispitivati ako budu privatne tuzbe i to vise nije vasa stvar i za ovu grupu ali je

sve kulminiralo

Bojko OC

In reply to this message

Dragane, ne znamo mi da li je to istina.

Ali je bar 1 od njih progovorio.

Bice istina ako svi ostali ovi potpisani ne daju demanti.

Za sada verujem Damiru, bar je rekao, nesto.

Opet kazem, cutanje vise nije opcija.

Damir Topić

Budimo kreativni. Nisam u mogucnosti sada. Mogu nastaviti kasnije sa

rijesenjima ali bez mene a sa liderima koji su se tako nazvali. Dacu sigurno

najbolje rijesenje za sve. Mora se ovo rascistiti jednom za sva vremena!

Nemojte vise nastavljati! Mogu samo ucesnici da svi posalju KAJEM SE a i ne

moraju. Prestanite dalje uznemiravati ostale. Javicu se kad mognem. Nek

prenoci! MOLIM VAS PRESTANITE I PUSTIYE MALO. KINDERGARDEN

Bojko OC

In reply to this message

Neka prenoci, slazem se.

Ali, da se mora rascistiti, mora.
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Da li ce tebi napisati da se kaju, to pomaze tebi samo.

Ako ima elemenata prevare i kriminala, koji si pomenuo, to pokajanje nama

ostalima ne pomaze.

Neka prenoci pa neka se oglase ostali. Ili neka cute zauvek.

Damir Topić

In reply to this message

Nike ovo sud Bojko i prestani ili molim admina da te iz aci. Sacekaj i ne

pravibse sudija i orati. Destruktivan si a ne kreativan. Stanite ili se ja

iskljucujem i davite se i dalje ali me ne spominjite vise! Sram vas bilo sviju koji

ste ycestvovali. Ovdje su doktori i moji prijatelji i komsije kao i drugi normalan

svijet. Necu zbog par idiota da ispastam ni ja ni moji prijatelji. BALKAN

Bojko OC

In reply to this message

Malo mesas stvari.

Pomocicu ti. Ja sam mozda samo neko ko je pominjao njega i ostale. I cenim

sto se Damir javio, verovao ili ne.

Ali problem NISAM JA. Vidis valjda da on prica o drugim liderima, deljenju

para, ukradenim Coinima itd. Ne mesaj to sa mnom. Ja sam u ovo (Onelife)

uveo - samo sebe.

Bio ovo sud ili ne, odgovor zasluzujemo, nista vise. Hvala na razumevanju.

Alen �������

In reply to this message

��������������

Dragan Andulajevic

In reply to this message

Glupo je da pise zbog 700 ljudi na grupi koji su prevareni jer ko zna kako se

muljalo i svasta se radilo, a ti i dalje cuti kao Severina... ���

Samir H

Damir TOPIĆ - Respect ��������������

I I

Balkan������������������

Sandra Tolj

Stojim uz Damira 100% I svega sto je napisao. Jer sam I sama osjetila na

svojoj kozi nepravdu, ali ni blizu koliko Damir. Respect Damiru. Divim se da je

toliko mogao sutjeti. ������������

A A
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Posle ova ja mislim da OC is OVER ��

Dejan Lucic

Jebes zadrugu ja to nisam ni gledo al ovo je vrh... moram sve drugare ukljucit

u grupu pa da se sprdamo....

Darko Sumarac

In reply to this message

COIN FARMA ���������

Lepo si me nasmejao

Alen �������

https://www.facebook.com/ThanhCoin/videos/2423057847911676/

�� Listen it carefuly !

Tina joined group by link from Branislav Ćurčić

Nikola Macura

.

Nemanja Milosevic - mali ratnik
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E znaci nakon ovoga sto sam procitao stvarno vise ne znam sta da

kazem. Kao da smo u nekoj verskoj zajednici. Nista,

Imam oko 6000coina, ako nekom trebaju dajem za sicu bukvalno koliko ko oce

da da nek da, ja dajem ceo nalog. Ko hoce neka me kontaktira privatno.

Pozdrav

Evo 0644790269

A moze i preko telegrama

Dragana Tesanovic

To sto ciniti po ovoj grupi Nemanja nije ok.

Predlazem da izadjes iz grupe!

Nemanja Milosevic - mali ratnik

Ja ovo nudim jer nece biti menjacnice. A i ovo je realni pokazatelj da nadi coini

ne vrede ama bas nista. Da vrede, neko bi kupio

20 December 2019

Dragana Tesanovic

Vrlo si Nemanja pametan i sve znas!!!

Nemanja Milosevic - mali ratnik

Vi znate vise? Pa evo Vi meni recite koliko vredi jedan OneCoin.

Besnik Murati

Могу добро да замислим да ће недуго након 7. јануара 2020., одређеног

рока за последњи и трећи део пакета ОФЦ (видети билтен ове недеље),

из финансијског света стићи занимљиве информације које ће подржати

нашу одабрану визију плаћања и одговара монетарном систему.

ПОНУДА ПОНУДА ПОНУДА 2017 ОФЦ

Ажуриране информације:

Трећа фаза периода обавезног попуста је у току.

8. октобра 2019. године биће пуштено сљедећих 30% кованица.

Преосталих 20% њих чуваће се додатна 3 месеца и добиће 15% више

кованица.

Фаза 3 наставиће се до 7. јануара 2020. године.

Надаље, вјерујем да ће ово раздвојити и Онелифе као продајну компанију

и Онецоин.

Могу добро замислити 250.000 нових трговаца циљаних у претходној

години, чак и ако размена није обавезна.

На пример, ако ОнеЦоин буде најављен за будућу дигиталну светску

валуту почетком / средином јануара 2020. године и постане тргован од

стране банака, трговци ће то такође прихватити у почетку као страну

валуту. Трговање и намирење кроз банке створило би ново поље

активности, банке би могле поново да зарађују и могло би се избећи

велико смањење броја запослених.

Можете ли то замислити? Банке постају наши савезници!

Временом ће ОнеЦоин бити прихваћен као и наша претходна ФИАТ

валута.

Онлифе је урадио сјајан посао (неке ствари би могле ићи набоље) и брзо

је проширио визију Руја Игнатова широм света, поставивши чврсте

темеље за нови платни систем. Били смо - и још увек смо - пилот пилоти у

овом систему. Будући да смо били толико храбри - или луди - да купујемо

пакете за тренинг, награђени смо попут принца - или прекривени још јаким

исмевањем.

tel:0644790269
tel:0644790269
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Негативни извештаји из медија одговарају нашем друштвеном тлу и

требало би да нас развеселе да бисмо разликовали лажне од стварности.

Особно се не бојим да бих се требао бојати будућности и радујем се

контемплативном Божићу, а затим и узбудљивој години „УФА ПФА“ 2020.

УФА = Универзални финансијски приступ

ПФА = приватни финансијски приступ

Dusanka Madzgalj

��

JOSIP BUNIC

Miroslav Grgic

In reply to this message

Evo koliko vredi, a da si nesto od svega ispratio, vjerujem da bi znao koliko

vredi...

Branislav Ćurčić

Nemanja, imamo prituzbe na tebe sa vise strana da te odstranimo iz grupe,

nadam se da nema potrebe da do toga dodje

Nemanja Milosevic - mali ratnik

Ma prituzbe su uvek onda kada se kaze nesto onako kako jeste. A tih vise

strana? Jel su to iste one strane kao i sa vibera?

Evo pise Miroslav gore koliko vredi onecoin i slika ovo sa dealshakera. Pa

molim vas ova cena uopate nije merodavna. Samsung galaxy rasprodat, a

asusov laptop je private deal. Pa kako cena necega moze biti merodavna ako

je private, odkud mi znamo da interni dogovor nije na primer bio 500€ kes i tih

20OC. Pa nalazio sam ja svasta na dealshakeru ali 95% stvari je ili

nedostupno ili precenjeno. Opet kazem, ako ste zadovoljni coinom ok ali ovo
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nisu nikakvi dokazi.

Miroslav Grgic

Dok ti raspravljas koliko vredi OneCoin, drugi naprave posao. Naravno da je

prodan istog momenta kada je bio odobren

Ima mnogo toga vec u ponudi pa izvoli... dogovaraj se

https://t.me/c/1255383108/2121

Slobodan

In reply to this message

Reci mi gde da ti ispratim ugovor da otstapljas coine pa mozda I ja vidim nesto

nije mi problem da pocekam I ako imam dosta njih nije lose 6k vise

Miroslav Grgic

Da li ste svjesni da ako neko prilozi tuzbu (za preprodaju naloga i Coina) bice

zamrrznut nalog i izgubice sve Coine?

Slobodan

On hoce da otstapi bezplatno

Nemanja Milosevic - mali ratnik

Odjavljujem se. A vama neka je sa srecom :)

Damir Topić

Postovani,

Niko nikoga nece izbacivati vise bez razloga! Proslo je vrijeme strahovlade

lazne i izbacivanja, jer ako treba nekoga da izbacuju onda su to lideri koji su

isto preprodavali i preprodaju i dalje i vecina vas koji ste bili najaktivniji zadnjih

godinu do dvije dana i sve to znate i dalje se druzite! FUJ!

Svi snimci su skinuti sa servera i sve sto ste napisali privatno cak i preko

telegrama je skinuto. Sluzbe svoje rade, a vi budite spremni da zanjete sta ste

posijali. Ovdje su neki ljudi nelegalno zamrznuti kao par Slovenaca a

istovremeno lideri koji su ih zamrzavali su radili gore stvari i druzili se zajedno i

smisljali nove gadosti ponasajuci se da su kompanija a sad se pokazalo da

nisu ni blizu toga!

A ti Nemanja ako nesto prodajes stavi na svoj fb, a ne remeti ovdje vec

poremecene stvari!

Ja sam prozvan imenom i prezimenom i sa tim da sam uzeo neke pare pa da

vidimo ko je uzeo i koliko i od koga?

Ako vec zelite odgovore i prozivate onda budite korektni svi od sada i strpljivo

dok istina ne ispliva sa svim detaljima. Nema potrebe ni za arogancijom ni

drugim stvarima.

Kao sto sam uvijek svoje saradnike i prijatelje savjetovao i u poslu i mimo da je

ISTINA SASVIM DOVOLJNA.

Ja nisam nikoga optuzio niti cu, vec su samo iznijeti CINJENICE sa

DOKAZIMA o stanju na Balkanu bez opuzbi i sarkazma i drugih stvari koje vi

radite godinama.

Na kraju ce se sve posloziti i svi ce biti zadovoljni ako ima imalo ljudskosti u

vama.

Sve sto optuzite morate da snosite odgovornost!

I nije ni malo smjesno kao sto je Dejan napisao. Slazem se da je gore od

realitija ali na zalost tako je kako je.

Sad gledajte i predlazite. Trazio sam prijedlog jer se svi busate a niko ne

izbacuje?!

Pitao sam lidere za fransizu da preuzmu i nisu htjeli a pisu pismo protiv mene.

Polako prvo da sve slozimo dan za danom i kad se poslozi ja vas napustam jer

nikada nisam ostavio neki nedovrsen posao. Ovdje je za mene odavno

zavrseno sto se tice Balkana ali evo da vam sve jos ispricam i za Marka

https://t.me/c/1255383108/2121
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Nishijamu sto ste poslali da je sve puklo pa na dalje....

Sofija vam je otvorena ali kao sto sam rekao davno liderima da izaberu

predstavnika a evo i sada nikada nisu niti su imali ikakvog dodira sa

kompanijom niti znaju sta se zaista desava osim preko nekih posrednika koji

su bili zaposleni. Sve cu to dokumentovati vremenom.

Bez obzira svi lideri kojima ja nisam odgovarao ja sam se povukao jer ste vi to

trazili i ne planiram se vracati. Dakle trazili ste i izvolite.

Skupljali ste se i sta ste napravili od kad ste mene otjerali? Sta?

Ako ste se skupljali i pisali kako ste pisali onda se drzite toga i zavrsite

zapoceto.

Dacu vam i izvjestaj trenutni i za dalje. Za sada mogu vam reci da kompanija

nastavlja i vidjecemo sta i kako.

Vi sigurno (zbog blokade lidera)ne znate da sam radio sa jednim sjajnim timom

ove godine i VIROEXPO u Virovitici gdje smo napravili dogovore sa zupnicima

i gradonacelnicima o tzv. ZELENO-PLAVA zona ili tako nesto. To je ideja

Sande i njenog tima. Dakle sve je vec spremno i to vam sve predajem i sve ce

ici javno i transparentno a ne kao sto je doticni lider napisao stizu prituzbe sa

svih strana. Sve ovdje prituzbe stavite a ne kao do sada rekla kazala tajno!

Ko mi se nije javio u ovoj godini nek mi se ne javlja ni dalje privatno jer ne

odgovaram takvima i nemam potrebu jer gdje ste bili do sada?

Uglavnom su me lideri izbacivali iz grupa ali nadam se da ce ovaj put biti

korektni i ispatiti sve do kraja jer je sav ovaj cirkus sa mojim javljanjem zapocet

sa prozivanjem mog imena u negativnom kontekstu i pitanjem zasto nema

predstavnika u Sofiji.

Ima predstavnika i vise nego sto mislite. Mozda i inicijatora i organizatora

Sofije a ne samo predstavnika ali polako. U narednim danima stize jos ako

budem imao snage i volje jer sam se vec mislio iskljuciti jer sam rekao svoje i

nikome nista nisam duzan i nemam potrebe ni da ista vise vodim a pogotovo

sa vama. Mogu da izadjem svaki cas ali ako me pitate kao sto jeste objasnicu i

nastojacu da bude korektno i uctivo koliko se sa vama to moze. Ne

garantujem!

Jedva sam i ovo ovoliko napisao ali vidim da

JOSIP BUNIC

DealShaker Info 19.12.2019 21:44:42

OneLife Leader Meeting Continued

With Captain Simon Le, Co Captain King Jayms, Webinar

Organizer Fred Fok, Black Diamond Dao Hai Hau, Cristi Calina,

Henrique Machado and OneLife All Star Leaders

Sofia, 19 December 2019

Support ONE write "I am with ONE" on Comment, Like & Share

here

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2529999897049152&

id=565363310179497

Subscribe page https://fb.com/vipglobalone

Damir Topić
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gluposti ne prestaju. Dobicete info i sve informacije o kompaniji i uputstva

koje su grupe u svijetu za sta sa linkovima da imate informacije sve direktno a

ne preko laznih lidera. A cekam (a ja imam svoje prijedloge koje cu nakon

vasih) i dalje da vi predlozite svoje predstavnike koje cu ja da spojim sa

kompanijom direktno i povlacim se jer meni je ovo najmanje trebalo a losa je

energija da kad i dodje veliki uspjeh sto po mojim saznanjima ce mozda i da se

desi ali ne zelim da prenosim svu tu tragediju i losu energiju sa sobom i svi

moji cinsi koji su nestali zbog mog revolta neulazenja u kancelarije a ne vasim

nastojanjima ili kompanije da me zamrzne sam vec poklonio u humanitarne

svrhe koje cu svakako ispratiti jer danas ne mozes nikome vjerovati. U ovom

momentu sam ja imam vec preko 100 trgovaca koje cu proslijediti buducem

fransizeru koji bi mogao biti jer se jedini javio Davor Todorovic za BiH, ali

odluka ce biti vasa. Branislav se izjasnio da ostaje i za Srbiju je dogovoreno

ako se dogovori sa Stuparom jer ste svi potpisali gnusno pismo protiv mene a

koje nema veze sa mozgom kako je Smiljana takodje napisala. Mihail je

predlozio Adziju za Cro sto govori i o njemu dosta ali o tom potom. Niko se ne

pita za Balkan osim mene da znate ali sam vas pustio da radite. Nemate prava

niko od vas da se povlaci sada jer ste do prije 5 dana bili najglasniji pa

nastavite i dobicete uputstva.

Uf kako me ovo iscrpljuje. Pazite za daljnje poruke jer sam pregledao sva

imena i znam vas 95% ovdje i vecina je upucena ili ucestvovala djelomicno u

svemu pa tako da je grupa svakako za ovakve stvari. A ako ne zelite ISTINU

onda nemam ja sta vise da trazim jer sam svoje rekao.

Hvala i s postovanjem,

Damir Topić

samo clan OLN

Zao mi je sto ne mogu napisati GLG i IC clan kako ste se vi potpisali u

gnusnom pismu protiv mene i da Smiljana jeste pismo je bilo javno u GLG

poslato od Rok Sinceka da bih se ja iskompromitivao i u svijetu jer su na

Balkanu taj plan vec zavrsili a trebalo me ugasiti i globalno i u kompaniji jer je

pismo stiglo na sve adrese!

Htjeli ste uzeti iz usta tudje djece kao ste ste vec nekima odradili bez ikakvog

pokrica!

Sve koje ste do sada VI zamrzli nisu vama nista uradili. Ja sam vas sve mogao

davno blokirati ali mi nikada nije palo na pamet da to radim nekom poznaniku

ili bilo kome a niste ni kompanija a sto je jos licemjernije jedan lider koji je

zamrzavao ostale i slao po IC razne prituzbe sada kaze da nije vise u OLN. Pa

cekaj ima li onda ljudskosti da napisete pismo da nije istina to sto ste za ostale

smestili jer bi ti ljudi nastavili ali su zamrznuti a vi ne zelite? Ima li volje za

takvim necim. Mene samo preskocite. Meni nikada nije trebala nicija pimoc a

pogotovo vasa. Pitam za ostale?

Opet ja produzi.

Ostavite jos malo jer danas je velikoj grupi ovdje slavlje i da se ne zatrpava

dalje. Nek opet prenoci pa cemo polako i konstruktivno dalje ako ima volje. Bez

provokacija sa bilo koje strane. Ovdje pogotovo nislim na vas koji ste zapoceli

ovo a ne znate nista sta se desavalo jer vis te u tih 5% koje ne poznajem i

nemate ta prava a da prethodno se ne pradstavite sa adresom kap ja i kazete

kome ste dali pare, sta ste potpisali i ko vas je prevario sa dokazima jer pricate

u prazno.

Ahhh zavrsavam. Hvala jos jednom svima i strpljenja samo���������❤

Branislav Ćurčić

Damire, ako imas informacija iz Sofije kazi ih odmah svima, da znamo svi

ovde. Skrati pricu i daj svima ono sto ih zanima, ako vec znas nesto sto drugi

ne znaju.

Damir Topić

Postovani lideru iz GLG i IC prije par dana sam pricao Dejanu Glavonjicu i

rekao da te obavjesti da odes jer si izjavio da te niko nike zvao i? Poslao sam

poruku u DS grupu i zvao one preostale lidere pijedinacno ali niko mece. Ja cu

vam otvoriti put a vi prenosite. Pa ja sam bibsi lider OLN i nemam duznost da
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ista prenosim. Spojicu vas i prenosite. Nemam vise nikakvu obavezu zar ne?

Ako vam gospodine lideru mesto nije jasno procitajte pismo koje ste sastavljali

jos jednom a mozete i prevesti da ostali vide. Ja mogu sve do sada da

ispricam kao covjek jer sam prozvan i branim svoj intergitet i porodicu a za

dalje cete vi jer ste to htjeli. Ja nisam danas stigao u Sofiju jer nisam bio u

mogucnosti a par sam ljudi pitao da me samo odveze sa mojim autom i da

placam sve ali nece niko. Tako da...

Ja nista ne krijem ali verujte ljudi na nemam smage vise. Pokazite volju i

organizujte se i bicete prihvaceni ako se svi slazu

Branislav Ćurčić

Kao prvo, ponavljam mene niko nije zvao u Sofiju, ni direktno ni preko

posrednika.

Naravno da nemas nikakvu obavezu da prenosis informacije, ali ako znas

nesto konkretno sto ce pomoci celoj OL zajednici Balkana slobodno je ovde

prosledi, ako mislis da je potrebno. Cak i ako znas nesto sto mozda i nisu

najlepse vesti. Doduse, uvek je tvoj izbor da li ces.

Damir Topić

Kao prvo sto kazes da te nije niko zvao u Sofiju onda se zapitaj zasto?

Drugo nemas prava da mi se obracas dok se javno ne izvinis za sve sto si

pisao na GLG Balkan a da me nisi upitao da li je istina to sto si blatio vec si

cuo od izmisljenih prica tzv.lidera koji vrlo dobro znas sta su radili i jos prije

dvije godine si rekao da ces ih licno sa Duletom zamrznuti pa nisi. Pa kad su

nacinjali i tvoju strykturu pa nakon poziva Zorana Djuraskovica da doticni lideri

nude 107 sistem tvojim ljudima si napravio webinar i zapretio im i zabranio. Itd

itd..a vrhunac je pismo sa tim istim liderima na kojima je i tvoj potpis! Da ne

kazem i sva okupljanja od NS i dalje gdje ste zajedno sjedili i dogovarali se ko

zna sta?! Pa naposletku si sa istima pjevao uz pjesmu Mise Kovaca i brze

bolje zatrazio da se taj video izbrise sa fb ali kao sto sam rekao sve je skinuto.

Trece naravno da nemam obavezu vec sam svojom pozitivom i akcijom samo

prisutan da budem konekcija u buducnosti ako se ko pojavi ili vi ispravite vase

greske pa da vas spojim jer sam znao da cete sve unistiti jer takva zloba i laz

na jednom mjestu i vase lazno druzenje i sikaniranje drugih je moralo puci. Ja

sam se samo odmakao iprepustio vam kako ste i trazili.

Inace nemam losih vijesti vec samo dobre.

A dodacu jos i ovo pa zavrsavam za veceras.

Da bi se nesto planiralo morate odabrati predstavnike i otici u Sofiju gdje cu

vam rado otvoriti put zbog drugih a ne zbog vas. A ovdje je tesko neke planove

kompanije da saljem jer Jos se Dule nije oglasio zasto je bio u Sofiji sa

suparnickom kompanijom i pjevao o uspjehu a pararelno ovdje druga prica i na

kraju da neko ne posla video (molio bih prvo da to rascistimo i da se video

posalje opet jer nisam stigao da skinem, imao sam ga ali mi ne otvara sada)

niko nista ne bi znao. Dokle ste tako mislili vas dva? Koliko sam cuo Habib,

Veselina, Dusan, Mark i ostali ce nesto da objave u ovoj sedmici. Pa ti zamoli

svog kompanjona da to prvo objasni a ne sa EGOM da meni kazes da skratim.

Skratio sam itekako! Mozda Dule sa tom ekipom ima spas za sve pa vam moje

informacije nece koristiti a mozda vas i zbune. Prvo idi sa redom a dobro bi bilo

i sa postovanjem!

Mene nemate pravo nista vise da pitate i da mi se obracate osim izvinjenja sto

se od vas nije ni ocekivalo na sve do sada sto sam dozivio i vidio!

S postovanjem,

bivsi lider i bivsi fransizer jer ste vi tako zeljeli���

Branislav Ćurčić

Mislim da je najvaznija ovde informacija pesma Mise Kovaca .

Damire uozbilji se! Najbolje da napravis svoju grupu i prosledjujes sve vazne

informacije tamo, ako vec ne zelis ovde. Kako god, ljudi su gladni pravih,

konkretnih i proverenih informacija.
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Aleksandra joined group by link from Branislav Ćurčić

Damir Topić

Kakav si covjek do kraja. Svasta. Niko se nije javio da sam nesto duzan i

zacepite svoja usta sa mojim imenom. Ne vrijedi sa vama vise nista. Ti meni

imas obraza napisati da se ja uozbiljim sram te bilo.

Pozdravljam vam sve i upozoravam da me ne spominjete vise. Ako sta imate

ostavio sam vam adresu a imate i broj. Kakav EGO i ZLOBA.

Ne zovite ni za informacije jer ih vise nemam niti cu se angazovati jer ne

vrijedi. Svi sutite a znate mnogo. Meni ne treba nikakva grupa i zavrsavam sa

ovom agonijom za mene i porodicu.

Izlazim iz grupe i nastavite tako i dalje

Pozdavljam doticne lidere uz pjesmu OSTANI DJUBRE DO KRAJA!

https://youtu.be/XTVWHn2RGqA

Perica Popov

Pa zar nisi rekao da si otisao

Matija Budrovac joined group by link from Branislav Ćurčić

Alen �������

In reply to this message
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In reply to this message
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Bojko OC

Evo citam ne verujem.

Prvo se cudim da Damira nisu odmah izbacili iz grupe. Cudim se da mu ostavili

ovoliko prostora.

Drugo, covek proziva ostale lidere, niko se ne brani ni ne demantuje.

Aman, ne pravimo se blesavi. Ne znam sta ima ovde, ali bili bi korektno da se

razjasni, zar ne?

Uopste nije bitno ko je kriv (bar ivig momenta dok ne vidimo pozadinu) , ali zar

ti Branislav ili ti Dusane (msm da ni nije vise u grupi), nemate niko nista da

kazete?

Oseca li neko bilo kakvu odgovonost da kaze da je ovo sve laz sto Damir

govori?

Ili je istina?

Molim vas.
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Bojko OC

Opet kazem, vas 5 ili 6 lidera se potpisalo u onom pismu da Damir ne valja i da

radi protiv pravila itd. Videli smo juce pismo.

Sta je to radio, gde je i kako Damir sve vas izneverio pa je dobio taj tretman?

Nemoguce valjda da je on 1 u pravu, a vas 5 niste.

Opovrgnite Damira, ako laze. Zasto cutite? Neko mora da laze u ovoj prici, ne

mogu biti dve istine.

Alen �������

Ajde ostavite se vise tudjih relacija, nema potrebe da svi ovdje slusaju

prepucavanja i potpaljuju se tenzije izmedju njih, a pogotovo u ovakvoj sktuaciji

kojoj se sada nalazimo.

Trebaju se svi smirit i zakopat ratne sjekire i da krenemo dalje da se vidi kako i

sto cemo dalje za cijeli Balkan

Z G

In reply to this message

��������������

Branislav Ćurčić

Ajde vise da zavrsimo sa ovom temom prepucavanja lidera, posto ova grupa

sigurno nije nastala za te potrebe, niti ce ikada biti za to.

Pitanje zasto ja ili neko drugi nije demantovao Damirove izjave. Kome da ih

demantujem? Nekolicini koji se ovde nasladjuju takvim prepiskama, dok drugi

koji sve to gledaju trpe, izlaze iz grupe ili salju zahteve da izbacujemo svakog

ko siri tenziju u bilo kom obliku?

Slobodno cemo otvoriti poseban chat za tu namenu, pa cemo tamo sve

raspraviti. Ali tada ce biti jako neugodno, ako svi koji su prozvani progovore.

Sedmoro ljudi (tadasnjih dijamanata iz Slovenije, Hrvatske I Srbije) je potpisalo

svoj stav da se ogradjuju od Damirovog nacina poslovanja i preuzimanja

Balkan fransize bez zajednicke saglasnosti i da je ikome to rekao. Iako je

tvorevina tzv Balkan fransiza nemoguca, zbog razlicitih zakona I valuta

razlicitih zemalja na Balkanu. Tu tvorevinu ja tadasnji Duncan Arthur dodelio

Damiru. Moguce da 7 ljudi gresi, a moguce I da je istina sasvim drugacija…

Sto se tice ostalih optuzbi, opet kazem, slobodno cemo sve na nekoj dr grupi,

nemam sta da krijem! Ovde to sigurno necu, zarad zadovoljenja pojedinaca

koji uzivaju u ovakvoj situaciji.

Ovu temu cemo zatvoriti ovde, svidjalo se to nekome ili ne, posto sigurno nece

doneti nikome dobro.

Izvinjavam se svima sto saljem ovu poruku ovako kasno, rekli smo da nece biti

poruka posle 23h, ali dosta je bilo.
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Sandra Tolj

Damir je izuzetan covjek i naravno da dosta toga i zavisi od njega jer ima top

informacije ali je po tom pismu kao sto se vidi bio zaustavljen. Licno znam sta

je uradio a znam i sta su meni njemu iza ledja lagali. Jedan je od inicijatora i

expa i Raba i VIROEXPO i sada opet povezao ljude na globalnom nivou i

pokrenuo pricu sa rijesenjima. Procitajte jos jednom i vidjecete da je napisao

da idemo polako i sve da izadje na vidjelo ali da ce on kao covjek nastojati da

sve bude korektno i da ce SVI biti zadovoljni. Zar samo to nije dovoljno a tek

ostalo. Imali ste priliku da se oglasite kad vas je nudio a sad zaista nema

smisla da ga i dalje spominjete jer je napravio sada kao i prije godinu dana kad

se odmakao od ovakve atmosfere. Razlika izmedju njega i drugih je sto je on

ISKREN, POUZDAN, POZITIVAN, SPOSOBAN, POMAZE SVIMA, a drugi to

nisu. Njemu ovo nista ne treba jer ga znam ali je dao jos jednu sansu svima

nama ali mi to ne zelimo pa nastavljamo sa ovima koji su vodili i kao sto smo

vidjeli iz svega trazili da vode pa se nadamo da ce se vidjeti njihovi rezultati a

njegovi se vide itekako i tek bi se vidjeli da nije zaustavljen.

Laku noc svima

Branislav Ćurčić

Ok, ovde ce se izjasniti oni koji su prozvani. Do ovoga nije trebalo da dodje, ali

sad ce biti nekome vrlo neugodno. Nema nazad posle ovog.

Branislava Bogdanov

In reply to this message

Damir sigurno ima kvaliteta, ali iskrenost nije jedan od njih jer u ovom trenutku

radi još u 2-3 mreže, a pouzdano znam da je u EnergyLife visoko pozicioniran

više od godinu dana i da je vrbovao deo mreže izmedju ostalog i doktora koga

je i ovde pominjao. Znate li to?

Branislav Ćurčić

Bojko, nemoj ti sad molim te, vidim da kucas, Dosta je bilo.

Alen �������

Dosta je vise, Bojko i ti prestani potkopavat. Saznat ne mozes sve jedino na taj

nacin dizes tenzije

JOSIP BUNIC

GLG INTERNATIONAL MENTORSHIP WEBINAR

20 /12/2019 Friday

1600 Sofia Time GMT+2

www.zoom.us/j/9888899988

UPDATES FROM SOFIA MEETING

Simon Le

King Jayms

Olga Milivojev

����

Robert Vučković

Poštovanje i svaka čast svima koji prate grupu, dijele provjerene informacije i

rade u POGLEDU toga da priblize, pojasne, podijele, pokazu, i pomognu

drugima oko tekućih stvari, otvoreno mogu reci da se 3 mjeseca pisu

kojekakve gluposti i nepotrebne stvari, svaka čast Branimiru, Mariju i još
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nekolicini Potrebnih, a u vidu bolje komunikacije i podjele informacija i svega

ostaloga svima zelim mir u srcu, toplinu i ljubav u domu, a nas projekt je

VJEROVALI ILI NE PLANETARNO PRISUTAN I AKO VEĆ NE RADIMO ZA

BOLJE I DA USAVRSIMO ISTI I PRIBLIZIMO OSTALIMA VIZIJU I KONCEPT,

BAR SE SUZDRZITE SUVISNIH KOMENTARA, KOD NAS U HR JE IONAKO

IGROKAZA KO U PRIĆI, PA IZBORI PA OVO ONO, AKO SE ZELITE

NASMIJATI SVI SKUPA POZVANI STE BIT DIO ISPRAZNE

SVAKODNEVNICE PUNE KORUPCIJE, LJAGE I SUGE. OKRENITE PRVI

PROGRAM HTV-A.

OSOBNO MISLIM DA NAM JE PROJEKT VRIJEDAN SVAKOG TRUDA JER

NASI VLADAJUCI A NI VASI SE NE TRUDE NI MALO DA NAM BUDE

BOLJE.

Zivjeli i svima sve najbolje od Roberta.

Dusan Torbica joined group by link from Branislav Ćurčić

Dusan Torbica

Postovanje svima,

Vidim da su mnogi spominjali moje ime , ukljucujuci Damira Topica, coveka koji

je nasrnuo na mene u Sofiji, pretio i hteo kavge, pred puno svedoka, tadasnjeg

menadzmenta itd. Govori puno o karakteru coveka.

Ukoliko neko pominje moje ime u kontekstu laznih optuzbi, ono nosi i svoju

tezinu, pogotovo sa pravne strane, koju mora dokazati, ali ne ovde na chatu.

Ljudi zele informacije zbog potencijalnih benefita koje mogu imati, a ne

ulivanjem nemira pojedinih, koji su doktorirali na temi: Zastrasi pa vladaj.

Usao sam ponovo u grupu, iako ne promovisem vise niti sam deo aktivnog

OneLife, jer lazi i obmane ne mogu dopustiti.

Robert Serafimov

https://youtu.be/1S_4NIfP5Ro

Dusan Torbica

Demant moze samo kada nesto ima veze sa mozgom, ono navedeno gore

nikako nema, tako da je demant suvisan za nasilnike koji fizicki prete i nasrcu

na svoje saradnike. ( Sada bivse )

In reply to this message

Ovo je najblaze receno, realnost je bila mnogo teza, ublazilo se prilicno.

21 December 2019

Vladimir Budakov

No

RoBiN joined group by link from Branislav Ćurčić

Ljiljana Biketa joined group by link from Branislav Ćurčić

Martin Jelic joined group by link from Branislav Ćurčić

Srđan ��������

https://youtu.be/0nHKErEQRMI

Branislav Ćurčić

Imam pitanja za sve kriticare naseg rada, koji su deo OL (cak i neki

dojucerasnji nasi saradnici, koji uvek misle da je trava zelenija u tudjem

dvoristu i sada su docekali da ih niko ne zeli nigde, cak ni kao prijatelje).
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Zasto vi niste pravili webinare poslednjih god. dana? Zasto vi niste prosledjivali

sve informacije? Zasto vi nikada niste okupili svoje ljude, pa makar njih 5 i

nesto im saopstili? Zasto ste uvek cekali da mi to uradimo, i ako slucajno

nismo to dobro odradili jedva docekali da to prokomentarisete? Koliko je OC

dobio na upotrebljivosti zahvaljujuci vasem radu? Koliko ste ljudi naucili da

koriste OL kancelariju, DS platformu...? Koliko ljudi ste naucili da naprave

dilove? Koliko se cesto vidjate sa svojim ljudima ili ih kontaktirate, a da ne

pitam koliko cesto sa ljudima koji nisu vasa struktura? Sta im sada govorite?

Jel vam lakse da na drugog prebacite krivicu sto ne znate sta da im kazete?

Imam resenje, mislim da je vreme da bas vi preuzmete stvari u svoje ruke. Da

povedete ljude. Da oformite jake DS fransize. Zatrazite i dobicete. Ako ne

znate kako, pitajte. Sada imate priliku da bas vi napravite upotrebljivost OC sa

velikim brojem trgovaca. Ako mislite da mi nista nismo uradili to je vas licni

stav, postujem. Ali evo vam prilike da vi to promenite i pokazete kako se radi.

Jeste li spremni za to? Koliko vas je spremno da preuzme svu odgovornost i

povede ceo OL Balkan ili bar deo struktura? Raspodelite odgovornost na vise

vas ako vam je lakse. Jeste li spremni za to? Nemojte samo da vam bude

izgovor sto bas vi, nisu svi ljudi u vasim strukturama, ili nemate strukture. Pa i

mi smo informisali i pruzali podrsku mnogima koji nisu u nasim strukturama.

Sto je najgore najvise glavobolje su nam zadavali ljudi iz tudjih struktura, a

najvise razumevanja imali ljudi iz nasih. Koliko ljudi nas je molilo da

razgovaramo sa njihovim ljudima, da bi ih urazumili, smirili u nervozi. Koliko

vas nas redovno kontaktira da bi imali sta da kazu svojim ljudima? Bili smo u

gradovima i zemljama o svom trosku gde nemamo nijednog saradnika .Osijek

mi prvi pada na pamet, posto se iz Osjeka javila osoba da kritikuje nas rad, a

zaboravila koliko je bila zadovoljna i srecna kada smo dosli da podrzimo njenu

strukturu koja nema nikakve veze sa nama, a njenog mentora nigde. Nemojte

samo da vam bude argument da smo mi sve vreme stajali pred ljudima i tako

treba da i dalje bude. Mi jesmo stajali pred ljudima svih ovih godina i prenosili

da verujemo u ovaj projekat. Sto vi niste? Falilo hrabrosti? Cujem neki se

ponosno hvale kako nikog nisu doveli u ovaj projekat. A zasto? Sumnjao si sve

vreme u njega? Pa ako si sumnjao i bio „mudar“ sto sada trazis nagradu bez

rada?

Ujedno i pitanja za „lidere“ povratnike, koji rade vise mreza odjednom, ali zato

to nazivaju drugim imenima. Naravno, nece sebe kritikovati, kada je lakse sve

ostale. Zasto vi sada ne preuzmete sve u svoje ruke? Zasto vi ne odete u

Sofiju po informacije ( ne morate otici ako ih vec imate) i napravite webinar za

sve ljude Balkana i saopstite vredne informacije koje svi zele da cuju napokon?

Zasto terate ljude da neko drugi ide umesto vas u Sofiju po informacije, a ne

vi? Lako cete kasnije spojiti ljude sa Sofijom, uradite vi prvi korak. Jel razlog taj

da u slucaju ipak nesto krene lose sa OL i kompanijom da se opet lakse

zaboravi vase ime, a duze pamti tudje i tudja imena da prime odgovornost, a

ne vi?

Evo svima vama pojedincima (na srecu nema vas puno) sansa da preuzmete

sve u svoje ruke i svima pokazete kako se to radi!

Evo sanse da budete hrabri!

Ako to ne uradite, nemate pravo ovde ni da komentarisete, zeleli vi to ili ne.

Tada je najbolje da otvorite svoje grupe i imacete svo vreme sveta da

objasnjavate sebi i drugima zasto to niste vi.

Dejan Glavonjic

Bravo Bane���������

Dosta ste poturali svoja ledja za sve ljude i strukture.Sreca pa ima ovde puno

pametnih i hrabrih pojedinaca koji ce preuzeti i nastaviti dalje da svima dele

nove informacije i da edukuju ljude i strukrure���������

Tako da si brate i zasluzio da odmoris,isplivavaju novi lideri koji su dosta
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bili u senci.IZVOLITE GOSPODO,POZORNICA JE VASA���

Dusanka Madzgalj

U pravu si Bane.

Ja pratim tvoj i Torbicin rad već duže vreme i zapravo se divim vasom

komunikacijom sa svim ljudima,bez obzira da li su u vašim strukturama ili ne.

Nastavite samo tako jer"ruka dajući ne

oskudeva".

Ideja i vizija OneCoin-a je moćna i nadrastit će sve negativce.

Živi bili pa videli.

Pozdrav svima.

Dušanka Madžgalj

Nevena Savin

R. K. joined group by link from Branislav Ćurčić

Alen �������

In reply to this message

Top ���������

Roko Baric

����

Marijan Zlimen

In reply to this message

Izvrsno Bane ! Svaka Čast. U ovo malo teksta , sažeto si prikazao sve napore,

troškove, neprospavane noći i Veliko Srce ! Neovisno o geografskim

koordinatama ( ma gdje bio) nije prošlo više od par minuta da bi odgovorio na

poruku, podijelio savjet i uputu meni io mnogima, koji i nisu u Tvojoj strukturi.

Zgog takvog si pristupa Velik i ostat ćeš to zauvjek. Čovjek si u pravo smidlu te

Riječi. Sjajna perspektiva je pred Tobom, gdje god bio i što god radio. A One je

perspektiva , jer takvi su trendovi na svjetskom nivo. Stvara se regulativa, a

One je usklađen (čak ispred svih) jer po njgovim tehničkim pretpostavkama

svjetski centri moći pišu zakone. To je siguran Put ka uspjehu, to je nepobitno !

Pozdrav svima.

Dusan Torbica

In reply to this message

Veoma iskreno i direktno. Najbolje sto sam stekao kroz projekat su prijatelji

poput tebe.

To se retko srece. Svima zelim sve najbolje i pre svega mira i sklada.

Marijan Zlimen

Bravo Dule! I Ti si uvjek bio ,pored Baneta, u svakom trenutku, neovsno u

tome tko je u čijoj strukturi. I Tegi svaka Čest i Veliki Aplauz !!!

file:///home/user/OC-kraj/stickers/sticker%20(4).webp
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4619
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4619
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4560
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4560
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4619
file:///home/user/OC-kraj/messages.html#go_to_message4619


RK
23:07

BĆ
23:17

RK
23:43

R. K.

Curcicu jel zelis odgovor?

Ako zelis, sto ne dozvoljavas da se pise? A ako ne zelis sto pitas uopste? Ja

sam jedan od kriticara postao iako sam u program verovao. Pridlazem da od

sada stalno radimo backup chata i screenshot jer ocigledno postoji blokada

govora. Sada cu odgovoriti na tvoja pitanja krajnje kulturno ako mi uopste bude

dozvoljeno

Branislav Ćurčić

Slobodno, ali prvo napisi svoje puno ime i prezime. Svima kojima je blokirano

pisanje je to uradjeno na zahtev velikog broja clanova grupe koji su nas to

molili vec duzi period.

R. K.

Pa za pocetak prosle godine sam rasprodao veci deo coina uz pomoc jednog

naseg bivseg saradnika vama vrlo dobro poznatog. Od tada do skoro sam bio

potpuno neakivan ali sada mislim da je bilo dosta.

Ne, nisam pravio vebinare, a nisi se ni ti nesto pretrgao od obavestavanja,

umesto toga su neki dijamanti na crno prodavali coine. Mnogi se pasivizirali, a

na info vecerima ste pricali i pricali , a po malo i gluposti da budemo iskreni,

pocevsi od cuvene Stuparove izjave da pare kojima placamo pakete idu na

placanje struje.

Na info sastancima se mahom pricali da svako ima pravo da li ce samo biti

investitor ili ce i da gradi mrezu. naravno sada upravo vi krivite nas neaktivne

za propast OneCoina. Pa u njamanju ruku snosite moralnu odgovornost zbog

toga sto ste promovisali prevaru. Sad ce biti da nije dokazana prevara, pa nije,

ali je Ruza u bekstvu, Konstantin u Zatvoru, a vi i dalje ubedjujte druge da je se

u redu.

Potom ide pitanje za dealshaker. Pa secam se kad je izasao i do dana danas

je ista ruina, sajt kao iz devedesetih, neupotrebljiv a update nigde. Pa naravno

da necu promovisati onecoin i DS kad ne fukcionise, niti ima supporta, trgovci

mogu samo trgovati coinom ali ne mogu i da ga unovce, stoga dalja prica

nema smisla.

Jedan clan napisa da je normalno sto je neko odmah kupio telefon i kompjuter

cim je izasao naDS, po sistemu da se stvari brzo prodaju tamo. Bane, malo si

stariji covek, secas se devedesetih, kad bi se roba pojavila u radnji za dinar,

odmah bi bila prodata, jer je STA = dinar bio BEZVREDAN. Kako bese 1 000

000 000 000 za jednu marku? A koliko coina ide za 1 evro na crnom trzistu?

Zapitajte se se malo

E zato necu da promovisem OC i DS jer mislim da cu tim postupkom druge

uvaliti u nevolju. Svaka akcija sa sobom povlaci odgovornosk, kako pozivanje

tako i pasiviziranje.

Ja ne mislim da neko od distributera treba da spasava kompaniju, to treba da

radi menadzment, a svakako ne ja koji sam vadio ulog rasprodajuci coine.

Sto se tice Ruze, mislim da jeMihail lepo rekao sta je sa njom i zasto je izasao

iz IC, imam screenshot poruke, necu pustati javno, nije ok.

Posebno bih pitao da li je moguce da se ovde kriticki razgovara o coinu? ja

necu sada pisati sta je sve bilo prognozirano i sta sve nije uradjeno. Pa

normalno da necemo biti entuzijasticni kao nekad, a vidim nema ni Krnjica, sa

FB profila Mihail, Paric, Krnjic i da ne narajam dalje, skinuli su sve sto ima veze
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sa Onecoinom?

Sto se tice nas kriticara, ima nas vise nego sto izgleda, i prosta racunica

pokazuje, 3.6 miliona korisnika, a koliko njih jis radi ovo.

u najmanju ruku mislim da bi bilo lepo da negde neko napise rasplat situacije

sa Damirom i zbog cega se ljudi sistematski iskljucuju.

Iako sam prodao sve do poslednjeg coina, idalje zelim ako nista drugo da

cujem istinu o svemu ovome, a ne da se idalje ljudi drze u laznoj zabludi.

uostalom vidjeno je da se kancelarija u Sofiji iselila.

Za kraj zelim da te pohvalim Bane, posto si jednom rekao da si "apolitican, ali

da si zapamtio da je Zoran Djindjic rekao . . . (dalje nisam hteo da slusam)" jer

je kolicina demagogije u protekle dve godine od strane emeralda i dijamanata

u globalu nadvisila svu demagogiju koja je bila prisutna u vremenu pokojnog

premijera.

S postovanjem, Nemanja Milosevic

Davor Guscic

https://youtu.be/hvED1Vx1-MY

Branislav Ćurčić

In reply to this message

Ok Nemanja, to je tvoj stav. Imas pravo na to. To sto ti verujes sta je istina je

diskutabilno. Samo ne znam odakle ti informacija da iko krivi neaktivne, i da je

OC propao? To je samo tvoja pretpstavka i neka ostane na tome.

Vidim ja da ovome nema kraja :)

Nevena Savin

Postovani Nemanja...samo jedno pitanje, nevezano za polemiku koja se vodi...

Koliko sam shvatila , Vi ste onog trenutka kada ste zaključili da je OC prevara i

da od te priče nema nista, sve svoje coine prodali drugim ljudima...tj prevarili

ste druge ljude da bi sebe namirili.

Kakav ste vi to čovek???

A A

In reply to this message

������������

Ivan Radisic

Bravo Nevena����

Davor Guscic

Gore video sve informacije iz kompanije 18.12.2019

22 December 2019

R. K.

Nevena, nije istina, dvojici coveka kojima sam prodao OneCoin, sam lepo

rekao da ne verujem u projekat i da je to razlg prodaje, pa posto su clanovi

ovde a jednog od te dvojice sam i poznavao, vrlo smo se dobro razumeli i

obijica su svesno preuzeli rizik. nikoga ja nisam prevario, ja sam i svojim

saradnicima pomagao da prodaju svoj coin. Kakav sam covek prosudite sami,

nikad ne bih gledao ds uvalim coin samo ds bih ja bio srecan

a vidim da je i ona poruka izbrisana, lepo lepo, nedostatak argumenata je

tezak problem, ali jos veci ce biti problem kad ne bude sagovornika sa druge
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Branislav Ćurčić

Jel to sve sto si hteo da kazes Nemanja?

R. K.

ukljucujuci ono sto je obrisano, da.

Branislav Ćurčić

Koje je obrisano?

In reply to this message

Ovo?

R. K.

da

cek cek

izvinjavam se, tu je, uradio sam refresh

Branislav Ćurčić

Ok, jel to sve?

R. K.

da to je sve

Branislav Ćurčić

��

Nevena Savin

Mozes li sad Bane , da zaključaš pisanje poruka i da bar do Nove Godine ili

neke vazne informacije...budemo mirni �������������������������������

Branislav Ćurčić

Od sad cemo blokirati svaku poruku svakog clana na koga dobijemo prituzbe

ostalih. Svima ce biti omoguceno pracenje chata, ali nekima onemoguceno

pisanje, posto ocigledno ne primecuju da dizu tenziju. Nadam se da ce od sad

svi nastaviti da ovde prosledjuju vazne informacije iz kompanije i trzista, a ne

rekla kazala stavove. Farmu i Parove imamo na tv, ko ih zeli, ovde toga nece

biti.

Borut Ipavec

U pravo treba o pozitivne ljudi��������

Dejan Lucic

Bravo nevena!

Marijan Zlimen

Teškoće postoje u životu svakog čovjeka tijekom odrastanja, ali tek malobrojni

se odlučuju odustati. Teškoće su sastavni dio razvoja svakog projekta, a

uspjeh se mjeri prevladavanjem svih teškoća. Neargumentirane priče tipa rekla

- kazala ne vode nikuda, osim energetskom vampirizmu i potpuno su

kontraproduktivne. Vjerujem da će se svi dobronamjerni članovi ovog foruma

složiti da takvim komentarima ovdje zaista nema mjesta !

Jasmin Pirovic
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Nema Bojka

Dje si Bojko nista bez tebe ��

Predo83

U ovoj grupi se javljaju "lideri" i redom se odjavljuju iz OL

.@GRuNHEhxOR5NwkKauQMK4g

@GRuNHEhxOR5NwkKauQMK4g

Dejan Glavonjic

Neka idu���������������������������������������

JOSIP BUNIC

Global ONE EcoSystem Yr2020 14.12.2019 05:17:33

*ONE EcoSystem & DealShaker Updates*

We have generated the below telegram group for everyone to

participate and see all updates from the company, latest news.

Our aim expectation is to make over 3,600,000 members, all in one

group and communicate together. With precise updates directly

from our Captains and its teams.

It is important to share our community and let them see overview

and be participate.

We expect to build new bridge to success with honest answers

directly.

*For OneEcoSystem Group*

*_Join this link & Share_* �

https://t.me/OneEcoSystem2020

*For all DealShaker Updates*

*_Join this link & Share_* �

https://t.me/DealShaker2020

Simon Le

JOSIP BUNIC

Ova grupa nema veze sa Onecoin projktom

37941
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Toliko si napisao, ne znam da li je ona coin još uvek koristan!

37941

Неки кажу да је то варљиво, неки кажу да могу ускоро да тргују. Ово је све

мирис ваздуха

Dejan Glavonjic

Svako prica na svoju ruku.Ono sto kaze kompanija i lideri koji su preuzeli

mrezu,to je jedino merodavno.Sve ostalo je BLA BLA BLA

Miroslav Grgic

hajde molim te, prvo se predstavi pa onda komentarisi!!! Zamoljavam ujedno

admina da ove "sifrovane" opomenu ili u krajnjem slucaju odstrane iz grupe

odnosno rasprave

Dragana Tesanovic

Koje ovde sifrovan?

Miroslav Grgic

In reply to this message

37941

Dragana Tesanovic

Izvini Miroslave.

Miroslav Grgic

pozdravljam svakoga, i drzim da svako ima pravo na svoje misljenje ali ne pod

ovakvim uslovima -uvjetima

37941

Сви се надају да ће се компанија развијати боље, али сви не знају

следеће резултате

Dejan Glavonjic

Zhou,tu smo,pratimo,cekamo

Branislav Ćurčić

Da, zamolio bih sve da se ovde kada pisu predstave sa punim imenom i

prezimenom (pravim), inace ce se poruke brisati.

JOSIP BUNIC
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Olga Milivojev

����

Slobodan

In reply to this message

Usao Sam u ovu grupu kakva je to grupa Gledam izjave u stilu nisam vise u

OC/OLN I slicno

Borut Ipavec

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=867565687033189&

id=100013392968621

Ivan

Kakvi su to prevaranti bili "lideri" auuuuu...al ok ne svi.

Ps: ja mislim Bojko da je shokiran pa zbog toga i nepishe nista sada.

Dusan Torbica

In reply to this message

Ja sam isto poslao u toj grupi, to znaci da sam prevarant i da sam "lider", a svi

ostali aktivni oln lideri su pravi, a svi sto odlaze su lazni i prevaranti ?

Ivan

U koi grupi?

Dusan Torbica

In reply to this message

U ovoj grupi. Samo neka su svi aktivni oln lideri, a ostali sto napustaju "lideri".

Lako je obmanjivati ljude uprkos cinjenicama.

Olga Milivojev

Mogu li da znam čija je to grupa ? Drugo me ne zanima

Hvala !

Alen �������

Disane, ako si tamo ostani tamo, imas pravo na svoj izbor, ali nemas pravo

ovdje pokusavati islirati mozak ostalima. Ti ostali koji zele mogu otic svojom

voljom, ali ne na nacin da im netko suflira sta ce i kako ce

Dusan Torbica

In reply to this message

Grupu je davno formirao Habib i ima vise admina, nije vezano za oln projekat.

Alen �������

Grupa je ukradena od OL !!!

Olga Milivojev

Hvala Dušane

Alen �������

Na najprljaviji moguci nacin ������

Ivan

Dusane, ja ne pricam o nikakvoj grupi. A o tebi sam reko sta imam skrolaj malo
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gore, da imas svoj vlastiti zivot i sta hoces mozes da radis... kako si se ti tu

prepoznao to je diskutabilno...

Dusan Torbica

In reply to this message

Naravno, ja sam u ovoj grupi samo iz razloga pominjanja mog imena u

prethodnim porukama Damira i da stanem iza svog imena ukoliko ga neko

lazno skrnavljuje. Za ostalo svako ima izbor i tu niko ne treba da utice.

In reply to this message

Onaj ko ju je osnovao ima svo pravo da je zadrzi.

Alen �������

Habib je nakrcao grupu sa 13000 clanova s namjerom jer je tocno znao sto

radi i onda ju je pokvarenjak preoteo za svoje prljave igre

Ivan

Hhahahahahaha

Alen �������

����Habib je nakrcao grupu sa 13000 clanova s namjerom jer je tocno

znao sto radi i onda ju je pokvarenjak preoteo za svoje prljave igre ���

Ivan

In reply to this message

��

Alen �������

������

Dusan Torbica

In reply to this message

To sto su tebi isprali mozak, ne znaci da mogu i meni

Lako je sedeti i iz fotelje optuzivati dok su ostali potrosili 1000+ sati

radeci taj projekat i dali svoj maksimum. Ako neko dalje ne vidi poentu zbog x

razloga, ne treba ni lazno optuzivati. Al

Alen �������

In reply to this message

I sad je koriste za svoje zalopojke, umjesto kad su vidjeli da nista ne valja u

firmi te sazkvu sastanak sa svim top liderima i da se nadje rijesenje ili donesu

odluke ali zajedno ma kakve one bile.

Ali ne, Veselina i Habib su ti koji trebaju odlucivat o nasoj sudbini �

������

Ivan

Dva momenta koje ne smeju biti definirajuci: niti uspeh niti neuspeh! Tek kad je

trka istrcana onda se ocena daje!

Alene ma sve je to planski, mogu da pricaju do sutra, to se vidi iz neba

Alen �������

Vas nekolicina nemate pravo donosit nikakve odluke u ime ostalih a najmanje

im ispirat mozak, a da pri tom noti vi niste sigurni sto je sve posrijedi.

Odluku mozete donosit samo svako za sebe
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Ama bas nitko pocevsi od svih hatera , IMAs pa do Sofia HO nema

ikakve dokaze za nista.

Ali svi nesto ������.

Konstantin priznao �������������

Dusan Torbica

U pravu si Alene, ali sa tvoje tacke gledista. Nije bitan nijedan drugi projekat

koliko sigurnost ljudi, a nakon K. testimonijala u Usa na sudu, je vise nego

rizicno. Svako ce doneti odluku.

Alen �������

�������

Ajde da netko spominje k i sud, ali ti ......

Ivan

Jel ima negde da procitamo official? Dusane?

Alen �������

Ma ima, smijurija ziva, k i debelo zaj. Lrocitaj cijeli tjek ispitivanja

Idem ja, neda mi se vise .....

Edin Jukić

E ljudi sad je Stvarno dosta: ja vas sviju volim i poštujem Al hajde da završimo

s podjebavanjem i prebacivanjima i svadjama! Ako neko ima nešto vezano za

Onecoin neka piše. Dušane ja poštujem tvoju odluku kakva God bila jer

posebno cijenim sve sto si radio za ovu grupu.... ako imaš nešto sto želiš reci o

Ruji i Konstantinu a sto pouzdano znaš bilo bi mi drago. Ako nemaš i ne želiš i

to je ok. Al svi smo skupa ovdje u istoj priči, i Svima će nam biti kako će biti.

Firma je živa i dok God ide ka mjenjačnici ja sam tu. Ako se ikad okrene i

počne gasiti onda ćemo svi skupa tražiti Ruju i Konstantina sa ovih ostalih 3,6

mil. Ja redovno ulazim u grupu i mislim da ovo vise nema smisla. Hvala svima

I budite mi dobro <3

Dusan Torbica

Suvisno je diskutovati, jer je istinu najteze prihvatiti, tako da pustimo vreme da

pokaze. Svako dobro u onome sto radite i bez laznih optuzbi jer se to mora

dokazati, ako je neko licno prozvan po imenu, sve ostalo je ok. Lep dan svima

��

Olga Milivojev

Žao mi je što u proteklom vremenu nismo bili informisani o mnogim stvarima

koje su se dešavale kao da nismo , u tom vremenu , bili deo zajednice .

JOSIP BUNIC

���Important News ���

�New Journey Group Name

Not Related To Onelife IMA/OLN Group Just Collect Member Then New

Company Start Be Carefuly Guys �

Dear Onecoiners,

With the refrence of recent update by the company 05.12.2019 ,It is informed

you to *Leave* all Groups related to *Mr Habib Zahid* as he is no longer part of

Onelife Family.
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Strongly advised to leave all groups from Telegram/WhatsApp/Facebook that is

operated by *Habib Zahid*

Its time to stay strong and identify *Black Sheeps* in our community.�������

Follow This Group ����

https://t.me/joinchat/AAAAAE_pJ_A84OBlYXd1KQ

https://t.me/OneEcoSystem2020

https://t.me/DealShaker2020

*Togather We More*

*OnelifeUpdates*

*Dealshaker*

*Onecoin*

"Važne vijesti" Novo ime grupe putovanja Nije vezano za Onelife IMA /

OLN grupu Samo sakupite člana pa nova kompanija započne biti oprezni dečki

� Dragi Onecoiners, Uz najavu nedavnog ažuriranja tvrtke 05.12.2019.,

Obavještavamo vas da napustite * sve grupe povezane s * g. Habib Zahid * jer

on više nije dio Onelife obitelji. Strogo savjetujem da sve grupe napuste iz

Telegrama / WhatsAppa / Facebooka kojima upravlja * Habib Zahid * Vrijeme

je da ostanemo jaki i prepoznamo * crne ovce * u našoj zajednici.����� ��

Slijedite ovu grupu ���� https://t.me/joinchat

/AAAAAE_pJ_A84OBlYXd1KQ https://t.me/OneEcoSystem2020 https://t.me

/DealShaker2020 * Više smo * * OnelifeUpdates * * Dealshaker * * Onecoin *

Olga Milivojev

������

Davor Guscic

https://www.facebook.com/kingjayms.wordwide/videos/867565687033189/

Dragi joined group by link from Branislav Ćurčić

23 December 2019

Branko Novakovic

Ovo je ocigledna prevara, koliko god mislili da nije. ��

A A

Ako vi mislite da je prevara, zasto ste jos uvek u tim grupama? Ja ne razumem

ovo!!!!

Branko Novakovic

Zato sto me interesuju neke uopstene stvari

Z G joined group by link from Branislav Ćurčić

Aleksandar Vranic joined group by link from Branislav Ćurčić

Borut Ipavec

Syed Hassan 23.12.2019 17:38:57
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Borut Ipavec

Borut Ipavec 23.12.2019 19:29:26

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2427124134171714&

id=100006224532787

Olga Milivojev

����

Goran Malčć joined group by link from Branislav Ćurčić

24 December 2019

Olga Milivojev

Nenad DrZem

Lajoše pokušavam da shvatim kontekst odgovora na moju poruku, ali mi nešto

ne ide ���

Lajoš Benak

In reply to this message

Izvinjavam se, graška.

Nenad DrZem

Ok, opušteno

A A
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